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, 2023ון תקציב עדכ 29.11.2023סדר יום לישיבת מועצת העיר שלא מן המניין  מר חיים ברוידא: 

 בבקשה רונית.  

 

המח גב' רונית ויינטראוב:  לחודשיים,  קרוב  שלפני  משהו,  להגיד  רוצה  אני  זה  כן,  לי  שעברה  שבה 

באמת   רצינו  כולנו,  החלטנו  חירום.  למצב  נקלענו  אין.  וקואליציה.  אופוזיציה  עכשיו  ברעננה  שאין 

את המערך העירוני, כל שנקרא עבודה צמודה, כדי לקדם  להתגייס כנבחרי ציבור להתלכדות ולמה  

גבוהה כדי לעשות את סיון, עם היכולת. לשים את הכול בצד. ולקבל רמת מעורבות אחד ואחת עם הני

חוק   פי  על  פה  שנמצא  הזה,  המכובד  הפורום  את  לכנס  וביקש  וביקש  ראשון  פנה  קריסטל  ניר  זה. 

גם  אליך.  העירייה,  לראש  פניתי  בישיבה,  פניתי  אני  שלנו.  התפקיד  בדיוק  זה  התושבים.  ובחירת 

זה, תפעילו אותנו,  בכתב, גם בישיבת זום שהייתה. ואמרתי בואו עכשיו נקים את הפורום המשותף ה

תקופה   זו  כי  יום,  היום  ברמת  בעירייה  שקורה  במה  מעורבים  נהיה  אנחנו  למאמץ,  נתגייס  אנחנו 

בצד באמת את כמאתגרת.   ולשים  לעזור  הלגיטימיים אבל שבאמכדי  ת חשבתי שבמצב ל הסמלים 

לא  זה  כזה,  נוראי  מועצה    חירום  ישיבת  ראשון,  דבר  כונסה.  קרה.  לא  שביקשנו  גם  למרות  פניתי 

ישיבות זום. ישיבות זום    2למנהלת המחוז, ישיבת המועצה לא כונסה והיא אמרה לי: עודכנתי שיש  

להחליף את הפורום הזה, אין להם גם שום    הן עקרות, זה עדכון של בריף, עם כל הכבוד זה לא יכול

ום הבטיח לי,  בל החלטות של מועצה, וזה לא קרה. ראש העירייה אבל באיזה שהוא זחוקי לק   מעמד

שכן הוא יקים קבוצה, שנוכל לפעול ולתאם. זה גם לא קרה. לקחתי יוזמה, הודעתי גם לראש העיר 

 ברי המועצה הצטרפו.  קודם, ופתחתי אני את הקבוצה, וכל חברות וח

 

 צורפו.  : גולדמן מר חיים

 

   -לא, הצטרפו. יש כאלה ב: גב' רונית ויינטראו
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 רפו. תדייקי. צו צורפו, בואי מר חיים גולדמן: 

 

בין הבוקר עד הערב ראש העירייה פרש מהקבוצה, למרות שהודעתי. מנכ"ל   גב' רונית ויינטראוב: 

להודות   רוצה  אני  המשפטית.  ליועצת  לא  לגזבר,  לא  בטענות  באה  לא  אני  משערת,  אני  העירייה, 

והתעלו מעל השיקול הפוליטי.לאנשים במה שעוד נשאר מזה שכן החלי ושום דבר לא    טו להישאר, 

לי אבל תשמעי   ואז היא אומרת  פניתי למנהלת מחוז מרכז, היא קיבלה תשובה מהעירייה.  לי.  עזר 

 י שבאמת חוללו פה איזה נס. הצלחנו הולכת להתכנס ישיבת מועצה. כבר חשבת

 

לך   הילדסהיימר: מר אריאל  רשמה  לא  לא היא  היא  לדייק,  רק  הצלחנו.  לך  רשמה  לא  היא  הצלחנו, 

 לך הצלחנו.  רשמה 

 

 לא, לא אמרתי רשמה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה ממש לא רוח הדברים הצלחנו, ההיפך.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -יכול להיות. אתה יודע מה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תפתחו בסיפא, תפתחו בסיפא מה היא כותבת.   וידא: מר חיים בר

 

אתה   גב' רונית ויינטראוב:  להיות,  ישיבת יכול  תכונס  כתבה  היא  עצמי,  את  מתקנת  אני  מה  יודע 

מועצה. אני הרגשתי שהצלחנו, אולי מה שנקרא הגענו אל הלב ולמחשבה מתעלה. אבל לא. מה שאני 

ם מועצה. לא  ה בלי מועצה גם דברים שחייבים לעשות עסתבר לי, שהרבה דברים עושים פבאמת ה

דוג ניתן  לא הזמן.  זה באמת  עכשיו,  לזה  פקודת אכנס  פי  רחובות, שעל  מא אחת קריאת שמות של 
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העיריות זה חייב לעבור ישיבות מועצה, וזה לא עבר. אבל זה מה שהיה עוד יתוקן. אבל יש דבר אחד 

זה   שקיבלנו  היחיד  הדבר  אותנו,  לערב  שסירבו  שאחרי  מגלה  ואני  מועצה.  בלי  לעשות  אפשר  שאי 

ו  בה,  לדון  וואטסאפ שמנוהלת, שאי אפשר  רעננה.  קבוצת  עיריית  אנחנו מקבלים את הפוסטים של 

הרי  שפתאום,  הלוואה  מה,  אבל  במירכאות.  כמובן  זה  את  אומרת  אני  נבחרנו",  זה  "בשביל  יפה. 

מזמן   כבר  שנקר אנחנו  מה  אנחנו  הקדנציה.  ממשיכ נגמרה  הזאת  שהמועצה  הזה  למצב  נקלענו  ה  א 

לכל. ובכל זאת בא ראש עיר שבמשך, זה  לכהן. היו צריכים פה להיות בחירות לרשות עיר, למועצה  

מאפיין את הקדנציה אבל במיוחד בתקופת מלחמה, לא עונה, לא נענה לשום פנייה. כמה פעמים ניר  

בכל דרך אפשרית, אני בכל דרך אפשרית, כולם. פשוט מתעלם גם ברמת יחסי האנוש, אבל זה אתם  

  -בליודעים, זה כבר אני לא אחנך. אני מצפה מנבחר ציבור. א

 

 זה מיותר.   : גב' דרורה כהן

 

אבל במצב כזה ופתאום בשביל הלוואה, לקחת הלוואות אי אפשר, בא ראש   גב' רונית ויינטראוב: 

הקדנ  נגמרה  ומבקש,  הכהונה.  עיר  נגמרה  נמצציה,  רקאנחנו  פה  המ  אים  כולנו  בגלל  ולכן  לחמה, 

 יכים לשרת את העיר.  צר

 

 סליחה. לא נגמרה הכהונה  מר חיים גולדמן: 

 

  -ואתה מבקש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בואי תדייקי סליחה רונית.  מר חיים גולדמן: 

 

 פורמלית הכהונה מוארכת מתוקף מלחמה, זה אחרת.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 נה לא נגמרה.  הכהו מר חיים גולדמן: 

 

  -באיזו זכות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הכהונה תיגמר...  מר חיים גולדמן: 

 מדברים יחד(  )

 

   -תודה, תודה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בעוד קדנציה.   מר חיים גולדמן: 

 

ל גב' רונית ויינטראוב:  בוא ולקחת, אז בשביל זה אתה  תודה רבה. באיזה זכות, אבל באיזה זכות 

ות שיתוף  לזה מנהל, את העיר לבדך, בלי שום מתן זכנהל את העיר, אתה מנהל אם אפשר לקרוא  מ

   -אפילו כמו שצריך, כמו שראוי לאנשים פה שיושבים. רוב מועצת העיר שמייצגים ציבור רחבומידע 

 

 מה השאלה רונית? למה? למה הגעתם למצב הזה?    : גב' דרורה כהן

 

מיליון ₪, אני שואלת אם זה ראוי? אתה   61מיליון ₪,    61לבקש    אבל לבוא גב' רונית ויינטראוב: 

הה את  כאן  לתת  שכדאי  חושב  חושב  לא  לא  אתה  אנחנו,  לא  הציבור,  שכאן  חושב  לא  אתה  סבר? 

 שאנחנו ראויים לתשובה.  

 

 דקות מהתקציב, נכון?  10-רגע, זה ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

מ ית ויינטראוב: גב' רונ בפרוטממש מבקשבקשת, אני ממש  ואני ממש ממש  ואני  ת שיירשם  וקול, 
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היא מ היועצת המשפטית, אם הקדנציה  לכנס את המועצה פונה אליך  צריך  חוק  פי  על  אז  משיכה, 

פות כינוס מועצה. לא עשינו  אחת לחודש. יכולנו לכנס מועצה בעצמנו. יש לנו מספיק חתימות כדי לכ

   -את זה, כי לא רצינו

 

 ציתם?  למה לא ר מר חיים גולדמן: 

 

   -שהמועצה תתנהל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חד בזמן מלחמה. כי רצינו שזה יהיה בי מר ניר קריסטל: 

 

   -רצינו שבזמן כזה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... ביחד עזוב.   מר חיים גולדמן: 

 

 . אנחנו לא נתנהל בהורדות ידיים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ן מלחמה. ו שזה יהיה ביחד בזמלי, רצינהמכתבים שראיתם את  מר ניר קריסטל: 

 

 ו. זה מה שאני מבקשת עכשי  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

סליחה מה שנעשה פה כרגע, זה פוליטיקה בזמן המלחמה. אין מילה אחרת,  מר חיים גולדמן: 

פה   יושבים  פה.  שנעשה  למה  אחרת  הגדרה  שום  פה...    10אין  יושבת  אותך.  אשמע  אני  רגע  דקות, 

מלחמה.    10במשך   בזמן  פוליטיקה  ומנהלת  עכשיו דקות  לנו  יש  באנו,  אנחנו  הכול.  ישיבה    זה  פה 
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 שנפתחה... ותקציב, ולא בשום דבר אחר.  

 

 סיימתי, תודה רבה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תודה רבה רבה לרונית על הדברים.  מר חיים ברוידא: 

 

 . 2023עדכון תקציב פיתוח לשנת  .1

 

 .  2023ואני רוצה לעבור לעדכון תקציב פיתוח לשנת  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מצפה בכל זאת...   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 רגע, אתה מתחיל מהשוטף או מהפיתוח?   מר ניר קריסטל: 

 

 תב"ר לפי מה שנשלח בסדר יום.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . יוסי בבקשה.  2023לשנת  עדכון תקציב פיתוח  מר חיים ברוידא: 

 

. יש לנו ראשית תב"ר חדש של  2023-טוב, יש פה איזה עדכון תקציב פיתוח ל מר יוסי מזרחי: 

מיליון ₪. תב"ר שהוא במימון מלא של משרד החינוך. גם עדכנו    2.9ים על סך  בניית בית ספר למפונ

 שא. לאישורכם. הנו על זה בפגישת הזום שאנחנו מתחילים לקדם את זה, עקב דחיפות
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 הלוואה.   מה שאני לא מבינה, בעדכון תקציב הפיתוח הייתה איזו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, נלך לפי הסדר של הזה, זה מופיע.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -מיליון ₪ 51לא, ההלוואה שלך  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא. על בית ספר המפונים.  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

  -את פשוט לא עברת על החומר, זה נורא פשוט, הכול נשלח מר אריאל הילדסהיימר:

 

 החומר נמצא מולי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אז חבל, חבל, זה לא נעים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עדכונים,   2אני פשוט יש  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא נעים.  דסהיימר:מר אריאל היל 

 

 ואני מבקשת ממך לא לעזור לי.  נטראוב: ויי גב' רונית

 

  -מה הצפי של הפינוי ברגע שזה גב' ענבר הוכברג: 

 

 זה כבר בתהליכי בינוי.   מר יוסי מזרחי: 
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 זה כבר בתהליכי בינוי? זאת אומרת כמה זמן ייקח עד שזה עומד?  גב' ענבר הוכברג: 

 

 עד סוף שבוע הבא.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כמה תלמידי מפונים אמורים ללמוד בבית ספר הזה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ראש אגף חינוך.   . רויטל נמצאת פה גם איתנו,120-כ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר, אתה אומר אני מאמין לך.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, אני לא תמיד עד הסוף מדייק.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ן, אני מתקן אותך.  נכו בסדר, אם זה לא מר מיכאל רייזמן: 

 

 היום הם משולבים בבתי ספר ובמסגרות עירוניות?   גב' מירב מאיר: 

 

   -יש ילדים שאנחנו היום שילבנו אותם בבתי ספר רגילים שלנו. יש גם יים ברוידא: מר ח

 

 הבנתי שהשתלבו.    : גב' דרורה כהן

 

גם ילדים שנמצאים בגנים. אנחנו נערכים, אנחנו לא רוצים במקרה רגע, יש   מר חיים ברוידא: 

כי זה לא צודק, ואנחנו רוצים להעביר אותם למתכונת, יקבלו גם ניהול   בתי ספר,כזה גם להעמיס על  

  -כנראה עצמאי ולא על בסיס עיריית רעננה. לכן משרד החינוך
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 סליחה, עוד שאלה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני עוד לא סיימתי.  רגע,רגע שנייה, אני לא סיימתי, שנייה  מר חיים ברוידא: 

 

 זאת הייתה דרישה של משרד החינוך לעשות את זה.   מר חיים גולדמן: 

 

ילדים   200-זאת הייתה בקשה, באה אלינו בקשה של משרד החינוך. יש לנו כ ר חיים ברוידא: מ

  -שנמצאים כאן, אנחנו לא יודעים כמה יישארו בסופו של דבר

 

 וכמה זמן.  מר חיים גולדמן: 

 

יבנו,  דא: יים ברוימר ח גם  כנראה  אביב  בתל  אצלנו,  גדולה  בעיר  בינתיים  החינוך...  משרד  כי 

על   להעמיס  נדרש  לא  שאנחנו  לכך  להביא  אמור  הזה  הספר  בית  אזוריות.  במועצות  כרגע  ובונים 

גן ילדים בכלל שאנחנו הקדשנו אותו רק לילדי מפונים,   ויש  הכיתות שלנו הרגילות. כבר ביבנה יש, 

ישולכ הבניי  ילדים  ן  ולכן  במלון,  עדיין  ונמצאים  לומדים  יעברו  שלא  ולשמה  סיום,  בשלבי  הזה  ן 

 -במסגרת של הילדים

 

 איפה הוא ממוקם?    : גב' דרורה כהן

 

 הוא כבר בנוי, הוא כבר בנוי.  מר חיים ברוידא: 

 

 איפה?   : גב' דרורה כהן
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 בפארק האורבני.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני חושב שזה מכובד מבחינתנו מר חיים ברוידא: 

 

 הוא כבר בנוי?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה הצבה של מבנים טרומיים, הם כבר בשלבי הצבה מתקדמים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה קצת הזוי, אם לא תקבלו אישור עכשיו, מה יקרה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -א' יש לנו ימר:מר אריאל הילדסהי 

 

  -רגע, רגע זמן: מר מיכאל ריי

 

  -אני עונה לך, יש הרשאה תקציבית מאושרת של משרד החינוך מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -בסדר, אבל עקרונית מר מיכאל רייזמן: 

 

 אפשר לראות את הפנייה של משרד החינוך?   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 מלחמה, עקרונית אנחנו במלחמה.  עקרונית אנחנו ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

היום   אל רייזמן: מר מיכ בבוא  האלה  למתקנים  ייעודי  תכנון  איזה  יש  אריאל.  שנייה  רגע,  רגע, 

 שהמפונים יעזבו את העיר? 
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 קודם כל יכול להיות שייקחו אותם, משרד החינוך מממן את האירוע הזה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

שא מר מיכאל רייזמן:  אתאני  ייקח  לא  החינוך  ומשרד  בהנחה  שאלה,  עם   לתי  ייקרה  מה  זה. 

 המבנים האלה בבוא היום? 

 

 נמצא לזה פתרון.   מר חיים ברוידא: 

 

 נעשה בית כנסת.   ולדמן: מר חיים ג

 )מדברים יחד(  

 

 נעשה בית כנסת.   מר חיים גולדמן: 

 

   -משרד החינוך בא ואומר מר אריאל הילדסהיימר:

 

   איפה שיש מניין, אתה עושה בית כנסת. מר חגי בורשטיין: 

 

הנראה  אריאל הילדסהיימר:  מר ככול  אנחנו  לרשויות.  הודיע  הוא  תקציבית,  הקצאה  נותנים  אנחנו 

ינוך עוד לא יודע מה  ניקח את זה בסופו של יום. האם זה יקרה, מתי זה יקרה, לדעתי גם משרד הח

 משך האירוע...  

 

  -רגע, השאלה מר מיכאל רייזמן: 

 

 נים.  ואם יגיעו עוד מפו מר אריאל הילדסהיימר:
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,  aysהשאלה אם המבנים האלו בבוא היום, לחברי מועצה פה בעירייה יהיה   מר מיכאל רייזמן: 

יהיה   מה  האלה  המבנים  האם  העיר,  למועצת  יגיע  זה  האם  שואל  אני  העיר,  ראש  על  מדבר  לא 

   -השימוש הייעודי שלהם

 

 ך לשאול, לא אותם, אותו.  אותו אתה צרי מר חגי בורשטיין: 

 

יהיה   זמן: אל ריימר מיכ האם  לדעת,  רוצה  היום    sayאני  תראה,  יהיה,  מה  מועצה  כחברי  לנו 

א גם  לנו  שיהיה  רוצים  אנחנו  בסדר.  זה  הזה,  לדבר  אישור  מאיתנו  המבקשים  היום   say-ת  בבוא 

 להחליט מה עושים עם המבנים האלה. 

 

 . say. תרשמי לפרוטוקול יהיה sayאוקיי, יהיה  מר חיים ברוידא: 

 

מבנה  : גולדמן םמר חיי כל  על  סליחה,  אותו,  מייעד  שאתה  מבנה  כל  על  העיר,  ראש  סליחה 

 אם זה לעמותה, זה הקצאה. ו למשהו, אז שאתה מייעד אות

 

כרגע, ומה שאני רוצה לומר, זה שיש פה אנשים מפונים   מר חיים ברוידא:  עיר  אני ראש  חיים 

   -לתת להם פתרונותשאיבדו את הבית שלהם, ונמצאים כאן, ואנחנו רוצים 

 

 אבל זה לא קשור.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -זה מה שכרגע מר חיים ברוידא: 
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 אין לזה שום קשר.   רייזמן:  מר מיכאל

 

  -זה קשור, יש פה ילדים שמסתובבים מר חיים ברוידא: 

 

 אין לזה שום קשר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 כמה מהילדים עדיין לא משולבים במסגרות?   גב' מירב מאיר: 

 

 אין לזה שום קשר.   מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 וך...  שילבנו אותם כבר בת גב' מירב מאיר: 

 

   -שילבנו אותם מר חיים ברוידא: 

 

 כבר יש להם שוב מעגל חברתי ולימודי וחינוכי.   גב' מירב מאיר: 

 

 ממש לא, ממש לא.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, ממש לא.   : גב' דרורה כהן

 יחד(  )מדברים 

 

 אז בואו נסביר ואולי כדאי לשמוע פירוט.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אז אולי תיתן כבר לרויטל לדבר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... לומד היום בצורה לא מסודרת ולא מובנית, אולי רויטל תרחיב.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ה יבוא אנחנו מאשרים את זה, בבוא היום זאני רוצה רגע כדי שנבין, בהנחה ו זמן: מר מיכאל ריי

 לאישור מועצה מה עושים עם המבנים האלה?  

 

 ענה לך ראש העיר שכן.   ל הילדסהיימר:מר אריא 

 

 אמר לך שכן.   מר אלי אלוש:

 

 יופי בפרוטוקול.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ום בפרוטוקול אוקיי.  בסדר גמור, זה רש מר מיכאל רייזמן: 

 

   -יש לי שאלה לרויטל גן: ת  ארז סגב' אייל

 

  -קשה לי להבין על מה הוויכוח מר חיים ברוידא: 

 

 אין ויכוח, אין ויכוח.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -יש פה מלחמה מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אין ויכוח למה שאין ויכוח.  מר מיכאל רייזמן: 
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 ה ילדים מפונים. יש פ מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אבל אין ויכוח, יש שאלות. יש שאלות. הגיע הזמן שיהיו תשובות.   ב: ויינטראו גב' רונית

 

 אין ויכוח על הנושא, אין ויכוח על הנושא, יש שאלות. זכותנו לדעת.   יין: מר חגי בורשט

 

  -תלמידים 200-כ יש ברעננה היום גב' רויטל שפירא: 

 

 ? -מה זה כ גב' איילת  ארז סגן: 

 

 זה משתנה...  ימר:מר אריאל הילדסהי 

 )מדברים יחד( 

 

תלמידים ברעננה, זה משתנה כל יום, כל רגע. משפחה באה,    200סדר גודל של   גב' רויטל שפירא: 

רגע. אבל זה סדר הגודל. כאשר תלמידי המפונים והמתפנים חלקם    משפחה הולכת, זה משתנה כל 

פרימה, חלקם נמצאים במלון  ללמוד   מצויים בתוך מסגרות החינוך שלנו. חלקם  והלכו  מסתובבים 

 בכל מיני מסגרות אחרות מחוץ לעיר, שהם בכלל נמצאים פה בפרימה.  

 

 האלה.   200-מתוך ה : אנה פוזמנטירב' ג

 

 . 200-הכול ב גב' רויטל שפירא: 
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   -אוקיי, אז כמה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לה לסיים.   רגע, תני לה לסיים, תני  : גב' דרורה כהן

 

 למה את צועקת?   : טיראנה פוזמנגב' 

 

ועוד   גב' רויטל שפירא:  ילדים אחד  גן  יהיה  איתן  בית ספר  גן    3רגע, במבנה החדש של  כיתות. 

כל   עבור  ילדים  גן  יהיה  בגילאי  הילדים  שהם  בכיתה 6עד    3הילדים,  נמצאים  היום  שחלקם   ,

לגן   אותם  ונהפוך  כולם,  את  נאחד  אנחנו  אז  סידור.  בלי  פרימה  במלון  נמצאים  וחלקם  במחתרות, 

 ילדים. 

 

 איפה שבית הכנסת, החלק של בית כנסת, נכון?   מר חיים ברוידא: 

 

 כיתות יהיו מיועדות גם לבוקר וגם לאחר צהריים עבור כל ילדי המפונים.   3 ל שפירא: גב' רויט

 

 איך הם יהיו א, ב, ג, ד, ה, ו?   : גב' דרורה כהן

 

כן, והציוד כבר כה שיגיעו, הכול יהיה כבר מוי מחרגע, הרי אתם מבינים שאנ רויטל שפירא: גב' 

י"ב.  -ט או רק י-אפילו בתהליכי הזמנה. כדי שנוכל לראות. ואז נראה איזה ילדים א, ב או א, ב, ג. ז

זה אנחנו נחלק. יש היום  נראה איך אנחנו נחלק אותם, אני עד הרגע שהם נמצאים הם מגיעים לפי  

מתקן הזה, מונתה על ידי משרד החינוך. שמה לה מוסד, סמל מוסד של משרד החינוך,  כבר מנהלת ל

שאר בתי הספר. זה אומר שהמדינה לקחה על עצמה    מוסד של הרשות המקומית כמו  א לא סמלהו

   -את כל הניהול של הדבר הזה. מנהלת, צוות מורים
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 שרת, אב בית.    : גב' דרורה כהן

 

ע א: גב' רויטל שפיר על  לקחה  המדינה  שצריך  מה  מוסד    צמה.כל  סמל  קיבלנו  אנחנו  הגן  לגבי 

הזה   המתקן  וכמובן  הילדים.  גן  את  להפעיל  כדי  שצריך  מה  כל  על  נשופה  אנחנו  אז  מיוחד,  ייעודי 

 יעבוד גם אחר הצהריים לטובת הילדים. צהרונים שיהיה עבור הילדים,  

 

 מתנ"ס.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

ורם, זה לא הפעיל עבמה שיהיה אחר הצהריים בחנוכה, המדינה גם אמורה ל רויטל שפירא: גב' 

 אנחנו. 

 

למ  : אנה פוזמנטירגב'  הגן  של  עצמו  את  הצוות  להביא  דואגת  המדינה  חסרים,  ככה  שגם  של, 

 הצוות? 

 

 אז ככה, גננת המדינה דאגה, סייעת אנחנו ואנחנו מקבלים את השיפוי.   גב' רויטל שפירא: 

 

 כמו גן רגיל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כמו גן רגיל.  יטל שפירא: רו גב'

 

 כמו גן עירוני.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

מוסד, אנחנו יכולים להפעיל בלנו בעצם סמל, כשרשות מקבלת את הסמל  קי גב' רויטל שפירא: 

 אותו. 
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 מאיפה מגיעים הילדים?    : גב' דרורה כהן

 

 נו המון רשויות, חלקם מהצפון. יש ל גב' רויטל שפירא: 

 

 יש לנו גם מהצפון וגם מהדרום.  וידא: מר חיים בר

 

   -חלקם מהדרום גב' רויטל שפירא: 

 

 לא מהקיבוצים?    : גב' דרורה כהן

 

 גם מהקיבוצים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ארוכה  גב' רויטל שפירא:  רשימה  שדרות,  נתיבות,  אשקלון,  יערה,  שומרה,  שמונה,  מקריית 

  -מאוד של

 

 בשור.  , עין הםצניני מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תודה רויטל. אוקיי אנחנו עוברים להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, לא, אני מבקש להתייחס. אתה מעלה תב"ר תב"ר או איך?   : מר ניר קריסטל

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 
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 תב"ר, תב"ר. אין בעיה.   מר ניר קריסטל: 

 

מוסד,    רגע יש לי עוד שאלה, בית הספר הזה זה ממלכתי רגיל, ממלכתי דתי, גב' מירב מאיר: 

 רך איזה זרם חינוכי זה?  ד

 

   -ה לאאז כרגע ז גב' רויטל שפירא: 

 

 כי אני מבינה שזה ערבוב של אוכלוסייה.   גב' מירב מאיר: 

 

נכון, נכון. אז כרגע עיקר הילדים שיש שם זה קריית שמונה, שדרות ונתיבות.  גב' רויטל שפירא: 

כיוון של מ זה  נצטרך ללמד אותם בקבוצות. זאת  סורת רובם  יכול להיות שאנחנו  י דתי. אבל מאוד 

  -דתי, הסמל הוא לא, לא אנחנו-יותר תגבור תורני אומרת תהיה קבוצה שתקבל

 

 תלוי בילדים, תלוי מאיפה הם באו.   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

הורה שיחליט שהוא לא ירצה לרשום לשם, הוא יתעקש על משהו אחר, אנחנו   גב' רויטל שפירא: 

חינוך חרדי, אז דאגנו לעזור    ן. מי שרצה לדוגמא חרדי, יש לנו משפחה שביקשהצוא פתרונעזור לו למ

 להם למצוא בתוך החרדי מענה, בסדר? 

 

 לכמה זמן אנחנו מעריכים שבית הספר הזה יפעל?    גב' שחר גלי:

 

  יום ראשון עוד שבוע וחצי.  היימר:מר אריאל הילדס 
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 לכמה זמן?   ' שחר גלי:בג

 

 יודע.  אה לכמה זמן? אף אחד לא יודע. אף אחד לא  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אי אפשר לדעת.   גב' רויטל שפירא: 

 

  -מתי יחזרו מר חיים גולדמן: 

 

 נקווה שכמה שפחות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ואי. הלו מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -מילה אחת בבקשה מר ניר קריסטל: 

 

יודעים שזה   גב' שחר גלי: שנייה, אבל היא אמרה שהמספרים גם משתנים, אז איך אנחנו 

 ילדים.   400? כי אולי יבואו פתאום 400-ולא ל 200-מתאים ל

 

   -קודם כל הכול יכול להיות. יש בסוף הכרה בצורך של משרד החינוך מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -נחנו עובדיםת. אאנחנו בתנאי אי ודאו מר חיים גולדמן: 

 

 ה.  ברור שאי ודאות, אני פשוט שואלת איך אנחנו רגע מתייחסים לז  גב' שחר גלי:

 

 המדינה מתקצבת.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 )מדברים יחד(  

 

 תראי, אם מחר למשל יצטרכו למשל, משרד החינוך יצטרך לממן את זה.   מר חיים גולדמן: 

 

בעד   מר ניר קריסטל:  נהיה  שכולנו  מניח  אני  אחד,  זאת  דבר  רק זה.  אני  לאומית.  משימה 

מ חלק  יהיה  ושזה  בפרוטוקול,  שיופיע  באמת  את  מבקש  יסיים  הזה  הספר  שבית  שברגע  ההצבעה 

נעשה עם המבנים הללו, במידה ומשרד ה יסיים, ההחלטה על מה  חינוך לא לוקח  ייעודו, מתי שלא 

 אותם אליו, תעלה למועצת העירייה. 

 

 כבר נאמר.   הז א: מר חיים ברויד

 

 זה נאמר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ל. זה רק שיהיה כתוב גם בפרוטוקו מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 לידך המקליט.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה שהוא מקליט זה בסדר, זה צריך להיות...   מר ניר קריסטל: 

 

 הצבעות נפרדות.    3-אני עובר בנושא הזה ל דא: מר חיים ברוי

 

 בהנחה שזה יהיה שמיש.   מר חיים גולדמן: 
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 . זה לא שלנו, זה של המדינה  מר אילן כהן:

 

 בהנחה שזה יהיה שמיש כמו הקרוונים של אריק שרון בזמנו.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 בית ספר זמני למפונים.   183אישור תב"ר מספר  מר חיים ברוידא: 

 

 . 1863  גב' שחר גלי:

 

 מי נגד? מי נמנע? פה אחד. בית זמני למפונים, מי בעד?  1863 מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 17 –בעד 

   0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

  . בית ספר זמני למפונים – 1863מועצת העיר החליטה פה אחד לאשר את תב"ר 

 

עכ  מר חיים ברוידא:  עוברים  אנחנו  מספר  אוקיי,  תב"ר  לאישור  לחירום   1864שיו  הצטיידות 

 מוסדות חינוך ללא מיגון.  ומיגון

 

  2,100,000-ר כיליון ₪. החלק הארי של התב"מ  3מדובר על תב"ר בהיקף של   מר יוסי מזרחי: 

 ממ"מים מרחבים מוגנים.   ₪5 זה לרכישת 
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 איפה בעיקר אין?    : גב' דרורה כהן

 

שם  בבית מר יוסי מזרחי:  שאין  היכן  דמוקרטי,  ספר  ובית  זה מיג  נועם  והיתרה  ונים. 

, גנרטורים, שלחנו שינו וחלקם נשקים, מכשירי קשר, מזון שרכשנולהצטיידות חירום, שכבר חלקה ע

 לכם פירוט של הרכב התב"ר הזה. יש שאלות? אם לא בבקשה. 

 

 זה מצריך לקחת הלוואה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 . כן מר יוסי מזרחי: 

 

 כמה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיליון ₪.   3 מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.   3 מר מיכאל רייזמן: 

 

  -זה למיליון ₪  2.1מתוך זה  מר חגי בורשטיין: 

 

 באיזה תנאים ההלוואה?    גב' שחר גלי:

 

 זה תנאים של פריים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 כמה שנים? מה משך ההלוואה?   גב' שחר גלי:
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ם ג  0.7%-0.6%אבל שוב זה יהיה צמוד,  ,  .5%0ההצעות כרגע זה פריים מינוס   י: מר יוסי מזרח

 קיבלתי. 

 

 . 5.75 מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 5.75 מר יוסי מזרחי: 

 

 מוסדות חינוך שאין להם מיגון כעיקרון.  2אנחנו מדברים על  מר חיים ברוידא: 

 

 מה משך ההלוואה? כמה זמן?   גב' שחר גלי:

 

 שנים אני מניח.  10-זה יהיה ל מר יוסי מזרחי: 

 

 איך הם לומדים משמרות רגילות בנועם?    : ה כהןגב' דרור

 

 לא לומדים.  מר חיים ברוידא: 

 

 הם מפוזרים.  מזרחי:  מר יוסי

 

מקומות שונים, רגע, רגע, אולי דקה, דקה חבר'ה אני רוצה לתת    4-לומדים ב מר חיים ברוידא: 

 את זכות הדיבור לנציגת יו"ר בית ספר הדמוקרטי, נכון? 

 

הנהגת   וי:נף לגב' גל ע יו"רית  אני  לוי.  ענף  גל  שמי  מתרגשת.  קצת  אני  תודה,  מאוד  נעים 
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הס בית  של  הספר הורים  בית  ולכולכם.  רויטל  אריאל,  לחיים,  מודה  כל  קודם  אני  הדמוקרטי.  פר 

לנו כ יש  תלמידים מכיתות א' עד ט'. אנחנו לא נמצאים בבית הספר בעצם מאז תחילת   200-שלנו, 

ב מפוזרים  אנחנו  אנחנו    4-המלחמה.  עמיחי.  ספר  בבית  מתארחות  שלנו  ג'  עד  א'  כיתות  מוקדים. 

ועוד  מודים כמובן לקהילת   ו' יומיים בשבוע בקמפוס המחוננים,   3עמיחי על האירוח. כיתות ד' עד 

  -ימים בשבוע בכל מיני הרכבים

 

 מסכנים הילדים האלה.    : גב' דרורה כהן

 

ב  גב' גל ענף לוי: מ"ר, זה מה שיש שם. היה אצלנו   9שלנו יש ממ"ד של    מבנהבמבנה שלנו. 

דבר כזה הכי מוגן שיש. צריך לומר עברו בכל בתי הספר, סיור של פיקוד העורף, שקבע שאצלנו אין  

בשבוע   יומיים  הבאה,  בשנה  לתיכון  שהולכים  ילדים  ט',  עד  ז'  שלנו  הגדולים  הילדים  אין.  אצלנו 

ועוד   המחוננים,  על    3בקמפוס  כמובן  מודים  אנחנו  להם  גם  במיתרים,  מתארחים  בשבוע  ימים 

 ם מנשוא. בית הספר נמצא במצב של התפרקות.  האירוח. המחירים על בית הספר שלנו הם קשי

 

 לגמרי.   : גב' דרורה כהן

 

מנהל    גב' גל ענף לוי: אצלנו    4המנהל  קלטנו  אנחנו  גם  קשה,  רגשי  במצב  הילדים  מוקדים, 

מפוני של  משפחות  אאגב  כמובן, ם.  נועם  ספר  ולבית  לנו  הזה,  בעניין  תמיכתכם  את  מבקשים  נחנו 

 שהוא באותו מצב. תודה.  

 

 יש פה נציגה של נועם?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אגיד שאין דבר בעיניי חשוב מזה.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 ברור.   : גב' דרורה כהן

 

שהגענו   ך זמן עד אני חושבת שזה באמת ראוי, חבל לי רק דבר אחד, שזה אר אוב: גב' רונית ויינטר

 . , כי באמת היה אפשר לפעול הרבה קודםלפה לאשר את זה

 

 היינו יכולים לאשר את זה לפני חודשיים.    גב' שחר גלי:

 

 הייתי מעורבת כן, חודשיים כבר והיו בזמן אמת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היה מאושר.  כבר אם היו מכנסים את המועצה זה  ריסטל: מר ניר ק

 

 אם היו מכנסים את המועצה, אז היינו חוסכים את הסבל הרגשי לילדים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היינו מאשרים את זה כבר לפני חודש וחצי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

דבר שני שאני מצטערת, דבר שני שאני כן מצרה עליו, זה נצביע על זה, וחבל  גב' רונית ויינטראוב: 

כזה,  לי   סכום  בשביל  שאפילו  במצב,  היום  נמצאת  כזה  סכום  רעננה  א  3שעיריית   ,₪ נחנו  מיליון 

   -וואה. זה מדאיג אותי יותר מכל, אבל אין דבר יותר חשוב מלמגןקים להלזקו

 

 יש מלחמה...   מר אילן כהן:

 

 -את בתי הספר, גם את נועם וגם את גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  
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 מה לעשות?... מאיפה יביא? יקטוף מהעצים?    ן:מר אילן כה

 

 יש בתרבות...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל לא לעשות עכשיו דמגוגיה על הציבור, צריך להגיד את האמת.    מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

הצטיידות לחירום ומיגון מוסדות    1864חבר'ה, מי בעד אישור תב"ר  מספר   מר חיים ברוידא: 

 חינוך ללא מיגון, מי בעד? מי נגד? מי נמנע? עבר. אני עובר לסעיף הבא.  

 

 זמן ייקח לטפל בזה?  כמה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני רוצה דבר ראשון מר חיים ברוידא: 

 

 שבועות.  3 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ? 5 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שבועות.  3 מר אריאל הילדסהיימר:

 

יקר בשבילנו,    רוצהאני   מר חיים ברוידא:  להגיד לכם בהצלחה. בית הספר הזה הוא בית ספר 

וימשיך להתקיים. ואנחנו נמשיך, אין פה את הנציגים של בית ספר נועם, אבל גם להם אני מעביר את 

  הברכה. תודה רבה רבה רבה.
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 הספר.  שנים לבית 20תודה רבה. אנחנו חוגגים השנה   גב' גל ענף לוי:

 

 לחיי הדמוקרטי באמת.    גב' שחר גלי:

 

 :הצבעה

 17 –בעד 

   0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

פ החליטה  העיר  תב"ר  מועצת  את  לאשר  אחד  ללא   –  1864ה  )מוס"ח  ומיגון  לחירום  הצטיידות 

  . מיגון(

 

מספר   מר חיים ברוידא:  תב"ר  לאישור  עובר  מספר    1865אני  לפיתוח  יוסי    1865הלוואה 

 בבקשה. 

 

חודש  חי: מר יוסי מזר להיום  נכון  עומדים  אנחנו  היכן  תב"רים  סטטוס  שוב  לכם  נשלח 

נובמבר. מבחינת תכנית הפיתוח שאושרה לשנה זו, שאישרנו אותה לפני כשנה, בדצמבר שנה שעברה.  

ג על  גודל של כתכנית הפיתוח התבססה  זו הייתה הלוואה של  -ביית השבחה. בסדר  מיליון ₪.    50, 

שיועדה  180 השבחה   ₪ היינו    מיליון  האחרון  ברבעון  המלחמה,  עקב  להיום  נכון  תב"רים.  לטובת 

או פחות  עמדנו  לגבות,  עלינו    אמורים  נפלה  כאשר  ההשבחה.  בגביית  המזומנים  בתזרים  יותר 

כ לגבות  אמורים  היינו  השנה,  של  המלחמה  של  האחרון  ברבעון  השבחה,   56-המלחמה.   ₪ מיליון 

ו לאישור,  יצאו  שכבר  תכניות  המלחמתי  מבחינת  המצב  ועקב  אותם.  לגבות  הולכים  שאנחנו  ידענו 

   -עקב המצב הכלכלי הנוכחי, למעשה כל ההשבחה הזאתי נעלמה, היא פשוט נעלמה. כל הקבלנים
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 קיבלו היתר ולא שילמו את האגרה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

חה  יתר, או טרום תכנית משבילא, לא, לא קיבלו היתר. השבחה זה טרום ה מר יוסי מזרחי: 

ה  תם ולא מקדמים אותם, כי זאו טרום עסקה. והעסקאות לא יצאו לדרך, או התוכניות הקפיאו או

טרום התב"ע. שוב, המצב הכלכלי כמו שאתם רואים אותו לא ברור כרגע. קבלנים שהתחילו לבנות  

פוזיציה.   לוקחים  לא  יזמים  יש את הקושי היום של הבנייה עצמה. אבל מה שיותר מזה  לא  כמובן 

ולתעסוקה.   למגורים  מחולק  זה  כאשר  פרויקטים,  מבחינת  הסיכון  את  לוקחים  לא  היום,  לוקחים 

ים.  במגורים סביר להניח שמתי שהוא חלק מהפרויקטים יחזרו, כי בסוף כולם זקוקים לדירות מגור

ברור שבתחום התעסוקה והמשרדים תהיה מה שנקרא רגיעה, או יהיה עודף שטחים בתקופה אבל  

ב מהקרובה.  התחבורה  משרד  של  הרשאה  לכך  החליט 2018-נוסף  שנה  כחצי  לפני  הכללי  החשב   ,

היתרות שלא מומשו, שלא נוצלו, שלא הועברו לרשויות. ואנחנו היינו בעיצומה    שהוא מוחק את כל

מיליון   26-25-מיליון ₪, ה  40-מיליון ₪ העבירו לנו כ  66של הפרויקט הגדול של העוקף הצפוני מתוך  

פנינו אליהם, היו מספר מפגשים. הפנייה היא לא רק שלנו, המהלך  ₪ פשו ידי האוצר.  על  נלקחו  ט 

בזה הרבה   ונפגעו  כל משרדי הממשלה,  גורף שהחשב הכללי הנחה את  זה מהלך  לא רק שלנו,  הוא 

אנחנו טרום החגים אפילו הייתה פגישה עם המנכ"ל, הובטח שהדברים יוחזרו. כרגע    רשויות.  מאוד

נראים, התקציב של המדינה לא ברור מה חוזר מה לא חוזר. הדבר הזה מביא אותנו   איך שהדברים

מיליון ₪ תב"רים שאנחנו פשוט הקפאנו ביצוע,    20-רים, גירעון מימוני. בנוסף לכך יש כלגירעון בתב"

כרגע   שוחררו,  לא  שעוד  תב"רים  אז  ההשבחה.  את  אין  שכרגע  רואים  כמובן  שאנחנו  זה  לאור 

 70מיליון ₪. לכן על הפער המימוני של למעשה    20-כולם, לא יוצאים לביצוע בהיקף של כמוקפאים  

מיליון ₪ זה תב"ר, וקיבלתם רשימה של למעשה תב"רים, שיצאו לדרך, רובם כבר הושלמו, מעטים  

את הגנים בתרצה אתר,    , ראו למשלד מהתב"רים זה ממש בשלבי סיום או נדרשיםמעט מאו  מאוד

.  2024ים האלה בספטמבר  ך לקדם את הבינוי שלהם קדימה, לא יהיה לנו את הגנאם אנחנו לא נמשי

מיליון ₪, כדי לגשר על הפער    50מיליון ₪, אנחנו מבקשים לקבל הלוואה    70-ן על הולכן לצורך העניי

 המימוני שיש לנו כרגע בתב"רים. 
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ר בדיעבד על כסף שכבר כבר שולם. זאת אומרת אתה מבקש אישו  שחלק מזה : אנה פוזמנטירגב' 

 יצא. 

 

   -אני מבקשת להתייחס  גב' שחר גלי:

 

 מדבר על הרשאות שלא נוצלו בעיקרון. אבל המכתב של החשב  מר חגי בורשטיין: 

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -כאשר למטה הוא כותב לגבי אלה שאושרו. אבל בגדול מר חגי בורשטיין: 

 

  -נכון, אז מר יוסי מזרחי: 

 

 לקיחת הכסף זה מה שלא אושר.  שטיין: מר חגי בור

 

 לא. מה שלא נוצל.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה שלא נוצל נכון.   : מר חגי בורשטיין

 

 ומבחינתו מה שלא נוצל, זה היתרות שהוא לא העביר.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -יפה. אבל מר חגי בורשטיין: 
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  -ולכן מר יוסי מזרחי: 

 

  -תםנוצלו וארים שנוצלו, אבל פה יש דב מר חגי בורשטיין: 

 

  26-מיליון ₪, קיבלנו. את ה  66-מיליון ₪ מתוך ה   40לא, מה שנוצל..., קיבלנו   מר יוסי מזרחי: 

 מיליון ₪ נמחק.  

 

 אני מבקשת להתייחס בבקשה.   גב' שחר גלי:

 

ממ גב' רונית ויינטראוב:  ביקשתי  המכתב,  את  ראיתי  אני  אפשר?  קטנה  הערה  רק  זה,  אני  וגם  ך 

  -נו את המכתב של איגוד הגזברים שפונה בעניין הזהשלחת ל

 

 מרכז שלטון מקומי.   מר יוסי מזרחי: 

 

אני מבינה שמדובר ברשימה חלקית, אבל מוזר לי שרשות כמו רעננה כל כך   ב' רונית ויינטראוב: ג

נלקחו   שכספים  אמיתית  אסמכתא  שום  לנו  אין  למעשה  אז  מופיעה.  לא  הזה,  באירוע  מרכזית 

  -יית רעננה או רשמית לא הועברו. אני רק מציינת את זהמעיר

 

שזו מערכת ההתחייבויות של  אז רק אני מציין את זה, יש פה דו"ח מהמרכבה  מר יוסי מזרחי: 

   -מדינת ישראל הממשלתי. רואים פה בפירוש

 

 תעביר לה שהיא תראה.   מר חיים ברוידא: 

 

 תעביר לי רגע שאני אראה.  ויינטראוב: גב' רונית 
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 שלחת את זה יוסי?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ודרת.  אני רוצה בבקשה להתייחס בצורה מס  גב' שחר גלי:

 

   -לא, שלחתי את זה לגיא, שלחתי את זה מר יוסי מזרחי: 

 

ביקשתי    גב' שחר גלי: גם  כן  אני  מספיק.  לא  זה  בעיניי  המרכבה,  של  הדו"ח  את  לי  יש 

קיבלתי עד לעצם היום הזה. אני רוצה להגיד כמה דברים   אסמכתא שההרשאה באמת בוטלה, ולא

שנים אני יו"ר ועדת    4ברת מועצה, מתוכם  שנים כח  5רגע בפתח של הדברים שלי. אני יושבת פה כבר  

הכספים. כמו שכולכם מכירים אותי אני תמיד הייתי בעד התקציב בעד התושבים, ולא מעניין אותי  

תמיד היה המוטו שלי, אנחנו צריכים פה בעיר    פוזיציה. זהאיזה פוזיציה, פעם בקואליציה פעם באו

לה כאן  צריכים  אנחנו  מתוקן.  לוועדת  תקציב  הגעתי  שבו  ליום  למעשה  עד  מסודרת.  בצורה  תנהל 

לוועדת   העיר, שאותו הזמנתי  להגיד לראש  רוצה  אני  עיניי.  וחשכו  הכספים האחרונה בשבוע שעבר 

טרחו להגיע, שאם היית מגיע לוועדת הכספים, אז היית מבין  הכספים יחד עם עוד חברים פה, שלא  

במינוס   אנחנו  אם  כי  העיר,  של  הכלכלי  המצב  חמור  כמה  של    26עד  בגירעונות  בבנק   ₪   70מיליון 

   -תקציב השוטף, אין גרוע מזה. אני בחיים שלי לא ראיתיליון ₪ במי 11מיליון ₪ בתב"רים, ועוד 

 

 זבר העירייה. הסביר לך עכשיו ג מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע, יש לי עוד התייחסות  גב' שחר גלי:

 

 דברים האלה בצורה הכי פשוטה.  הסביר לך את ה מר חיים ברוידא: 
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   -אני לא סיימתי, אני לא סיימתי. אני חושבת  גב' שחר גלי:

 

   -אם לא הייתה מלחמה, לא היינו יושבים פה מר חיים ברוידא: 

 

  -אני חושבת  גב' שחר גלי:

 

 אין קשר למלחמה כל דבר... מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

   -אתה לא יכול גב' רונית ויינטראוב: 

 

בצבעים   גב' שחר גלי: הזאת  הבזבזת  את  שלצבוע  חושבת  אני  סליחה.  מדברת  אני  רונית, 

להתייחס   רוצה  אני  פה.  שנעשו  הבזבוזים  כל  על  במלחמה  ציני  שימוש  וזה  שפל,  זה  מלחמה,  של 

כי    18ה  לתקנ שקובעת  רגיל"  בלתי  "תקציב  שכותרתו  המקומיות,  הרשויות  לתקנות  השני  לפרק 

התש פעולה.  אומדן  לאותה  המיועדים  התקבולים  אומדן  על  יעלה  לא  פעולה  לכל  בתקציב  לומים 

נעשתה פה עבירה של בזבוז כספים שלא היו בידיים שלכם. זה אסור על פי משרד הפנים, וזה חמור 

מיליון ₪    70בזבזתם כספים בלי לדאוג שהיו הכנסות בכל תקציבי התב"רים. בזבזתם  מאוד. אתם  

בשביל   רעננה,  עיריית  של  העתיד  את  למשכן  כדי  הלוואה  פה  ומבקשים  באים  אתם  ועכשיו  יותר, 

הב על  חסרלכסות  הכסף  זבזת  את  נצטרך  למה  יודע  מי  מלחמה,  באמצע  אנחנו  הזאת?  אחריות  ת 

ן, אולי נצטרך את זה לעוד ביטחון? ועכשיו מה אנחנו צריכים לעשות? כי הזה? אולי נצטרך לעוד מיגו

לוואה בדיעבד, אחרי שכל ההוצאות כבר הוצאו, בחוסר אחריות משווע של  אנחנו נאלצים לאשר ה

טרחת   ולא  הכלכלית,  מדיניות  אחראי  אתה  העיר,  ראש  ספציפית  שלך  אחריות  בחוסר  העירייה, 

ים. ברור שאתה יושב פה ואומר המצב הכלכלי טוב, אין לך מושג מה הולך  אפילו להגיע לוועדת הכספ 

 פה. 
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  -אחריות על ניהול התקציבגלי, ה מר יוסי מזרחי: 

 

 המצב הכלכלי מצוין.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה מצוין?   גב' שחר גלי:

 

 היא לא שלך, היא לא שלך.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 האחריות שלו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 האחריות היא אך ורק של ראש העיר.  רייזמן:  יכאלמר מ

 

  -האחריות מר יוסי מזרחי: 

 

  -ראש העיר יין: מר חגי בורשט

 

 ראש העיר הוא האחראי, הוא בעל הבית.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא האחראי הוא מאשר.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הוא האחראי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ים לראש העיר, כי האחריות מוטלת עליו. נחנו פונשר, ואהוא מא : אנה פוזמנטירגב' 
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 )מדברים יחד(  

 

 דיון הזה מקצועי. בואו נעשה את ה מר יוסי מזרחי: 

 

 מאחוריך השקף.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

היא  מר יוסי מזרחי:  התב"רים  פתיחת  על  האחריות  שלי,  היא  התקציב  ניהול  על  האחריות 

נעשית התב"רים  פתיחת  שלי.  כל    אחריות  הדברים  מטבע  הכנסות.  תחזית  פי  על  מבוקרת  בצורה 

יליי בין האוצר לבין ההכנסה. לצורך העניין כל תקציבי  התב"רים ללא יוצא מן הכלל, תמיד הם בד

הם   ואז  ביצוע,  להוכיח  הכסף,  את  להוציא  העירייה  על  כל  קודם  הכלל,  מן  יוצא  ללא  הממשלה 

   מקבלים את הכסף מהמשרדים הרלוונטיים.

 

 זה לא נכון. זה לא נכון, זה פשוט לא נכון.    ' שחר גלי:גב

 

 אומרת שזה לא נכון.  אני לא יודע מאיפה את  מר יוסי מזרחי: 

 

  -אני אומרת כי אני קוראת  גב' שחר גלי:

 

 זו הסיטואציה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ייה.  את החוק. אני קוראת את פקודת העיר  גב' שחר גלי:

 

   -, אבל החוק זה חוק, אני לא יודע מאיפהוראתאת ק מר יוסי מזרחי: 
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מאוזן, יש לקבל אישור תקציבי להכנסותיו    אתה צריך שכל דבר חייב להיות  גב' שחר גלי:

  -ולהוצאותיו ולכל שינוי... לאחר אישורה של מועצת העיר

 

   -מדינת ישראל לא מר יוסי מזרחי: 

 

 הפנים. זה לא עובד ככה.  אתה צריך להעביר את זה למשרד  ר גלי:גב' שח

 

 גלי,  מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל יש חוק.  מר חגי בורשטיין: 

 

 את מצוטטת את החוק, ואני אומר לך איך החיים עובדים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אה אתה קיבלת ייעוץ משפטי שאתה יכול לעשות משהו שונה מהחוק.    גב' שחר גלי:

 

   -העירייה מעולם מר יוסי מזרחי: 

 

 אני שואלת אותך? קיבלת ייעוץ משפטי לפעול בניגוד לחוק?   גלי:גב' שחר 

 )מדברים יחד(  

 

 אבל הוא מסביר לך.    ן:מר אילן כה

 

יכול   מר יוסי מזרחי:  שאני  שטר  זה  מבחינתי.  כסף  היא  ממשלתית  התחייבות  ההתחייבות 

 להתחייב עליו.  
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 והיטלי השבחה?    גב' שחר גלי:

 

, רגע. את אומרת לא נכון. 2-רגע, רגע, נחלק את זה לחייבות,  לי הת  אם אין מר יוסי מזרחי: 

התחייבות ממשלתית זה כסף. הכסף מועבר רק כנגד ביצוע. לכן בהגדרה יש תמיד גירעונות מימונים. 

שלטענתנו לא חוקי, יש את המכתב שמציין את זה, אבל כרגע    אירוע כמו ביטול ההרשאות, זה אירוע

המלחמה, כרגע אין תקציבים. לעניין השבחה, לעניין השבחה לא סתם יש    ואציה שללצערי הרב בסיט

  -27/9/23-צוע מקבל תחזית השבחה. התחזית הזאתי התקבלה בפני כל ביתחזית. אני ל

 

 שבוע לפני המלחמה.    : גב' דרורה כהן

 

ב מר יוסי מזרחי:  פרצה  שנתנו7/10/23-המלחמה  אנשים  של  תחזית  זה  הקרוב.    ,  לרבעון 

יזה תכניות יש. אני יודעים אכלומר סביר להניח שלחודש הקרוב, התחזית היא די ודאית, כי אנשים  

סיטואציה   שזו  הרב,  לצערי  סיטואציה  ונוצרה  אחרת.  לעבוד  יודע  לא  אני  לעבוד,  יודע  זה  סמך  על 

האחרונ הפעם  הייתה  שזו  להיות  יכול  כיפור  יום  במלחמת  מעולם,  קרתה  כזה,  שלא  דבר  שקרה  ה 

   -זה קרה אי פעם. יש ירידה, יש משבר כלכלי, יורדים, מתבטליםמלחמה. אני לא חושב ש שפרצה

 

 לא בשיעורים כאלה.   ונית ויינטראוב: גב' ר

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ברור, ברור.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא מתקיים.  50%, 30%, 20% מר יוסי מזרחי: 
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ם אומרים לנו שתב"ר בדרך כלל ה, אבל אינה בכלכלה גדולאפילו אני לא מב  : גב' דרורה כהן

קובעים על פי תחזית, כמה ייכנס בעקבות התב"ר וכמה יצא. הראו עכשיו... שתהיה החזרה על ידי 

 המדינה. 

 )מדברים יחד(  

 

אני רוצה רגע להוכיח לכל אלה שטוענים שמצבנו כל כך רע. אני רוצה לבוא  מר חיים ברוידא: 

י את  לכם  שנת  חלהראות  מאז  רעננה  בתולדות  נמוך  הכי  שהוא  היום,  ההלוואות  יכול  2006ס  אני   .

הצ שלא  לכם  לשנת  לחלומר  להגיע  בשנת  2003תי  היה    2003.  בואו   53%היחס  אבל  התקציב.  מסך 

   -תסתכלו על זה

 

 אם אתה מסתכל... זה נכון, אבל התקציב מנופח.    גב' שחר גלי:

 

  -2007-ב 40.66% ואות היהיחס ההלו 0062חבר'ה בשנת  מר חיים ברוידא: 

 

 המספרים שלך לא נכונים פה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מה עם הריביות? ראש העירייה והריביות?   גן: גב' איילת  ארז ס

 

 רגע, רגע, בואו נשמע מה הוא אומר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -2007-ב מר חיים ברוידא: 

 

 נכונים. זה לא נכון, המספרים לא   מר ניר קריסטל: 
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  -2007-ב מר חיים ברוידא: 

 

 אבל תדגיש ללא מלחמה.    מר אילן כהן:

 

  -2007-ללא מלחמה, ב 2007-ב דא: מר חיים ברוי

 

 ראש העיר מה עם יחס הריביות.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 תנו לו לסיים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ב מר חיים ברוידא:  היום.  נמוכות  יותר  אינפלציה,    2007-הריביות  הייתה   כמעט   40.95%בטח 

. אני אמשיך  37%  2013-, ב46%  2012-, ב46%  2011-, ב48%  2010-, ב37%  2009-, ב36%  2006-. ב41%

  -2023-להקריא לכם, ועכשיו אני חוזר ל

 

   -2019, 2018רגע, איפה  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הנה לפניך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ח להקריא.  לא, הוא שכ מר מיכאל רייזמן: 

 

 ? 2019, 2018איזה  מר חיים ברוידא: 

 

 ? 2019-ב  ? מה היה2018-מה היה ב מר מיכאל רייזמן: 
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  -2018-ב מר חיים ברוידא: 

 

 ? 2020-מה ב מר מיכאל רייזמן: 

 

 .  22%היה  2018-ב מר חיים ברוידא: 

 

 ?  2019-הו, כמה ב מר מיכאל רייזמן: 

 

 היום?  אוקיי, וכמה יש  מר חיים ברוידא: 

 

 ? 2019-כמה ב מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה לא יודע כמה יש היום.  אתה לא יודע כמה יש היום, אתה לא יודע.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 -אני מבקשת להתייחס. אתה מציג את זה בתור גב' רונית ויינטראוב: 

 

אנחנו   מר חיים ברוידא:  ל...  זוכרת28.84%-נגיע  את  אם  שאת  מכיוון  באותה .  חברה  הייתה   ,

  -תקופה

 

 משקרים את כולם פה מול העיניים.  מר ניר קריסטל: 

 

  -שנים 5-אז אתה חוזר שוב, אחרי קדנציה, אתה כבר מעבר ל  ויינטראוב:  גב' רונית
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 מיליון ₪.  990משקרים לכולם מול העיניים. התקציב שלך...  מר ניר קריסטל: 

 

  -ה מתבלבל, ניר, אתניר, ניר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אני לא מתבלבל.   מר ניר קריסטל: 

 

ולים הגיעו, הם נמצאים כבר בתוך התקציב שטרם  אז תן לי להשיב לך, התקב מר אריאל הילדסהיימר:

 נעשה עדכון שלו.  

 

   -התקבולים לא הגיעו מר ניר קריסטל: 

 

 הממשלה, הם הגיעו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חודשים.  3בחיים שלי לא שמעתי שעושים עדכון אחרי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 י אראה לך תכף את הסיפור של התביעה. התקבולים לא הגיעו, אנ מר ניר קריסטל: 

 

 ... היקף הביצוע מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני מבקשת רק להעיר הערה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ודעים. . לקרוא דו"חות אנחנו ימרמים את כולם. חבר'ה..  מר ניר קריסטל: 
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   -בואו נעשה שיח מר יוסי מזרחי: 

 

ל גב' רונית ויינטראוב:  יש  הרצינות יוסי,  את  מעריכה  אני  כמה  בדיוק  יודע  ואתה  שאלה,  י 

המקצועית שלך. איך זה יכול להיות, ודיברתי איתך על זה. מציג כאן ראש העיר עומס מלוות באחוז  

 יים. לתקציב, שאני לא חושבת שהוא ק

 

   -א' יוסי הכין מר אריאל הילדסהיימר:

 

שא  גב' רונית ויינטראוב:  הלוואה  פה  יש  של  רגע,  ניפוח  פה  יש  זה.  בתוך  לך  אישר  לא  אחד  ף 

 התקציב, כדי שהאחוז ירד. מה, לא צריך להיות, צריך להיות ילד בגן כדי להבין את זה. 

 

 -אם תאשרו את ההלוואה ורסיות, אחד 2יש  2023-רונית, ל מר יוסי מזרחי: 

 

 ורסיות?   2זה יש מה  מר ניר קריסטל: 

 

 תסתכל הוא מסביר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -22%-אם תאשרו את ההלוואה... במצב ההלוואות היום אנחנו ב מר יוסי מזרחי: 

 

  -הכי נמוך מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוורסיות?   2-ה באתה שם לב שהמכנה שלך של סך התקציב לא משתנ  מר ניר קריסטל: 

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 29.11.2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 46 
 

 סך התקציב למה שישתנה?  מר יוסי מזרחי: 

 

 הצורות. 2-מופיע ב 990תסתכל הוא  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה ביצוע,  מר יוסי מזרחי: 

 

 זאת הצגה מעוותת.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 זו הצגה מעוותת.   מר ניר קריסטל: 

 

 ה פה.  מה שקור יאמןלא י  גב' שחר גלי:

 

ש גב' רונית ויינטראוב:  שמעתי  לא  שלי  בחיים  מה  יודעים  תקציב   3-אתם  אישור  אחרי  חודשים 

ה זה אומר? הרי הייתם אמורים עד שאישרנו את התקציב  באים לעדכן אותו, והוא מתנפח. למה? מ

 ביולי, 

 

 בחירות הבאות. זה כבר תקציב ל מר חיים ברוידא: 

 

 .  1/12-לעבוד על ה : גב' רונית ויינטראוב

 

 את לא מבינה, זה כבר תקציב שנבנה לבחירות הבאות.  מר חיים ברוידא: 
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 מעולה, מעולה. אנחנו מבינים זה בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 באוקטובר היו צריכות להיות בחירות.   מר חיים ברוידא: 

 

 ו עכשיו.  אה הבנ גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ובד.  ככה זה ע מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 . 2023מיליון ₪ זה צפי הביצוע בשנת  990 מר יוסי מזרחי: 

 

 שיש בו שוב חריגה בתקציב.   גב' שחר גלי:

 

 איך? איך יכול להיות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

זה  מר יוסי מזרחי:  זה,  את  ורואים  שמה,  העלייה  שעיקר  תראו  אתם  בתקציב,  נדון  אנחנו 

 ייס אוטומטי, אבל זה על פי צרכים כפי שמשרד החינוך מנחה אותנו.  בחינוך. החינוך זה לא ט

 

 יולי לא ידעת את זה?  ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא.  מר יוסי מזרחי: 
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 לא, אי אפשר לדעת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש דברים שלא. דברים שלא ידעתי כן. יש דברים שכן,  לא. יש מר יוסי מזרחי: 

 

  -הסייעות החדשות מאושרות 70 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ו דנים בתקציב השוטף, למה לא התחלנו... רגע, אם אנחנ גב' ענבר הוכברג: 

 

 גלי העלתה את סיפור ההלוואה, ולכן...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ולי, שאתה יודע עכשיו? לה. יוסי, תסביר לי בבקשה מה לא ידעת בייש לי שא גב' איילת  ארז סגן: 

 שיו יודע אותו?  מה לא ידעת ביולי שאתה עכ

 

 חמה. שיש מל מר חיים גולדמן: 

 

 שכר מינימום שלא חל על חלק מהרכיבים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 עוד פעם מלחמה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ה.  איושי משרות שהתקבלו מספטמבר קדימ מר יוסי מזרחי: 

 

 משרות, בסדר? רויטל נמצאת כאן.   70כמעט  מר:מר אריאל הילדסהיי
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 שנייה אנחנו שומעים אותו.  מר חגי בורשטיין: 

 

 -ואני רוצה שרויטל תתייחס מתי אריאל הילדסהיימר:  מר

 )מדברים יחד( 

 

 אני רוצה איש מקצוע לשמוע, סליחה.  מר חגי בורשטיין: 

 

מעלה מר יוסי מזרחי:  זה  פשוט  גננות,  של  השכר  הסכמי  את    לדוגמא,  וגם  ההכנסה  את  גם 

  -של יוםההוצאה. כלומר בסופו 

 

 ו על ההסכמים האלה?  מתי אנחנו נודע לנ מר חגי בורשטיין: 

 

  -בקיץ. שוב, זה משרד החינוך בא ומכתיב. למשל גננות מר יוסי מזרחי: 

 

 אחורה או לקדימה?   מר חגי בורשטיין: 

 

 2עלה את  וא גם נתן וגם לקח. זה מנפח ומהיה שם הסכם רטרו על הגננות, ה י: מר יוסי מזרח

הסעיפים. בסופו של יום כל השינוי ללא יוצא מן הכלל, רובו נבע מסיפור שכר המינימום. אני חוזר  

ים פה על  ואומר, ואני חוזר רגע לסיפור ההלוואות. ההלוואות האלה הן נדרשות לנו, כי אנחנו מדבר

שיצאו   גתב"רים  חלקם  הסתיימו,  חלקם  לדרך,  נכון  כולם  היה  לא  וגם  אותם,  לעצור  יכולנו  לא  ם 

ל אותם.  ילדים,לעצור  גני  שוב  זה  אם  העניין  מופעל,   צורך  העניין  לצורך  המחתרות  ברירה.  אין 

בספטמבר היינו חייבים להשלים אותו, נכון? פיתוח שכונות, אם לא נפתח שכונות לא תהיה בנייה.  

יניב את ההשבחות  שוב, אנחנו מחויבים לקבלנים, אי אפשר לעצו גם לא  זה  ר את הדבר הזה. אבל 

  -לאחר מכן. העוקף הצפוני כמובן כולו נעשה, אתם יודעים חנכנו אותו, פתחנו אותו
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 בזבוז.  מר ניר קריסטל: 

 

 ונפתחה הרשאה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ושילמת.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 ור. בר מר יוסי מזרחי: 

 

 שת איתו למשהו אחר.  ם את הדבר הזה, השתמהכסף שהיה מיועד לשל גב' דבי סלוצקי: 

 

  -נכון, ולכן מר יוסי מזרחי: 

 

   -שזה יכול להיות גב' דבי סלוצקי: 

 

   -לכן הכסף הזה, נכון מר יוסי מזרחי: 

 

 ... בכספים...  גב' דבי סלוצקי: 

 

לתק מר יוסי מזרחי:  חסר  מאוד  חסר,  הוא  הזה  הכסף  ולכן  שולם,  הזה  הכסף  ציב  לא. 

 . ולתזרים

 

 הבעיה היא בעיקר התזרים נכון?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 הבעיה היא התזרים.   מר יוסי מזרחי: 

 

כך   גב' רונית ויינטראוב:  שבכל  כמונו  עירייה  מה,  יודע  אתה  כי  בעיה,  להיות  צריכה  הייתה  ולא 

היה צריך    הרבה ציוני דרך נהנית מעודפי מזומנים או עודפי גבייה, לא עודפי גבייה, אלא גבייה טובה,

ודע מה זה להישמר בצד. לא היית אמור להגיע למצב של בעיה במזומנים. אני מנסה לראות, אתה י

 פשוט נראה שאיבת יתר ממי תהום. 

 

יש   מר אריאל הילדסהיימר: מחר,  עד  לדבר  אפשר  ברעננה,  ביותר...  הנמוך  לך...  אומר  הוא  אבל 

 עובדות. הנה העובדות מאחורה על הלוח.  

 

 אני יכול רשות דיבור?   ן: אל רייזממיכמר 

 

 בוודאי.   גב' שחר גלי:

 

יכאל יכול להגיד שראיתי את זה כבר לפני שנה וחצי. אני מיכאל תראו, אני מ מר מיכאל רייזמן: 

של   תכנון  צריך  תקשיבו חברים,  לכם  אמרתי  התב"רים,  כל  נגד  מצביע  לא,  לא  דובון  עליו  צחקתם 

פתיחת תב"רים, תחילת עבודה, צריך להיות מותנה בהכנה של   תב"רים, הוצאות כספים בתב"רים,

ות תכנית תב"רים. אמרתם: מה אתה מדבר שטויות. חבר'ה כל הכסף והיטלי השבחה. אני רוצה לרא

מבין   לא  אני  בסדר,  זה  כלכלה.  מבין  לא  שאני  אמרו  כבר  מבין,  לא  אני  בקצת,  כלכלה  שמבין  מי 

 כלכלה. 

 

 עם זה.  יו מסכיםד עכשאני ע מר חיים ברוידא: 

 

מכיר, מחזיק בכסף.  אני מבין שאני לא מבין, אבל אני בסטונר בשוק, שקצת   מר מיכאל רייזמן: 
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האחרונות,  וכל מי שמבין בכסף, וכל מי שראה מה קורה במדינת ישראל, כל מי שרואה שבשנה וחצי  

מ עלתה  במשק  של    0-הריבית  פריים  ש6.25%לריבית  להבין  יכול  היה  ל,  ואני  הולכת  האטה.  היות 

לשמ  דיברתי  כאילו  ואני  האטה,  תהיה  הלוואות,  תחזירו  תקשיבו  עכשאמרתי  רוצה  יים.  אני  יו 

איפה.  חשוב  לא  פרויקט,  להתחיל  היום  שמחליט  קבלן  של  המשמעות  מה  שתבינו  טיפה  להסביר 

השבחה   דמי  לשלם  צריך  הוא  העניין  ש  10לצורך  לקופתה  נכנס  שהיה  מה   ,₪ העימיליון    רייה. ל 

שנים, אחרי שהוא יגמור את הפרויקט. זה   4שבמקרה הטוב הוא יראה את הכסף בעוד    המשמעות

שנים האלה לפי ריבית מקובלת במשק    4-מיליון ₪, הוא שילם ב  10-מר שעל היטל ההשבחה של האו

 מיליון ₪. כלומר היום יזמים ללא הון עצמי, לא נכנסים להשקעה. לא היום,  3, משהו כמו 7.5%היום 

ו זה כבר היה קודם. ומי שלא מבין את זה, ולא הבין את זה, הביא את המצב לסיטואציה שבה אנחנ

בטח בנושא התב"רים. מי שלא הבין שההחזר על ההלוואות הולך לעלות לעירייה,    בה היום נמצאים  

בדצמבר   שהכינו  תקציב  את  שייקח  ויסת2022אז  ביוני.  שהיה  התקציב  של  התיקון  את  ויראה  כל  , 

עכשיו על התקציב שמגישים אותו היום, ילך רק לסעיף ההלוואות ויראה מה הפער בין הריביות על  

בסוף   תכננו לשלם  שאנחנו  קרן,  זה  2023במהלך    2022אותו  בפועל  שאנחנו משלמים  מה  לבין   ,3.5  

הריבית  על  רק  מדבר  הקרן.  על  מדבר  לא  והצמדה.  הריבית  בנושא  רק  מהתכנון  יותר   ₪ מיליון 

של  והצמד הלוואות  לקחת  האחרונה  הקדנציה  במהלך  רעננה  עיריית  שתבינו  ב  241ה.   .₪   5-מיליון 

בהשנים   הלוואות  לקחו  צריך   241-האלה  גם  הלוואה  שכשלוקחים  חשב  לא  אחד  אף   .₪ מיליון 

להחזיר אותה. אף אחד לא הבין שזה הולך להעמיס על הקופה הציבורית. אף אחד לא אמר אוקיי  

ש מצוקה, אבל אני צריך ללכת היום ולעשות איזה שהיא תכנית התייעלות, שאני אוכל אני מבין שי

אללה. זה פחות או יותר הייתה הראייה. שתבינו רוב  -הזה. מה שיהיה יהיה על הבאבלחיות עם הדבר  

תוך   כלומר  חובות,  גיול  גיול שלהם,  זה  רעננה, הגיול שלהם, אם מישהו הבין מה  בעיריית  המלוות 

שנים יגמרו כל ההלוואות האלה.    8.5חנו אמורים לשלם את ההלוואות האלה, ממוצע של  כמה זמן אנ

ות האלה הם סוחבות איתם ריביות והצמדה. חבר'ה ההלוואות שאתם רואים פה, הן לא  כל ההלווא

-מיליון ₪. הריבית על ה  12, התייעלות אנרגטית  1/12-כוללות את ההלוואה שרשומה בספרים רק ב

זה  מיליו  12  ,₪ מדברים  17.5ן  שאנחנו  המשמעויות  את  שתבינו  כדי  ההלוואה.  בסוף  הריבית  רק   ,
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ק הזה רק הרצון לקחת את ההלוואות הנוכחיות הנוספות, יעמיסו על קופת העירייה  עליהם פה, העס

ל  6.5עוד   הלוואה  לוקחים  אם  שנה.  בכל  בממוצע  שנה  כל  והצמדה  קרן  להיום,  נכון   ₪  10-מיליון 

מינוס    5.5%ית שאמרת של בערך  שנים לפי הריב מ  6.5%פריים  . אני רוצה להגיד 0.75-משהו כזה, 

דבר,   שזה  צעיר  לכם  זוג  כל  או  משכנתא  לוקח  כשאני  הסיטואציה.  את  מבינים  לא  פשוט  שאנחנו 

כיווץ שום  עולה, הוא צריך לכווץ את הבית שלו. כאן אף אחד לא  והריבית  לוקח משכנתא לדירה, 

א חשב לכווץ בית. אני יודע מה היה התכנון, אני יודע מה היה התכנון. התכנון היה  בית. אף אחד ל

ות באוקטובר, תיבחר מועצה חדשה, מועצה חדשה תיתן הלוואות אין בעיה. רק מה  כך: יהיו בחיר

פתאום קרה משהו בדרך, ונתקענו, ועכשיו צריכים לבקש ממיכאל את ההלוואה. למה מיכאל  קרה?  

 ולך להיות חבר מועצה. אולי מי שיבוא במקומי כן יאשר. בקדנציה הבאה לא ה

 

 ?  אז מה אכפת לך לאשר  מר אלי אלוש:

 

 מה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אם אתה לא חבר מועצה.    מר אלי אלוש:

 

 אחריי המבול אתה אומר אה?  מר חגי בורשטיין: 

 

 יש לי אחריות אלי. אני עוד  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ב מיכאל, יש לך עוד דקה. תקשי : מר חיים ברוידא

 

  -אבל עוד לא סיימתי. לא, אני מבקש מר מיכאל רייזמן: 
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 .  10. יש לו 10למה? יש לו  סטל: מר ניר קרי

 

 תן לי בבקשה לדבר. תן לי בבקשה לסיים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

שא ן: מר מיכאל רייזמ מלוות  לעומס  מעבר  רעננה  חשב  עיריית  לא  אחד  אף  פה,  רואים  תם 

ד לא חשב להוסיף לזה גם את  ף לזה את המינוס שיש בבנק, את האובליגו שיש בבנק. אף אחלהוסי

זה   עו"ד.  אתה  אלי  המשמעות,  את  להבין  צריכים  שאתם  מה  חשבון...  על  שלקחו  בכסף  השימוש 

אנ  אחר.  למשהו  הזה  בכסף  השתמש  והוא  נאמן,  אתן  שאני  כסף  כמו  נתנו כמעט  העיר  מועצת  חנו 

 -אישור להלוואה

 )מדברים יחד(  

 

   -אנחנו מועצת העיר מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל אתה זרקת את הכסף.  יר קריסטל: מר נ

 

 אבל השתמשת בכסף...   מר חגי בורשטיין: 

 

 ... תביעה ייצוגית, זה בסדר שלקחת...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

תקשיבו מר מיכאל רייזמן:  רונית,  לרונית,  אישור  נתנו  אנחנו  הדין .  פסק  על  ורק  אך  הלוואה 

ה היה אסור לגעת לשום דבר אחר. הכניסו את הכסף  שעמד כנגד העירייה לגבי המרפסות. בכסף הז

הזה לתוך העו"ש, ואם לא היו מכניסים את זה לעו"ש, כבר היו חורגים מהמסגרת של האובליגו של  
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 העירייה. 

 

 בע בעבר?  אבל... של ט  מר אילן כהן:

 

 אתה זוכר את טבע?    : גב' דרורה כהן

 

 ים על אובליגו. מה זה קשור בכלל? אנחנו מדברים על אובליגו. אנחנו מדבר מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד( 

 

רעננה  מר חיים ברוידא:  עיריית  פרטית,  חברה  לא  היא  רעננה  עיריית  להבין,  צריך  אתה  אבל 

 -צריכה לתת

 )מדברים יחד( 

 

   -אני רוצה להמשיך להגיד. אני רוצה להמשיך להגיד. אז זה בדיוק ייזמן: מר מיכאל ר

 

 כסף ציבורי ששרפתם.   זה מר ניר קריסטל: 

 

 כמו שמישהו לוקח כסף בנאמנות ומשתמש בזה למקום אחר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לגמרי.  מר ניר קריסטל: 

 

ש מר מיכאל רייזמן:  אמונם  את  פה  קיבלו  לעשות.  אסור  את  וזה  לכם  נתנו  העיר.  מועצת  ל 

-, נרשמה ל2019-הלוואה הזאת, אפרופו תשימו לב. ההלוואה הזאתי נלקחה בקחת את ההאפשרות ל

לפני   2018 הכסף  של  הארי  בחלקו  בכסף  להשתמש  התחילו  כאילו.  אחר  מישהו  של  יהיה  שזה  כדי 
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.  חד לא שילם גרושודשיים? עמדנו לפני בחירות. עד אז אף אקרה לפני חחודשיים. אתם יודעים מה  

ב כסף  ב2018-לקחו  הלוואה  שילמו  ב2019-,  רק  הזה  בכסף  משתמשים  כל2023-,  התקופה  .  כל  ומר 

 הזאתי ריביות, הצמדה, הרי זה לא משנה, מה זה משנה? 

 

 מיליון ₪.   15נעלמו  מר ניר קריסטל: 

 

 לא חשוב, זה לא חשוב.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אוקיי מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, לא סיימתי, עוד רגע אחד.  ייזמן: מיכאל ר רמ

 

  -מיכאל, מיכאל, רגע, רגע, רגע מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, לא, עוד רגע.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 -אתה אומר דברים חמורים ביותר מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד( 

 

 דברים חמורים. אתה אומר דברים חמורים. אתה אומר  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני שואל שאלה פרקטית, הוא לא בסדר?   לדמן: מר חיים גו

 

 סדר. כולם לא בסדר. גם הוא לא ב מר מיכאל רייזמן: 
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 נפטר אותו.  מר חיים גולדמן: 

 

  -גם הוא לא בסדר. רגע, אני רוצה מר מיכאל רייזמן: 

 

 בואו נפטר אותו.   מר חיים גולדמן: 

 

   -אני רוצה להמשיך מר מיכאל רייזמן: 

 

   -ע, מה שאתה אומררג  :מר אלי אלוש

 

 -אני רוצה מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 דברים חמורים על הגזבר. אתה אומר דברים חמורים.  אתה אומר   מר אילן כהן:

 

 הוא אומר על ראש העירייה.  מר ניר קריסטל: 

 

 בואו נפטר אותו, הוא מעל בתפקידו.  מר חיים גולדמן: 

 

 יך.  אני רוצה להמש מר מיכאל רייזמן: 

 

 ראש העירייה אחראי.   מר ניר קריסטל: 
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 ראש העירייה.  לא, הוא. הוא עשה את זה, לא  מר חיים גולדמן: 

 

 לא, אל תהיה סמוטריץ'.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אני רוצה להמשיך.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא עשה את זה.   מר חיים גולדמן: 

 

 להמשיך.  אני רוצה להמשיך. אני רוצה רייזמן:  מר מיכאל

 

 זה נראה כמו קרקס חבר'ה.  גב' ענבר הוכברג: 

 

א מר מיכאל רייזמן:  להמשיך,  רוצה  העירייה,  אני  של  שלמזלה  יודעים  אתם  להמשיך.  רוצה  ני 

לדברם של מנכ"ל העירייה והגזבר, ישנם מספר תב"רים שלא אישרנו. אמר גם המנכ"ל וגם הגזבר, 

   -מזל שלא אישרתם תב"ר, תודה לאופוזיציה

 

שלא   מר אריאל הילדסהיימר: מזל  אמרנו  ניצלנו,  שלא  מזל  שאמרנו  מה  נכון,  לא  משהו  אומר  אתה 

 יצלנו. וגם... נ

 

 -אוקיי, אני אומר, מזל שלא אישרתם, מזל שלא אישרתם את התב"רים מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 העירייה היה עוד יותר גרוע.  מצבה של  מר מיכאל רייזמן: 
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 ,  אני רוצה לומר דבר אחד וידא: ים ברמר חי

 

מסי מר מיכאל רייזמן:  ואני  דקה  אחת,  דקה  עוד  רגע,  רוצה עכשיו  אני  מסיים.  ואני  דקה  ים. 

-350-להגיד לכם, עיריית רעננה מגיעה לעומס מלוות אם תרצו לאשר את מה שתרצו לאשר, מעל ל

ש  360 כדי  רעננה  עיריית  לעשות.  יודע  שאני  החשבון  לפי   ₪ רעננה מיליון  שעיריית  חושב  אני  תבין, 

ללכת צריך  להלוואה,  מכור  להיות  להיגמל,  כדי  להלוואה.  יכול    מכורה  לא  הזה  הטיפול  לטיפול. 

  -אופציות. או חשב מלווה בעירייה 2להתבצע כאן על ידי המכור. העירייה הזאתי צריכה  

 

   -, תאמין ליאיזה דברים מר חיים ברוידא: 

 

 יתפטר.   ראש העירש או מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אתה צריך דבר אחד מר חיים ברוידא: 

 

 -או שהוא יתפטר שראש העיר יתפטר. מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

אני רוצה לומר דבר אחד, מיכאל, מיכאל, הדבר הטוב ביותר שקורה לרעננה,   מר חיים ברוידא: 

   -זה עצם העובדה שאתה מסיים את הקדנציה. אתה תסיים את הקדנציה

 

 אתה לא תנהל אותי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -בפברואר מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  
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יגיד לך את התשובות. עכשיו תקשיב   ם ברוידא: חיימר  ניר, הוא  תשאל על הסקר האחרון את 

סוף שנת   רגע, אני רוצה להגיד לך דבר אחד,  נכנסת   2017רגע, בוא תשב, בוא תשב. עכשיו תקשיב 

   -ה בשם עירית יעלבחור

 

 מה זה קשור.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 . אני אסביר לך מה זה קשור מר חיים ברוידא: 

 

 היא הייתה גזברית.    : גב' דרורה כהן

 

 מה זה קשור.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -גזברית העירייה אחרי שנתיים מר חיים ברוידא: 

 

 שנים.   8אנחנו כבר עברנו  מר מיכאל רייזמן: 

 

אני רוצה להסביר לך משהו. אתה מדבר, תקשיב רגע, אתה דמגוג ואני חייב   ידא: מר חיים ברו

ונותן נתונים ומאשים פה את הגזבר הכי טוב שהיה  להגיד לך, אתה   דמגוג הכי גדול בעולם, שיושב 

   -רעננה. עכשיו אני רוצה להגיד לך משהו בעיריית

 

 מה זה, מה זה הכי טוב.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -תקשיב דא: ם ברוימר חיי
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 חבר'ה אמיר ברטוב לא שווה כלום.  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אם הוא היה הכי טוב, למה הוא הלך?  ם גולדמן: מר חיי

 

 הוא יצא לפנסיה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא לא יצא לפנסיה.   מר חיים גולדמן: 

 

 מה אתה מדבר עליו, מה זה משנה?  גב' ענבר הוכברג: 

   ם יחד(רי)מדב

 

 הבן אדם לא בחיים, זה לא מכבד, תפסיק עם זה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

הגזבר לא אשם. המדיניות, ראש העיר הוא  ראש העיר הוא האשם, לא הגזבר.   ן: מר מיכאל רייזמ

 אשם. 

 

  -אתה יכול, אתה יודע מיכאל מר חיים ברוידא: 

 

 ראש העיר הוא אשם.   מר מיכאל רייזמן: 

 

לי לדבר. עכשיו  וידא: מר חיים בר ועכשיו תיתן  ולצעוק כמה שאתה רוצה.  יכול להמשיך  אתה 

 תיתן לי לדבר.  
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 אני יכול לדבר איתך כמה שאתה רוצה.  מיכאל רייזמן:  מר

 

גמור   מר חיים ברוידא:  שב100%בסדר  לך  להגיד  רוצה  אני  רגע,  תקשיב  אחרי    2017-.  הגיעה 

  -שנתיים בלבד בחורה בשם עירית גל

 

 עירית יעל רצית להגיד.   זמן: אל ריייכמר מ

 

   -על עירית גל עירית יעל נכון. תכף אני אספר לך גם מר חיים ברוידא: 

 

 עירית גל יש לך סיוט ממנה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

נכנסה לזאב ביילסקי ואמרה לו, אלה המפתחות, אני שמה לך את המפתחות  מר חיים ברוידא: 

 עת מה קורה בעירייה, ואין לי כוונה לאבד את רישיון ניהול. של המשרד שלי, כי אינני יוד

 

 אז מה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 היית בחדר? שמעת כזה דבר?  ונית ויינטראוב: גב' ר

 

 שמעת את זה? אתה שמעת את זה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 עירית גל תאשר את הדברים האלה.  מר חיים ברוידא: 

 

ו שאתה שמעת שהיא אמרה את זה, א אמרה את זה. כמאני שמעתי שהיא ל מר מיכאל רייזמן: 
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 אני שמעתי שהיא לא אמרה את זה. 

 

 אה הבנתי בסדר.   ברוידא: מר חיים 

 

 בחייאת דינכ, מה אתה עושה צחוק?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, אני רוצה לענות לך. עיריית רעננה בתקופתך הייתה בקריסה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ית רעננה בתקופתי הייתה בפריחה.  עירי : מר מיכאל רייזמן

 

הדברי מר חיים ברוידא:  את  פה  לראות  יכול  אתה  לא בקריסה,  אתה  לנהל.  יודע  לא  אתה  ם. 

 יודע לנהל. אם היית יודע לנהל,...

 )מדברים יחד(  

 

הם   מר חיים ברוידא:  עליהם,  מקדמים  שאנחנו  הלוואות  משהו...  איזה  פה  לייצר  מנסה  אתה 

חבר המועצה הקודם יש חלק בהם. תקשיב אל תתעצבן. אל תתעצבן. הלוואות על לך כ  הלוואות שגם

 וון שהייתה טעות.  נו מכיהמרפסות לקח

 

  -מיליון ₪ הלוואות  190עם  מר מיכאל רייזמן: 

 

 שים לב מה כתוב פה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -₪ פלוס מיליון  300היום אנחנו עם  מר מיכאל רייזמן: 
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, אתה בן אדם שלא ראוי לשבת בדירקטוריון, מכיוון שאתה לא, יש  שים לב מר חיים ברוידא: 

 ס ולהרוס.  לך מטרה אחת להרוס, להרו

 

 מיליון ₪.  300מיליון ₪ למעל  190-מ מר מיכאל רייזמן: 

 

 תקשיב רגע,  מר חיים ברוידא: 

 

 ... הם מבינים את עומס המלוות.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ושטים רגל. אוקיי, אנחנו פ  מר אילן כהן:

 

לכם, מר חיים ברוידא:  ששלחו  מכתב  לכם,  ששלחו  מכתב  מכתב,  לך  להראות  רוצה  אל    אני 

 תתרגז. 

 

 אני לא מתרגז.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אתה מתרגז מאוד. מכתב ששלחו לכם מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מתרגז, אני משחק.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אדוםרית גל בכם, בבקשה עימכתב ששלחו ל מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה המכתב הזה?   גב' ענבר הוכברג: 
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   -מכתב באדום. זה מר חיים ברוידא: 

 

 מאיזו שנה זה?    גב' שחר גלי:

 

 -שעירית גל מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 באיזה הקשר?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 ... אתה עשית בדיוק אותו דבר...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

בכספי  יסטל: מר ניר קר המרפסות  של  ההלוואה  את  שמרת  אתה  דבר.  אותו  עשית  אתה 

 נאמנות? 

 

   -לא היינו אמורים א: מר חיים ברויד

 

 מיליון ₪.  15בוודאי, לקחנו הלוואה. תסביר לי איפה  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 אפשר לדבר?  מר יוסי מזרחי: 

 

 למה אתה מבלבל את המוח?   גב' שחר גלי:

 

 אני מבלבל את המוח.   יים גולדמן: מר ח
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 תבדוק את הדברים שאתה אומר.   גב' שחר גלי:

 

חודשים הייתה ביקורת של משרד הפנים   3אני רק רוצה לומר עוד דבר, לפני   ברוידא:  מר חיים

חודשים    3-על עיריית רעננה, וקיבלנו את הדיון מצוין, בלי אף הערה אחת. כלומר לא יכול להיות שב

 תהפך. הכל י

 )מדברים יחד(  

 

על   מר מיכאל רייזמן:  מחויב  כבר  אתה  אז    25הנה  הבטחת...   .₪ לקחת  מיליון  לא  לגזבר  תגיד 

 הלוואה, אתה מחויב.  

 

 אני לא גזבר.   מר אילן כהן:

 

   -מיכאל, אני רוצה מר יוסי מזרחי: 

 

 אתה התחייבת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 התערבנו, נכון?    מר אילן כהן:

 

 בואו ניתן לגזבר לדבר.    ש:אלי אלו רמ

 

תת מר יוסי מזרחי:  בואו  מכם,  מבקש  אני  מועצה,  חברי  תיכנסו  אתם  ואל  לעניינים  ייחסו 

 לעניינים האישיים, שהם לא רלוונטיים.  
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 איזה אישי? מי דיבר אישי?   גב' שחר גלי:

 

 אל אמרת פה מספר דברים.  רגע, אני רוצה, מיכ מר יוסי מזרחי: 

 

  -אני אמרתי רייזמן:  מר מיכאל

 

 תן לו לדבר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לו לדבר.  ? הוא לא נותן למה אתה, מיכאל  מר אילן כהן:

 

 אני מדבר על אישי?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שקט! מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא הפרעתי לך.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מיכאל, תן לו לדבר.    מר אילן כהן:

 

שזה   קודם : מר יוסי מזרחי קונסטלציה  באיזה  שרמזת  ההשבה  לגבי  חמור  דבר  אמרת  כל 

  -רות, שהדבר הזה לא נכון, שגוי, מוטעה. ההשבהקשור לבחירות או לא קשור לבחי

 

 יוסי, האם אני אי פעם פניתי אליך וביקשתי ממך משהו?  מר חיים ברוידא: 

 

   -לא. אתה בכלל לא מעורב. ההשבה קשורה מר יוסי מזרחי: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 29.11.2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 68 
 

 

 למה היא לא נרשמה לפני?  רייזמן:  יכאלמר מ

 

   -היא נרשמה כל הזמן מר יוסי מזרחי: 

 

 מה?  זמן: מר מיכאל ריי

 

 דקות.  20תן לו לדבר, אתה דיברת  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תן לו לדבר.  מר חיים גולדמן: 

 

שאין   מר יוסי מזרחי:  מספרים  זרקת  אתה  להקשיב?  מוכן  נואתה  למציאות.  קשר  ח להם 

מספרים...   כללי  1,001לזרוק  יש  נתייחס,  בואו  אבל  מצחישובים.  איך  ראשית ם  מספרים.  יגים 

אותנו, מבחינ שמלווה  שופט  של  בליווי  משפט,  בית  בליווי  בהתאם,  התבצעה  ההשבה  ההשבה.  ת 

בקונסטלציה קרה שלמעשה עיקר ההשבות נפלו בחציון האחרון של השנה. אז עיקר הסכום, כי אז 

 דולה של המדידות. לא היה שום קשר עם סיבה כזו או סיבה אחרת. הגיעה המסה הג

 

 וכנן יוסי? א היה מתלמה זה ל מר מיכאל רייזמן: 

 

  -זה היה מתוכנן כל הזמן, כי תהליך מר יוסי מזרחי: 

 

 ... לא היה מתוכנן.   מר מיכאל רייזמן: 

 

לענו מר יוסי מזרחי:  לי  לך.  תן  הפרעתי  לא  אני  כת,  מתוכנן  קהיה  יש  הזמן,  שיושבל  ת  רן 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 29.11.2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 69 
 

גדלנו את הקרן, כל שנה  כל שנה ושנה גם ה לצורך העניין הזה, הקרן הזאתי מנוהלת, יש עליה מעקב.  

שהבאנו אותו ביולי, לא עשינו הפרשה לקרן,    2023ושנה גם עשינו הפרשה לטובת הקרן. בתקציב של  

גדלו   ההשבות  השבות.  יהיו  שכבר  ידענו  כי  צריכים,  כבר  היינו  לא  ההלוואות כי  נושא  מכן.  לאחר 

  240. כי אם היינו לוקחים  מיליון ₪  240-שלקחנו, אני לא יודע מאיפה הגעת למספרים האלה של ה

מיליון ₪, אנחנו  400-מיליון ₪ שיש לי פה, הייתי צריך להיות פה ב 170-מיליון ₪, תוסיף על זה את ה

ב ע  400-לא  עתידיות  ריביות  מעמיסים  לא  כי   ,₪ על  מיליון  היום  נמצאים  אנחנו  הלוואות.    224ל 

   -מיליון ₪ כולל

 

 זיר? הריביות לא צריך להח מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיכאל, מיכאל, תן לי לדבר. מיכאל תן לי לדבר.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 תן לו לדבר. מיכאל, תן לו לדבר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

ה מר יוסי מזרחי:  לפי  גם  הלוואות רשומות  כשאתה מקבל אישור לבנק, יתרות שלהם בבנק, 

ערב. גם כשאתה מקבל אישור, אתה מקבל על אתה מקבל את האישור של ההלוואה, מיכאל אל תת

ה שתשאל אותי,  היתרה שלה... אתה לא מקבל את כל הריבית העתידית שתשולם. ככה באותה מיד

נניח בעיר כי אני לוקח את   10לך  ייה. אני אגיד  תשאל אותי מה הוצאות השכר  למה?  מיליארד ₪. 

  שנה קדימה. 20הוצאות השכר 

 

 זה לא ככה.   לא, לא, מר מיכאל רייזמן: 

 

   -לא. כל שנה ושנה נבחנת. גם ההלוואה הזאתי מר יוסי מזרחי: 
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 מי שמתכנן לוקח בחשבון הצמדות וריבית.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ך על טעותו. מיכאל תן לו להעמיד אות  אריאל הילדסהיימר:  מר

 

 תן לו לענות, לא יפה.    : גב' דרורה כהן

 

 , טעית.  לא קרה כלום מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא טעיתי, אריאל, אריאל.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 טעית. תן לו...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא מבינים כלום.   אתה לא מבין... אתם לא מבינים מה להגיד. אתם מר מיכאל רייזמן: 

 

מעמיד   ריאל הילדסהיימר:מר א אוקיי?  הסוף  עד  תשחק  משחק,  שאתה  אמרת  מתעצבן,  סתם  אתה 

  -ור על טעותך. אתה לא מביןאותך תזכ

 

 גם אתה לא, גם אתה לא.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אני מודה שלא, לכן יש גזבר, תן לו לדבר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ם. עכשיו יש דו"ח  ם החשבונאיים שכולנו מדבריאבל בואו נדבר על פי הכללי מר יוסי מזרחי: 
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בא   כשהמבקר  עליו.  מדברים  איך  כללים  יש  היא  כספי,  ההלוואות  שיתרת  יתרת  Xואומר  אז   ,

 , וככה נצמדים לזה. Xההלוואות 

 

   -יוסי, אבל בתור כלכלן מר מיכאל רייזמן: 

 

 לענות. זה לא מכובד מיכאל.   רגע, תן לו  : גב' דרורה כהן

 

 אמרת דברים שגויים, תן לו לענות לך על הדברים.   ימר:הילדסהי  ריאל מר א

 

איך מר יוסי מזרחי:  לפוטו  12אמרת...    לכאורה  הלוואה   ₪ ה-מיליון  לא.    224-וולטאים? 

מיליון ₪, דאגתי לקחת גם את ההלוואה העתידית. תכניס את הכול פנימה.   12-מיליון ₪ כולל את ה

נמוך של  ואנחנו נמצאים היום בעומס מלוות   . הרשויות אם אתה משווה אותי לרשויות 22%מאוד 

 י כרגע, כפר סבא למשל. אחרות, סתם לצורך העניין, שעולות ל

 

 זה לא מעניין אותי מה קורה...  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה זה לא מעניין אותך?   מר חיים ברוידא: 

 

   -37%. נתניה, 30% מר יוסי מזרחי: 

 

 ה?  לי מנתניכפת מה א מר מיכאל רייזמן: 

 

  -הלוואות זה לאהן רשויות, לקחת  מר יוסי מזרחי: 
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 אל, תשמע את האמת המקצועית, לא קרה כלום. מיכ מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 יוסי מדבר כגזבר, הוא לא מדבר ככלכלן.   מר מיכאל רייזמן: 

 

גם לפטר אותי, אם זה    ל, אני מדבר כאיש מקצוע. יש לך את האפשרותמיכא מר יוסי מזרחי: 

 לא מתאים לך. 

 

 חס ושלום, אני לא מוותר עליך.   מר אילן כהן:

 

 יש לכם, אין בעיה.   מזרחי: וסי מר י

 

 אני אמרתי צריך פה חשב מלווה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, תקשיב.  מר יוסי מזרחי: 

 

 צריך פה חשב מלווה. אני אמרתי  מר מיכאל רייזמן: 

 

 רוצה לפטר אותו.  אתה   מר אילן כהן:

 

   -אני אומר דבר כזה מר יוסי מזרחי: 

 

 מעל רגליך לפני שאתה מדבר על המקצועיות של יוסי. של נעליך  מר אריאל הילדסהיימר:
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 הנעליים שלי הם לא...   מר מיכאל רייזמן: 

 

ותך, לא  ד לך. העמיד אותך על טעשל נעליך מעל רגליך זה מה שאני יכול להגי מר אריאל הילדסהיימר:

 קרה כלום. 

 

 לא, לא הוא הבעיה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 טעית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא הוא הבעיה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 עכשיו התבלבלת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הבעיה שהוא עובד...   מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 רים ותראה איפה אני נמצא. קמפיין, קמפיין. תבדוק פה סק וידא: מר חיים בר

 

מהותם   מר יוסי מזרחי:  הלוואות  יום,  של  שבסופו  יודעים  שנינו  ככלכלן  ואתה  כגזבר  אני 

המשמעו זו  מימון,  פערי  על  התקבולים  גישור  עבור  לממן  כדי  היום  לוקח  אתה  הלוואה.  של  ת 

א להם את  העתידיים. התקבולים שאמורים להתקבל ברבעון הזה, לא התקבלו. אנחנו צריכים למצו

, התחזית 2024-יתרון המימון שלהם. הפתרון זה כרגע אין ברירה אלא לקחת הלוואה. כי תחזית ל

 נראית לא טוב.  
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 מה התחזית?  גב' ענבר הוכברג: 

 

   -כולנו יודעים מר יוסי מזרחי: 

 

הל מר מיכאל רייזמן:  תחזירו  התחננתי  כסף  כשהיה  הלוואות.  תחזירו  התחנניוסי,...  תי  וואות, 

 הריבית גבוהה, תחזירו הלוואות. 

 

  -הלוואות מר יוסי מזרחי: 

 

   -22-ל 43-יש לך ירידה מ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אמרתי לכם תחזירו הלוואות.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל החזירו, אתה שוב טועה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא, אמרתי תעשו מר מיכאל רייזמן: 

 

 ? 22-ל 34-שוגה. איך ירדנו מ שוב אתה מר אריאל הילדסהיימר:

 

הקדנ מר יוסי מזרחי:  בתחילת  בואו  לכם,  אזכיר  אני  בעיה. בואו  באותה  בדיוק  היינו  ציה 

של   הלוואות  לנו מצבת  של    170הייתה  וגירעונות בתב"רים  גירעון    170מיליון ₪,  זה  מיליון ₪. מה 

הקוש את  אז  גם  ויצר  נכנס,  לא  שיצא  כסף  אומר  זה  שפרסנו  בתב"ר?  הלוואות  ולקחנו  התזרימי,  י 

על החוסר בהשבחה, לקחנו הלוואה לבצע את ההשבה של אמדוקס,    אותם. לקחנו הלוואות גם לגשר
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קחנו הלוואה כדי לסגור את הגירעון המצטבר שנוצר עקב ההפרשה לפסק דין. כל ההלוואות האלה  ול

ואנחנו עדיין רואים שאנחנו ח נפרעות לאורך כל התקופה,  ויורדים לשנלקחו  שזה אחוז    224-וזרים 

סה להסביר לכם עכשיו. ואתם בסוף  נמוך. אם אני מסתכל קדימה, ולמה אני זקוק להלוואה, ואני מנ

חברי המועצה אתם תחליטו. אבל אני אומר לכם כגזבר כאיש מקצוע. יש לנו פה בעיה כרגע אקוטית  

 בתזרים. 

 

 בסדר גמור, תתמודדו.   יכאל רייזמן: מר מ

 

 האחריות היא של כולנו.   רחי: יוסי מז רמ

 

   -סליחה מיכאל באמת מר לורן משה עייאש: 

 

האחריות בסוף היא גם שלי, גם שלכם, של כולנו פה. ואנחנו פה אם לא ניקח  מר יוסי מזרחי: 

 אותה, אנחנו בקושי אדיר בתשלומים לספקים.  

 

 בסדר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -שלנו, כי לא נתתם ולא שיתפתם אותנו. לכןדבר אחד, זה לא אני רוצה לציין  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תי נגד.  אני גם הצבע מר מיכאל רייזמן: 

 

 שלי, לא שלכם שלי. לא, שלי.  מר יוסי מזרחי: 

 

 זה לא שלך.  מר ניר קריסטל: 
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 -2024אנחנו מסתכלים על  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 שלו.  אחריות  , יש ראש עיר זואל תהיה הרמטכ"ל מר חגי בורשטיין: 

 

 אף אחד לא בא אליך בטענות.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 עד עכשיו תקפו אותו, מה לא? אישית תקפתם אותו כולכם. כולכם תקפם...    מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

  -אנחנו נמצאים בתקופה של מר יוסי מזרחי: 

 

 על טעותו.  תודה שהבהרת והעמדת את מיכאל  היימר:מר אריאל הילדס 

 

   -לא, לא, לא, אריאל מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא קרה כלום.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תירגע, תירגע.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא קרה כלום.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 פעם אחת טעיתי, אתה יודע מתי?  מר מיכאל רייזמן: 
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 לא קרה כלום.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כשאישרתי שתהיה מנכ"ל. אז טעיתי.  מן: מר מיכאל רייז

 

 לא קרה כלום, מיכאל... אתה שוב הולך לאישי זה בסדר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זו הטעות שלי הייתה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מי שטועה ומתעצבן... אני מבין, הכול בסדר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חר.  גם אם לא היית מאשר, הוא היה נב ברוידא: מר חיים 

 

 לא, לא,  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -מנכ"ל זה משרת אמון מר חיים ברוידא: 

 

 לא.  ן: מר מיכאל רייזמ

 

 תקשיבו, זה לא לעניין הדיון הזה עכשיו.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 נראה לי שאתה חושב שרוב המשרות הם אמון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 רים יחד( )מדב
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נמצאי מר יוסי מזרחי:  של  אנחנו  בפתחה  שנה    2024.  2024שנת  ם  להיות  שהולכת  שנה  היא 

קשה מאוד, קשה מאוד. הרשאות תקציביות של משרדי ממשלה, סביר להניח שלא נראה. השבחה,  

שנת   לאורך  ספק  ללא  להשליך  צפוי  הזה  ברבעון  שקורה  אנ2024מה  גדולים  .  מיזמים  רואה  לא  י 

נצטרך להתחיל להפריש   זה מתווסף מס  שנכנסים לשוק, עסקאות משמעותיות. על המטרו שאנחנו 

   -מיליון ₪ 20בשנה הבאה 

 

 רו.  אולי הם יוות  מר אלי אלוש:

 

   -מתוך ההשבחה מר יוסי מזרחי: 

 

 אולי המדינה תוותר.    מר אלי אלוש:

 

   -אני מסתכל כרגע מר יוסי מזרחי: 

 

 שמבטלים לא? הייתה כתבה היום  מר חגי בורשטיין: 

 

אם יהיה,    2024ודע כיום לטוב ולרע. ולכן תקציב הפיתוח לשנת  ה שאני ימל מר יוסי מזרחי: 

הקיימים. ולכן אנחנו גם זקוקים    50-אני גם לא רואה גישור על ה  הוא יהיה מאוד מאוד דל. ולכן  

או שנשלם לספקים   2024-להלוואה הזאת. ההלוואה הזאתי באמת נועדה, כדי שמה שנקרא שנכנס ל

   -בלוחות זמניםאת מה שמגיע להם, נעמוד 

 

 בדיוק.   מר אלי אלוש:

 

. וכמובן שוב, 0למעשה עם    2024-נסים לאבל לא מעבר לכך. כלומר אנחנו נכ מר יוסי מזרחי: 
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הם   הבחירות  אם  הבחירות.  יהיו  איפה  הבחירות,  עם  קורה  מה  תלוי  לאישור,  זה  את  נביא  אנחנו 

 בינואר פברואר, אז בטח זה יהיה לאחר מכן.  

 

 יהיו.  2025-ב  ן כהן:מר איל

 

בתחילת   מר יוסי מזרחי:  לבוא  נצטרך  שנה,  סוף  לקראת  מכן,  לאחר  יהיו  עם    2024אם  גם 

שיהיה   המעט  עם  פיתוח  תכנית  עם  וגם  אנחנו התקציב  כרגע  אבל  לאישורכם.  זה  את  ונביא  לנו. 

 זקוקים להלוואה הזאתי בצורה מיידית.  

 

   -יבהגיד משהו. בתחילת הישאני רוצה להתייחס, לה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל ניר ביקש. הוא הצביע.   מר אילן כהן:

 

אני יכולה רק הערה ניר לפניך? הערה קטנה, הוא מרשה לי. בתחילת הישיבה  וב: גב' רונית ויינטרא

בדיוק דיברתי על כל נושא השיתוף והייעוד, על זה שבעצם רוקנו מתוכן, ראש העירייה רוקן מתוכן  

  -העיר. רצינו לקחת אחריות, רצינו להיות מעורבים את מועצת

 

 כבר אמרת את הדברים.   מר חיים ברוידא: 

 

ולא כשהתחילה המלחמה, ולא כשזה. ואז זה פשוט מדהים, מיסוך שלם על   רונית ויינטראוב: גב' 

   -כל מה שקורה בעירייה עד רמת הנייר שאני לא יודעת לאן הוא זז מפה

 

   -מגיעה להערכת המצב שנעשתה הייתאם  מר אריאל הילדסהיימר:
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   -סליחה, סליחה גב' רונית ויינטראוב: 

 

היית   יימר:מר אריאל הילדסה העירייה,  באתר  מופיעה  שאת  הגזבר  של  הסקירה  את  שומעת  היית 

 מודעת לדברים, אבל לא טרחת להגיע להערכת מצב.  

 

  -סליחה, סליחה, אני מדברת גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -חבל, לא מכובד, לא מכבד  היימר:ל הילדס מר אריא 

 

 לאורך חודשים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אבל לפחות עובדות. יוסי נתן סקירה מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אל תשסע אותי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא משסע, זה עובדות, עובדות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -וצה להגידמה שאני עוד ר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יוסי נתן סקירה פעמיים בהערכת מצב, לא טרחת להגיע.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוא נתן כבר את התוצאה, לא את התהליך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

הוא נתן את הכול, סקירה מפורטת, ארוכה, לא טרחת להגיע. האמת לא יפה.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 לא יפה. 

 

רגע,   ויינטראוב: גב' רונית  איילת  איילת,  ובאפיון של קדנציה שלמה,  חודשים ארוכים,  אני במשך 

אז אני מדברת על חודשים ארוכים, על זמן שפשוט לא משתפים, ואני מזכירה שאמרתי גם בהחלטות  

לא  שפקוד לבד,  פועלים  לבד,  עובדים  פתאום  אבל  שיתפו.  לא  בזה  גם  זה.  את  מחייבת  העיריות  ת 

 תוכן את מועצת העיר. ופתאום אתה רוצה שנערוב לך לסכומים מטורפים כאלה?  צריך. מרוקנים מ

 

 ניר בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 למיליוני שקלים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא לערוב לך.    מר אלי אלוש:

 

 זה לערוב... שלו. שיבוא עם החיוב אישי אליך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -קבלנים שבנו בתי ספרספקים, ללם ללש  מר אלי אלוש:

 

 אתה הולך וחותם ערבות לבן אדם...  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 מה האלטרנטיבה? אבל הציבור רואה אתכם עכשיו, מה האלטרנטיבה שלך?    מר אלי אלוש:

 

 אני אומר לך.   מר מיכאל רייזמן: 
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 מי ישלם לספקים?    לוש:מר אלי א

 

 חשב מלווה.  ן: מר מיכאל רייזמ

 

 אלי, מי שיכניס כסף לכיס שישלם לספקים.  מר רחמים שלום: 

 )מדברים יחד(  

 

 מי שעשה קומבינות בהנדסה יחזיר.  מר רחמים שלום: 

 

 ניר בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

בפני   מר ניר קריסטל:  נמצאת  רעננה  עיריית  מחדל.  פשוט  מראש,  ידוע  שהיה  מחדל  תודה. 

 כמעט קשר למלחמה.  חמורים בתולדותיה, ואין לזה המשבר כלכלי מ

 

 אין לזה קשר... מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכתובת הייתה על הקיר.   ל: מר ניר קריסט

 

 עומס המלוות הנמוך ביותר אבל ניר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 על מה אתה מדבר, תגיד לי. קודם כל תיצמד לעובדות.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל רגע זה מדברים למצלמה, כי מצלמים פה אני רואה.  ימר:מר אריאל הילדסהי 
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 ליחה, אני לא ידעתי שזה מפריע.  רגע, סליחה, ס מר חיים ברוידא: 

 

הנמוך  מר אריאל הילדסהיימר: המלוות  עומס  שם,  שרואים  מה  את  גם  ההקרנה  את  לצלם  אפשר 

 . מיכאל שגית לא נורא, הכול בסדר. 2006ביותר ברעננה מאז 

 

   -תאמין לי אריאל רייזמן:  מר מיכאל

 

   -אתם תאפשרו לי לדבר בלי להפריע? אתם תאפשרו לי לדבר בלי להפריע מר ניר קריסטל: 

 

  -אם אתה מתכוון... אבל אם באת בשביל לעשות הצגה פה מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני באתי כדי להגיד מה שאני חושב.   מר ניר קריסטל: 

 

   -את הדברים האלה כדי לצלם צילום שלך מר חיים ברוידא: 

 

 למה? מיכל מצלמת אותך גם כן כל הזמן.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מיכל מצלמת אותך, הכול בסדר.  ר ניר קריסטל: מ

 

ברעננה  מר אריאל הילדסהיימר: ביותר  הנמוך  המלוות  גירעון  שזה  שמעידה  הטבלה  את  לצלם  חשוב 

 . 2006מאז 

 

 כון. מדבר? לא נעל מה אתה  מר מיכאל רייזמן: 
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  -רק אני מבקש שזה יצולם. זה יצולם מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא נכון, לא נכון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל הראה לך הגזבר שאתה טועה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא נכון, אתה מדבר מר מיכאל רייזמן: 

 

 שחור על גבי לבן, הראה לך שאתה טועה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 רים יחד( דב)מ

 

 אתה לא מבין בכלכלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 שגית, שגית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

העיר   מר חיים ברוידא:  ראש  לחדר  שנכנס  אדם  בן  שאתה    4...  לו,  ואומר  תקציב  לפני  שעות 

  -תצביע נגד התקציב, כיוון שאם לא תקבל את אגף הספורט

 

 לא, לא, לא,  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה אדם לא ישר.   : ם ברוידאחיימר 

 

 אתה אומר דברים לא נכונים.  מר מיכאל רייזמן: 
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 לא, לא נכונים.   : מר חיים ברוידא

 

 אתה אומר דברים לא נכונים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני אומר דברים לא נכונים.  מר חיים ברוידא: 

 

 דברים לא נכונים.  אתה אומר מר מיכאל רייזמן: 

 

 את מבינה איזה רמה.   ב: גב' רונית ויינטראו

 

 אוקיי יאללה ניר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ראש עיר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אפשר לדבר בלי שיפריעו לי?  מר ניר קריסטל: 

 

   -אדם שנכנס תוך כדי זה ומאיים על ראש עיר מר חיים ברוידא: 

 

 אתה משקר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  אני משקר. מר חיים ברוידא: 

 

 אתה משקר.  מיכאל רייזמן:  מר
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 אני משקר.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אפשר לקבל את הזמן מר ניר קריסטל: 

 

  -תגיד, אתה מרגיש שזה מכובד לך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה לא הצבעת בעד התקציב אותו יום?   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה משקר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 או איתך.  הבנות לא ב 2ם אתה אמרת לי שג מר חיים ברוידא: 

 

 לא נכון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ון.  אל תגיד לי לא נכ מר חיים ברוידא: 

 

 אתה משקר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני משקר?  מר חיים ברוידא: 

 

 די, לא נעים הוא טעה, שגה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 י משקר? אנ מר חיים ברוידא: 
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 כן, כן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 סליחה, לניר יש רשות דיבור. זה מכובד לך הפוזיציה שאתה נמצא בה?   ת ויינטראוב: גב' רוני

 

  -שעות לפני תקציב, ואומר לו 4בן אדם שנכנס לראש עיר   ברוידא: מר חיים 

 

 אתה משקר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -שאם הוא ייתן לרחמים את אגף הספורט מר חיים ברוידא: 

 

 ר. קאתה מש מר מיכאל רייזמן: 

 

  -ולא נותן לי מר חיים ברוידא: 

 

 אתה משקר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 משקר. אני  מר חיים ברוידא: 

 

  -, אנחנו נמצאים בגירעון כזה גדול-במקום להתעסק ב  גב' שחר גלי:

 

 יאללה, יאללה, איזה גירעון, אין פה שום גירעון.   מר חיים ברוידא: 

 

 אין גירעון.  מר מיכאל רייזמן: 
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 אין פה שום גירעון.   ברוידא: מר חיים 

 

 -אומר לך הגזבר שאין לך גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 מעולה, כל הכבוד.    גב' שחר גלי:

 

 אין גירעון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אין גירעון.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

   מיליון ₪, אין גירעון. אין גירעון. 11הלוואה לאיזון  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הכול בסדר.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

וק זה טוב, אבל ממה הגירעון? ממה  אבל ממה הגירעון הלו? הלו? מיכאל לצע  מר אילן כהן:

 הגירעון? ממה? אני לא מבין אתכם, זה מלחמה.  

 

 אין גירעון.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 לה.  תסתכלו לטב  מר אילן כהן:

 

   הזה הגעת. אילן לעמוד מר מיכאל רייזמן: 
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 אבל תסתכל על הטבלה.    מר אילן כהן:

 

 הגעת לעמוד הזה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הגעתי לטבלה.   ן:מר אילן כה

 

 מה כתוב פה אתה יודע?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני לא רואה עכשיו, יש לי בעיה בעין.     מר אילן כהן:

 

 אה, הלוואה לאיזון גירעון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נו בסדר, נו?    הן:מר אילן כ

 

 אין גירעון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -להאבל אני שואל אותך שא  מר אילן כהן:

 

 אין גירעון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיכאל, אתה רק מדבר ולא שומע.   מר אילן כהן:

 

העי מר חיים ברוידא:  את  לנו  לקחת  שרצו  זה  עם  להתמודד  צריך  הייתי  שנתיים  מה,  אז  ר נו 

 , אתה היית אז חבר מועצה. היית אחד פה בובה שהרימה את היד הלוך חזור. איתנה
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 )מדברים יחד( 

 

 חברים למי שלא הבין, אני אדבר כשיהיה פה שקט מוחלט.  מר ניר קריסטל: 

 

 אה אוקיי, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 ואני אשמח שלא תפריע לי.  מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

מותר לה לעשות מה שהיא רוצה, זה פומבי,... תודה רבה. אתה החלטת שלא  יר קריסטל: נ מר

 י? תפריע ל

 

   -ניר אני מבקש מר לורן משה עייאש: 

 

 לא, אני מבקש להגיד את מה שיש לי.  מר ניר קריסטל: 

 

 תחזור על הכותרת בכתב.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקש להגיד את מה שיש לי.  מר ניר קריסטל: 

 

 כן, אבל דבר לעניין.   מר לורן משה עייאש: 

 

 ואני אתחיל מהתחלה ולא תפריעו לי.  מר ניר קריסטל: 
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 אנחנו בצפיית הקרנה ראשית על הדבר הזה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אכן מחדל מר ניר קריסטל: 

 

 ... בחירות.  מר חיים ברוידא: 

 

כלכלי  סטל: מר ניר קרי משבר  בפני  נמצאת  רעננה  עיריית  מראש.  ידוע  היה  הזה  והמחדל 

מהחמורים בתולדותיה, ואין לזה קשר למלחמה. הכתובת הייתה על הקיר. התרענו עליה לאורך כמה 

 שבועות.  3-שנים. המלחמה לעומת זה החלה לפני חודש ו

 

 ובגלל אין הכנסות.   מר חיים ברוידא: 

 

 תפריע לי, אז תיתן לי לדבר.  אתה הבטחת שלא  מר ניר קריסטל: 

 

 אני מתנצל,...  מר חיים ברוידא: 

 

 בבקשה לדבר.  אז תיתן לי  מר ניר קריסטל: 

 

 למה את צוחקת? תעשי, כל פעם תורידי כשאני מדבר.  מר חיים ברוידא: 

 

   -מיליון ₪ 6בהוצאות שקשורות ישירות למלחמה  מר ניר קריסטל: 

 

 ביזיון ההתנהגות.   גב' רונית ויינטראוב: 
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  -בהוצאות שקשורות ישירות מר ניר קריסטל: 

 

 מה את לא מבינה שזה פוליטי? את לא רואה שזה פוליטי.  מר חיים ברוידא: 

 

 גם אתה עושה פוליטיקה, גם אתה עושה. די.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אני לא עושה פוליטיקה.   מר חיים ברוידא: 

 

 קטע הזה.  תנו לו להמשיך לדבר, מה זה ה  גב' שחר גלי:

 

 יאללה, יאללה, קדימה. מחדל.  מר חיים ברוידא: 

 

שקשורות   מר ניר קריסטל:  למלחמה  בהוצאות  בית    6ישירות  עכשיו,  עד  שהגשתם   ₪ מיליון 

ספר למפונים, הוצאות חד פעמיות לנושא הביטחון, מיגון בתי הספר בוודאי שתמכתי, זאת גם חובה  

וגם זכות בעת הזאת. אבל הדרישה שנובעת מהמלחמה, היא רק חלק מאוד קטן מהבעיה הכלכלית 

שאתם מציגים כאן בפני חברי מועצת העיר. זה אולי נשמע לכם מוכר, התריעו מפני אסון ולא רצו 

בישיבות   נאמר  הכול  כולם.  לעיני  כאן  היה  הכול  ישראל,  לעם  שקרה  ממה  בשונה  אבל  להקשיב. 

ידנו. למעלה משנתיים וחצי יש רוב לאופוזיציה  מועצה, מוקלט ומתועד. והיו התרעות אין ספור מצ 

העירייה טען מנגד שזה פוליטי, אבל הנה האמת במועצה שטוען ומתריע על ההתנהגות הלקויה. ראש  

 העגומה יוצאת לאור.   

 

 פוליטי, רציתם משרות ולא קיבלתם, נכון.   מר חיים ברוידא: 
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ניהול כושל, בזבזני, פזרני, שהתעלם מכללי מינהל תקין, וצפצף בזלזול על כל   מר ניר קריסטל: 

על  וביהירות מבחילה  גמור  בבוז  ובמלחמה מתחילת המלחמה, צפצפת  העיר.  ההתרעות של מועצת 

  8/10/23אין ספור הצעות לעזרה שהגיעו מצידי ומצד חברי מועצה נוספים. על כל המיילים כבר מיום  

, ושבתי והצעתי לך עזרה. אתה ענית לי בבוז  ואילך לא ענית. למרות זאת ניגשתי אליך במיוחד ברחוב

לעזרה  6גמור,   זקוק  לא  'אני  על המשפט  חזרת  המלחמה  פעמים  גם  את    שלך'.  לשים  לך  גרמה  לא 

לא   בכלל  כאן  הכלכלי  הסיפור  שרוב  שתבינו  חשוב  הכול  לפני  הפוליטיקה.  לפני  העיר  תושבי  טובת 

בתב"רים.  וגם  בשוטף  גם  שליטה.  בלי  כסף  פה  פיזרתם  לכם  להגיד  רוצה  ואני  למלחמה.  קשור 

לאן הלך הכסף.   היא  מיליון ₪,  והשאלה  בחצי  להגדיל את התקציב  ציבור, לשם טרחת  יחסי  לעוד 

מעלות באמצע    36לעוד לדים על העצים כדי שנראה כמו עזה פיתוח, לעוד שתילת פרחים בחום של  

 אוגוסט, כי יש בחירות.  

 

 חודשים?   3את התקציב הזה לפני הוא לא אישר  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -שרפת את הכסף מר ניר קריסטל: 

 

 חודשים?  3העיר הוא אישר את התב"ר הזה לפני ראש  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ועכשיו הפלא ופלא נגמר הכסף. אני אעצור עד שאתם תעצרו.  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא אישר את התקציב והתב"ר הזה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל למה אתה לא נותן לו לסיים.   גב' שחר גלי:

 

  -2019בשנת  מר ניר קריסטל: 
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   -לפחות תעמוד ליד בניין העירייה... את הסרטונים האלה שאתה עושה מר חיים ברוידא: 

 

  -2019בשנת  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא הצביע בעד התב"ר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -2019בשנת  מר ניר קריסטל: 

 

 סליחה, סליחה.   ריאל הילדסהיימר:מר א

 

ההחזר מר ניר קריסטל:  את  לממן  כדי  הלוואה,  במועצה  בבית אישרנו  שנפסקו  לתושבים  ים 

בשנת   כבר  שהחלה  תביעה  המרפסות,  של  הארנונה  חיובי  בגין  תביעת  2011המשפט,  שנקרא  מה   ,

מיליון ₪ זה השערוך של ההחזרים. דרשנו שתסגור את הכסף בקרן ייעודית    35-המרפסות. למעלה מ

שתישמר לטובת החזרי התביעות. לא סגרת את הכסף בשום קרן, בניגוד לדרישת חברי מועצת העיר.  

מיליון ₪ מהכסף. הוחזרו עד    15ישב בעו"ש ושימש אותך בשוטף. והנה מסתבר היום שחסרים    הכסף

כ לתושבים  עוד    20-היום  ואיפה   ,₪ תח  15מיליון  מאין  התאיידו.   ?₪ שעוד מיליון  לתושבים  זיר 

ש, ואתה זלזלת  זכאים להחזרים את הכסף? זה כסף של הציבור שצריך היה לשמור עליו בחרדת קוד

 בכספי הציבור ושרפת אותם. ואני רוצה לדבר אתכם על התב"רים. 

 

 לקחתי אותם לכיסי הפרטי כן?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא אמרתי שלקחת אותו לכיסך הפרטי, אמרתי שבזבזת את הכסף.   מר ניר קריסטל: 
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 בסדר, אנחנו משרתים ציבור, אנחנו לא מפעל פרטי.   מר חיים ברוידא: 

 

   -מספרים לכולנו מר ניר קריסטל: 

 

 וניר, אתה האחרון שיכול להעביר ביקורת.   מר חיים ברוידא: 

 

 מספרים לכולנו שיש עצירה בענף הבנייה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ה, יוסי הלוואה אמורה להיות בעו"ש בדרך כלל? ניר שניי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הבנק. הלוואה צריכה להיכנס לחשבון  מר יוסי מזרחי: 

 

 מצוין, אז פעלנו בסדר כמו שצריך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -מספרים לכולנו מר ניר קריסטל: 

 

 רק רצינו לוודא.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

בבנייה  מר ניר קריסטל:  חלקי  מאוד  זה  ראשית  הבנייה.  בענף  עצירה  שיש  לכולנו  מספרים 

למגורים, גם במשרדים זה עדיין לא בא לידי ביטוי בתקופה כה קצרה. ואגב כולם כרגע בוחנים את 

שבועות אין פגיעה בהיקף הנטען, אבל מה כן? "שכחו" לספר לכם שבמשך למעלה    3-המצב. בחודש ו

רעננה המעמד של ועדה עצמאית לתכנון ובנייה. זה  , ניטל מ2023חודשים שהחלו בחודש ינואר    8-מ

הפיקוח במחלקת  אדם  כוח  באיוש  בעיות  בגלל  של   החל  בירוקרטיה  בגלל  גם  ונמשך  הבנייה,  על 

מהותית  מאוד  סיבה  זאת  תב"עות,  מאשרים  וכשלא  תב"עות.  לאשר  לנו  אפשר  שלא  מה  המדינה. 
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  -לעיכוב בהיטלי השבחה. אני אזכיר לכולם עוד פעם, המלחמה החלה בתחילת חודש שעבר

 

 אתה אומר דברים לא נכונים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא יודע על מה אתה מדבר, מה זה קשור...   מר חיים ברוידא: 

 

  -באשקלון מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, ניר,  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תגיד לי על מה אתה מדבר?  מר חיים ברוידא: 

 

  -ה, אולי לא תפריעו לי כל רגעסליח מר ניר קריסטל: 

 

   -ניר, אבל זה לא נעים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בוא תענה על כל מה שתרצה בסוף.  ל: מר ניר קריסט

 

 בסדר, הציבור ישפוט אותו.  מר חגי בורשטיין: 

 

 זה לא נעים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

ופינתה  מר ניר קריסטל:  טילים  שספגה  בישראל  ואם  עיר  באשקלון  לדוגמא,  באשקלון 

מיליון ₪, שוטף   67מיליון ₪. וכשאתם מדברים על    17, כל הוצאות המלחמה הם בגובה של  תושבים
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עוד  + תב"רים, אין לזה כמעט קשר למלחמה. בימים אלה של סביבת ריבית כה גבוהה, אסור לקחת  

הלוואות הקיימות  הלוואות שיסכנו את עתידה של רעננה. המשמעות של מתן הלוואה נוספת על כל ה

המ אחריי  בבחינת  לריביות  ומשתעבדים  מתמכרים  למסומם.  סם  מנת  עוד  למתן  זאת משולה  בול. 

יותר מעשור, אסור   ומי שלא מבין שבימים אלה, בהן הריביות נמצאות בשיא של  פשוט התמכרות, 

 שינהל את כלכלת העיר.  

 

 .  2006ניר, עומס המלוות הנמוך ביותר ברעננה מאז  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -יש כאן חוב אחד משמעותי מר ניר קריסטל: 

 

 אשקלון היא עיר שמקבלת מענק איזון בהיקף של עשרות מיליונים מהמדינה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -יש כאן חוב אחד משמעותי מר ניר קריסטל: 

 

 אתה אומר דברים מנותקים, זה על גבול...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש כאן חוב אחד משמעותי, תתבע אותי.   יסטל: מר ניר קר

 )מדברים יחד(  

 

   -םאבל להגיד דברי מר חיים ברוידא: 

 

בין  מר אריאל הילדסהיימר: משווה  אתה  מענק,  נטולת  עיר  רעננה  מיליונים,  עשרות  מקבלת  אשקלון 

 תפוחים... 
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   -יש חוב אחד משמעותי מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מפריע, אבל אתה מפריע.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -יש כאן חוב אחד משמעותי מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא נעים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -יש כאן חוב אחד משמעותי מר ניר קריסטל: 

 

  -תגידו הצביע כל ההלוואות שהיו מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -יש כאן חוב אחד משמעותי מר ניר קריסטל: 

 

 חודשים? אני לא זוכר כבר.   3תי, הוא הצביע בעד התקציב לפני כבר שכח מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -יש כאן חוב מר ניר קריסטל: 

 

 כמו החבובות אתם.   מר חגי בורשטיין: 

 

 הוא הצביע גם בעד כל התב"רים?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני אסיים כשאתם תגמרו את החגיגה שלכם.   מר ניר קריסטל: 
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 הוא תוקף את עצמו כאילו, את מי שאישר את התקציב?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בושה.  מר ניר קריסטל: 

 

 כי גם הוא אישר את התקציב.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -יש כאן חוב אחד מר ניר קריסטל: 

 

 אני מציע שלא תעלה את הסרטון הזה, כי אתה לא יוצא בו טוב.   מר חיים ברוידא: 

 

  -מעותייש כאן חוב אחד מש מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אפשר להוריד את הקטעים האלה חיים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -דו של משרד התחבורהמצי מר ניר קריסטל: 

 

   -שמוליק יודע לעשות את זה, מורידים בעריכה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 די, אתה לא מתבייש?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די, די, די, זה מביך כבר.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אין לך כבוד לציבור?   גב' רונית ויינטראוב: 
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   -מה זה כבוד? כשבן אדם יושב פה ומדבר דברים מר חיים ברוידא: 

 

 אז תגיד שהוא מדבר שטויות.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אבל די מספיק...   מר חיים ברוידא: 

 

  -יש כאן חוב אחד משמעותי מר ניר קריסטל: 

 

 'ר...  יש לך פנצ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -מצידו של משרד התחבורה, זה אותו מר ניר קריסטל: 

 

אל מר חיים ברוידא:  פנצ'ר?  לי  תמשיכי    יש  רונית.  לך  מבטיח  אני  מצוין.  אסתדר  אני  תדאגי, 

 נכון?  38לקבל את השירותים נהדר, אני מבטיח לך רונית, אל תדאגי. רחוב מכבי 

 

 אוי איזה פחד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נפנה לך את הזבל אל תדאגי.  מר חיים ברוידא: 

 

 תאגיד המים, הוא היה סוגר לך את המים עכשיו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 סיימת?  מר ניר קריסטל: 

 

 מקווה שאתה סיימת.   מר חיים ברוידא: 
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לא. יש לי זמן, ואני אנצל אותו. יש כאן חוב אחד משמעותי מצידו של משרד   מר ניר קריסטל: 

ואות שנמצאות  התחבורה,  אחרות,  רשויות  מצד  גם  וגיבוי  לכך תמיכה  יש  ולדרוש.  להמשיך  צריך  ו 

ן אני מניח שמשרד התחבורה בסופו של דבר יתעשת. מצד שני לא נעשה שימוש  באותה הסירה, ולכ

במשך   מהמדינה.  קיבלנו  שכן  כאן    3בכסף,  שכבו  כדי    1.5שנים  הפנים  ממשרד  שקיבלנו   ,₪ מיליון 

לא   הוא  בכסף,  שימוש  ייעשה  לא  שאם  אותנו  הזהירו  פעם  כל  העירוני.  החירום  מחסני  את  לשדרג 

יישאר ברעננה, ואכן כך קרה. ואתה ראש העירייה בחרת לא לשפץ את המחסנים, יחד עם ההחלטה 

מיליון ₪ מהמדינה להקמת תחנת הכיבוי, זה הלך ביחד באותו שטח. הוצאתם כספים   20לוותר על  

מ לכם  יש  שאכן  לוודא  באומץ  בלי  להביט  העת  הגיעה  סליחה,  בטענות.  אלינו  באים  ושוב  קורות, 

בחרתם להחליף את הריצוף    2022להוציא כסף בלי מקור. בשנת    וביושר במראה. אתה זה שהחליט

 מיליון ₪, בלי שום תועלת, רק בשביל עוד תמונה.  3ברחבת יד לבנים בעלות של 

 

  -מיליון ₪ 200לא עשינו למטה  מר חיים ברוידא: 

 

  -2023בשנת  מר ניר קריסטל: 

 

 באיזו שנה זה היה?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -2023. בשנת 2022-ב מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, ואם הצבעת בעד התב"ר הזה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -2023בשנת  מר ניר קריסטל: 
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 ואם הצבעת בעד התב"ר הזה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -מיליון ₪ 10קת זר מר ניר קריסטל: 

 

 בוא, אבל אם הצבעת בעד התב"ר הזה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

התרבות   נטראוב: גב' רונית ויי עם  תפסיק  זה.  עם  תפסיק  זה.  עם  תפסיק  פוליטיקאי?  אתה  תגיד 

הזאת. תפסיק. זה מביש וזה נמוך מה שאתה עושה. אתה אמור לנהל את העירייה. אתה עוד תידרש  

 לתת תשובות, אל תדאג.  

 

  -אני אשמח לתת תשובות, אני אשמח מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז די. לא כשחבר מועצה מדבר. לא כשחבר מועצה מדבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

לי כתפיים  מר חיים ברוידא:  יש  יודעת זה שאמרו לכם הקמפיינר לעשות את כל הישיבה,  את 

 רחובות. 

 

תעצו גב' רונית ויינטראוב:  אומרתעצור,  שאתה  הדברים  את  ותשמור  שאתה  ר  מילה  כל  ותבסס   ,

 אומר. 

 

  -ראש העיר בקול גבוה בכל דבר, ראש העיר הזה... תשאירו את  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אתה ראש עיר שמאשים עוד מעט את ראש העיר שהיה בתחילת רעננה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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אז  מר חיים ברוידא:  לי  אמר  רייזמן  איך  לך.  מבטיח  ואני  פה,  להיות  ימשיך  הזה  העיר  ראש 

   -בקדנציה הקודמת

 

 זה לא הנושא עכשיו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

נסע  מר חיים ברוידא:  הוא  כך  אחר  העיר.  ראש  תהיה  אתה  אז  הידיים  על  שיערות  לי  שיהיו 

 מאחורי כסגן ראש העיר באוטו. 

 

 לא הנושא כרגע.   הקמפיין שלך לרשות עיר הוא גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לא, הקמפיין שלי מר חיים ברוידא: 

 

 מצבה הכלכלי של עיריית רעננה.   הנושא כרגע זה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני באתי לפה ואני ישר, ואני ישר מר חיים ברוידא: 

 

 אבל זה לא הנושא.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ואנחנו עושים פה עבודה נהדרת, והתושבים מרוצים, ואתם מנסים כל הזמן   מר חיים ברוידא: 

  -פה לייצר איזה שהוא כאוס

 

 כולנו רעים.  מר ניר קריסטל: 

 

 שלא קיים, זה לא יעזור לכם רונית, לא יעזור לכם.   מר חיים ברוידא: 
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  -תגיד אתה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כמות הצופים שרואה ויודעת על מה מדובר פה זה.   מר חיים ברוידא: 

 

מיליון ₪ הלוואה, ואתה אומר שאנחנו    61אתה בא ומבקש ממני להצביע על   ונית ויינטראוב: גב' ר

 כאוס? עושים 

 

 כן, זאת הלוואה שאמורה, שלא הייתה אמורה להיות אם לא הייתה מלחמה.   מר חיים ברוידא: 

 

 די עם המלחמה כבר, די. אתה לא יכול להוכיח את זה.  מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

  -מי שרוצה להתנגד להלוואה מר אריאל הילדסהיימר:

 

לוקחת   מר חיים ברוידא:  שלא  עצמאית  שהיא  בישראל  רשות  היום  כמעט  אין  נגד.  תצביעו 

 הלוואה. ואנחנו הראשונים שיצאנו עם זה. אין דבר כזה. 

 )מדברים יחד(  

 

 אני ישבתי אתך בישיבות, הצבעתם על הלוואות...   מר חיים ברוידא: 

 

 הלוואה צריכה להיות לפיתוח.  ב' רונית ויינטראוב: ג

 

 כי אתם על הזמן שלי.  אני יכול בבקשה להמשיך?  מר ניר קריסטל: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 29.11.2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 105 
 

 

אצל   גב' רונית ויינטראוב:  בחיים  גירעון.  להיות  אמור  לא  ובשוטף  מזומנים.  תזרים  לפתור  לא 

 ביילסקי לא היה.  

 

 לא, ממש לא היה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר להמשיך בבקשה? ראש העירייה אתה על הזמן שלי, תודה.  מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

טיפול    10זרקת    2023בשנת   מר ניר קריסטל:  בלי  בלטות ברחוב אחוזה.  על החלפת  מיליון ₪ 

עומק בתשתיות, בלי לטפל בכל כך הרבה דברים קשורים כמו שביל האופניים ועוד. הכול בשביל עוד  

   -תמונה. אבל עוד דק, ועוד ערוגה, ומיטות שיזוף בפינת חנקין אחוזה

 

 נהדר.  מר חיים ברוידא: 

 

והגינון   מר ניר קריסטל:  פעמים   4או    3ומול מפעל הפיס פלאפל חתוכה החליפו את המדרכה 

 בשנתיים האחרונות.  

 

 נהדר, התושבים מאוד מרוצים מזה.  מר חיים ברוידא: 

 

 -יש לזה מכנה משותף אחד  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, נדמה לי שגם בעד התב"ר הזה הצבעת.   מר אריאל הילדסהיימר:
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   -ערוגות, מדרכות מר ניר קריסטל: 

 

 נדמה לי שגם בעד התב"ר הזה הצבעת. נדמה לי שהצבעת גם בעדו,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תפריע לי.  מר ניר קריסטל: 

 

  -יע, אני רק רוצהאני לא מפר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תפריע לי.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני מעיר. חבל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כל הזמן, ואתה גורם לאנשים פה לצעוק.   יש לו זכות דיבור ואתה מפריע : אנה פוזמנטירגב' 

 

 סליחה, סליחה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

והגינון   מר ניר קריסטל:  המדרכה  את  החליפו  חתוכה  פלאפל  הפיס  מפעל  פעמים    4או    3מול 

 בשנתיים האחרונות. ערוגות, מדרכות, ברדק אין סופי, זה כסף שהלך לפח.  

 

 פעמים החליפו שם? לא.  3...   מר אילן כהן:

 

   -ואגב אם היית מר ניר קריסטל: 
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 על מה החליפו?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ע.  ליד פלאפל חתונה, פעם אחת אני יוד  מר אילן כהן:

 

 אם היית משתף פעולה, אילן אל תפריע לי בבקשה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -לא, הוא מחזיק תיק חזות העיר. הוא מתייחס ל מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוא לא מחזיק תיק.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אם היית משתף פעולה מר ניר קריסטל: 

 

 הוא לא מחזיק שום תיק. לא מחזיק שום תיק.   מר מיכאל רייזמן: 

 

מועצת העיר קבעה שהוא לא מחזיק שום תיק. אין מחזיק תיקים. ואסור לו   גב' רונית ויינטראוב: 

 לעשות את מה שהוא עושה במשרד. 

 

   -אם היית משתף פעולה עם משרד התחבורה מר ניר קריסטל: 

 

 אני עושה בהתנדבות, לא בשכר.   מר אילן כהן:

 

  -אסור לך גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני חושב שאפשר לראות את ההבדל בשנתיים האחרונות כשאילן מחזיק את   מר חיים ברוידא: 
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 זות העיר.  תיק ח

 

 רונית, אל תעני לו, זהו. לא צריך לענות לו.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

אגב משרד התחבורה, אם היית משתף פעולה עם משרד התחבורה, הם הציעו   מר ניר קריסטל: 

לממן את כל שדרוג אחוזה על חשבונם, כחלק משדרוג התחבורה הציבורית, ואני אזכיר לציבור שהם 

 נענו לכמעט כל הדרישות של עיריית רעננה.  

 

 רק מה?  מר חיים גולדמן: 

 

 מיליון ₪ מרעננה.   137 מר ניר קריסטל: 

 

אומר  מר חיים ברוידא:  הוא  ועכשיו  הנת"צ  את  לנתץ  אז  רצה,  לא  הוא  הנת"צ,  את  לנתץ 

  הדברים.

 )מדברים יחד( 

 

 הבולדוזר.  מר חיים גולדמן: 

 

 לנתץ את הנת"צ.   מר חיים ברוידא: 

 

חיים בוא, בגיל שנה גם הלכתי עם חיתול, ואם תרצה אני אתן לך תמונה כדי   סטל: מר ניר קרי

 שתוכל לפרסם. 

 

 רוצים ואללה רוצים.   מר חיים גולדמן: 
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אבל כשהיית סגנך, אמרתי לך שצריך לקבל את התוכנית, כי משרד התחבורה  מר ניר קריסטל: 

 קיבל את דרישותינו.  

 

 איזה דרישותינו?   מר חיים ברוידא: 

 

 ראש העיר... עצר את הנת"צ?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אפשר, אפשר?  מר ניר קריסטל: 

 

 גם בהוד השרון.   מר חיים ברוידא: 

 

 גם בהוד השרון עצרת נת"צ.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אפשר לדבר?  קריסטל:  מר ניר

 

   -האם הם אמרו כל הכבוד לברוידא שמלכתחילה מר אריאל הילדסהיימר:

 

מה אתם בהופעה של חבובות? אתם נראים כמו הופעת החבובות, אתם ראש   ניר קריסטל:  מר

 עירייה במדינת ישראל.  

 

 אני עונה לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני רק שואל ניר.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 אני עונה. אבל אתה מתנהג כמו ילד בכיתה ב'.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 אני מבקש שלא תיכנס לי יותר לדברים.   מר ניר קריסטל: 

 

 סליחה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 היועצת המשפטית תהילה, מותר להפריע בזמן דיבור שלו?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

לך חד משמעית, אם אתה נכנס לי עוד פעם אחת לדברים,   ועכשיו אני מודיע  מר ניר קריסטל: 

 מחר בבוקר יהיה שמח.  

 

 מותר להפריע? לא, לא.   : ראנה פוזמנטיגב' 

 

 אני מבטיח לך.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

אתה   מר ניר קריסטל:  הפה,  את  פותח  כשאני  שלך.  הגבול  את  עברת  גבול,  יש  אריאל  תזכור, 

 בשקט. 

 

   -עכשיו ניר תקשיב, ניר אחרי שאיימת עליי מר חיים ברוידא: 

 

 אל תיכנס לי לדברים. נתתי לך כבוד, הגיע הזמן שתכבד. זה הזמן שלי לדבר.   מר ניר קריסטל: 
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 אני מאיר את עיניך.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תפריע לי, אל תענה, ואל תעיר לי הערות. כשאבקש שתעזור לי, אבקש.   מר ניר קריסטל: 

 

 אריאל, תיזהר הוא יפטר אותך.  מר חיים גולדמן: 

 

 בריי. , אני מבקש לסיים את דתאורה מר ניר קריסטל: 

 

... שהיא תקרא להם לסדר, שהיא תקרא להם לסדר. אני מבקשת מהיועצת   : אנה פוזמנטירגב' 

 המשפטית לתת את רשות הדיבור לניר, ולקרוא לסדר לשאר חברי המועצה.  

 

תאורה, אריאל אני מכבד אותך, אני מבקש את אותו דבר. תאורה לדים ועוד   מר ניר קריסטל: 

  -לדים בלי סוף, רעננה נראית כמו עזה פיתוח. הם עולים כסף שמבוזבז בלי חשבון

 

 כולם מבסוטים מזה.   מר חיים ברוידא: 

 

 כסף שלא קיבל טיפול בחרדת קודש.  מר ניר קריסטל: 

 

  -ה זה יותרככול שזה יותר יפ מר חיים ברוידא: 

 

כא מר ניר קריסטל:  רעננה,  של  הכלכלי  עתידה  את  שתשעבד  הלוואה  בעוד  תומך  לא  שר אני 

, בכדי לכסות על המחדלים האלה. האחריות שלי כמו יחד של כל  6.25%ריבית הפריים במשק היא  

 חבריי למועצת העיר, היא לתושבי העיר כולה.  
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 ממש.  מר חיים גולדמן: 

 

   -ביום ראשון הקרוב מר ניר קריסטל: 

 

 זה הצבעתם נגד נגישות.   מר חיים גולדמן: 

 

רעננה.  מר ניר קריסטל:  לעיריית  מלווה  חשב  למנות  בדרישה  הפנים  לשר  לפנות  מתכוון  אני 

 למה יום ראשון הקרוב ולא כבר מחר בבוקר?  

 

 למה?  מר חיים גולדמן: 

 

  -כי עד אז מר ניר קריסטל: 

 

 סוף שבוע.  מר חיים ברוידא: 

 

עיריית   מר ניר קריסטל:  את  הבאת  אליו  למצב  אחריות  לוקח  אתה  אם  לראות  אמתין  אני 

 ר.  רעננה ומתפט

 

  -תאמין לי מר חיים ברוידא: 

 

 ואז נדרש להתכנס.   מר ניר קריסטל: 

 

  -תאמין לי אתה, אתה יודע מה מר חיים ברוידא: 
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הצוות  מר ניר קריסטל:  בשיתוף  העיר  מועצת  חברי  כל  לדעת  הנכונים  הפתרונות  את  ולגבש 

   -המקצועי. היה ותיבחר

 

 אנשים לא יכולים להישאר על ידו, אין לו רשימה, כולם עפו.  גב' דבי סלוצקי: 

 

למנות   מר ניר קריסטל:  בדרישה  הפנים  למשרד  אפנה  לכיסא,  להיצמד  להמשיך  ותיבחר  היה 

 לרעננה חשב מלווה, שיבדוק את כל ההתנהלות ויסייע לעיריית רעננה.  

 

  -אני רק הערה ניר ברשותך  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עירייה. לצאת מהמצב אליו נקלעה ה מר ניר קריסטל: 

 

   -אבל כל ישיבה אתה אומר שתפנה למשרד הפנים מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -וכמובן לדווח דיווח אמין ואובייקטיבי למועצת העיר  מר ניר קריסטל: 

 

 ולאיילת שקד.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ולכל תושבי רעננה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתה אומר את זה כל ישיבה ניר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 
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 הצבעה.   מר אילן כהן:

 

 חבר'ה נעבור להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל הסיכום הוא לפי הדברים שהם לא הולכים להצביע בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

 הם לא מבינים את החומרה.   : גב' דרורה כהן

 

 הצבעה.   מר אילן כהן:

 

   -ניר,... של רעננה מר יוסי מזרחי: 

 

הסתדר לנו פעם, נסתדר גם הפעם. זה שאדם, אני רוצה להגיד שבן אדם חבר   מר חיים ברוידא: 

מועצה יש לו את העוז, לבוא להגיד דברים כאלה שאנחנו נמצאים במצב הכי טוב בהלוואות עד היום 

, אז רק אדם שכותב חיבורים בשביל שהיא תצלם אותו והוא יודיע לציבור. ותסתכלי על  2006מאז  

 כמות הלייקים שהוא מקבל. 

 

  -אבל אני שואל שאלה אחרת מר חיים גולדמן: 

 

 מה אתה בודק לי את הלייקים? חשבתי שאתה מנהל עירייה.  מר ניר קריסטל: 
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 .  10-תנסה להגיע ל מר חיים ברוידא: 

 

 אין לו זמן.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 ל הדו"חות הכספיים במקום על הלייקים שלי. תסתכל ע מר ניר קריסטל: 

 

 הכול בסדר גמור, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 הוא לא יודע לקרוא אותו.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר יש לי שאלה.   מר חיים גולדמן: 

 

  -הייתה אצלנו מנהלת המחוז מר חיים ברוידא: 

 

  -יש לי שאלה, עד שאתה מביא את החשב המלווה, בינתיים מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא אמרתי שהוא יבוא, אמרתי שאני אפנה.   מר ניר קריסטל: 

 

יש לך תשובה   מר חיים גולדמן:  יש לי שאלה, שאולי  עד שאתה מביא את החשב המלווה, אני 

בטוח לא  אולי,  שמה  עליה,  צריכים  שאנחנו  המחתרות,  ברחוב  גנים  אשכול  לנו  יש   .10   ₪ מיליון 

 לקבלן. 

 

 מי ישלם לקבלן?    מר אלי אלוש:

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 29.11.2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 116 
 

ילדים, והוא גם מעסיק עוד כמה עובדים, שיש להם כל אחד    7הקבלן יש לו   מר חיים גולדמן: 

ילדים. הם גוועים ברעב, צריך לשלם לו. עכשיו תגיד לי אתה, עד שתביא את החשב המלווה,   5מהם  

  איך נשלם?

 

 בדיוק.   מר אלי אלוש:

 

 תשאל את מי שהביא אותך למצב הזה.  מר ניר קריסטל: 

 

  -אני אגיד לך, אני אגיד לך מר חיים גולדמן: 

 

 אני אחראי לזה?   מר ניר קריסטל: 

 

 אה אתה לא אחראי?   מר חיים גולדמן: 

 

  -לא. אני רוצה לשאול אותך מר ניר קריסטל: 

 

   -מה שאתה אומר ר חיים גולדמן: מ

 

  אני אישרתי את הכסף? מר ניר קריסטל: 

 

גני סלי מר חיים גולדמן:  חה, מה שאתה אומר שילכו כל הילדים לעזאזל, אני לא רוצה לבנות 

   -ילדים לילדים

 

 קח אחריות.   מר מיכאל רייזמן: 
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   -ילדים... במועצת העיר 150יש בסביבות  מר חיים גולדמן: 

 

 הבאתם אותנו למצב הזה, תיקחו אחריות.   מר ניר קריסטל: 

 

   -שמה עליהם קצוץ, הם לא מעניינים אותי, מצידי גם שלא יהיה להם גן מר חיים גולדמן: 

 

 קח אחריות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שלא ילכו.  מר חיים גולדמן: 

 

 הבאתם אותנו למצב הזה, תיקחו את אחריות.   מר ניר קריסטל: 

 

זה אתה, זה אתה בדיוק, כך אתה נראה לכל אורך השנתיים האחרונות, מאז   ן: מר חיים גולדמ

  -ת פארק רעננהשלא נתנו לך לחרוש א

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 ואתה ממשיך בדרך הזו נגד כל התושבים. הצבעת נגד תאורה ברחובות,   מר חיים גולדמן: 

 

 לא נכון, לא נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

 הצבעת נגד...  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  
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ילדים שצריכים גן ילדים. זאת המשמעות של מה   150ועכשיו אתה מצביע נגד   מר חיים גולדמן: 

 שאתה עושה. 

 )מדברים יחד( 

 

נגד   מר חיים גולדמן:  נגד    150אדוני, אתה מצביע  רוצה...    150ילדים. הוא מצביע  ילדים, הוא 

של ילדים שצריכים גני ילדים יראו את זה, אני מקווה שצילמת   משפחות  150-את ראשות העיר. וש

  -את זה, שהוא הולך להצביע

 

  -אדון דמגוג חגי בורשטיין: מר 

 

נגד   מר חיים גולדמן:  ילדי גנים ברעננה. אתה לא מקבל טלפונים, אנחנו פה   150שהוא מצביע 

לי   נראה  כי  תשמע,  שאתה  כדי  צועק?  אני  למה  שלי.  לילד  מקום  אין  למה  טלפונים  מקבלים  כולנו 

 שאתה לא שומע. אז אני מעלה את הקול, שאתה תשמע. אתה קורא שפתיים?  

 

 לא. כשאתה מדבר בנחת אני מקשיב, כשאתה צורח אני לא יכול.  מר ניר קריסטל: 

 

  -ילדים 150אם אתה קורא שפתיים אז תוריד... אתה מצביע נגד  מר חיים גולדמן: 

 

 נכון.  לא מר מיכאל רייזמן: 

 

 ילדי גנים של רעננה.   מר חיים גולדמן: 

 

 הילדים בגן, הגן עובד.   מר ניר קריסטל: 
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 תלך לבנק תבקש הלוואה שאין לך כסף.   ר חגי בורשטיין: מ

 )מדברים יחד(  

 

   -אני רוצה לאפשר מר חיים ברוידא: 

 

בסוף   מר יוסי מזרחי:  התב"רים,  לנושא  להיכנס  רוצה  לא  אני  ניר,  להעיר.  רוצה  אני  רק 

התב"רים שאושרו במליאת המועצה כדין ופעלנו לפי התב"רים שאושרו ברוב כזה או ברוב אחר, לא  

נכנס כרגע לזה. הבעיה של רעננה זה לא הוצאות. נביא לדוגמא את אשקלון, לנו אין,... הם מינוריות. 

ב ביטוי  לידי  בא  זה אובדן הכנסות. אובדן ההכנסות  רעננה  בהשבחה שהיא  ,  מקומות  2-הבעיה של 

 מאוד מאוד קריטית ברעננה.

 

  -זה שקול מר מיכאל רייזמן: 

 

 תה מפריע לו, למה מיכאל? רוצים לשמוע אותו. למה א  מר אילן כהן:

 

 הוא רוצה שיצביעו נגד, לא משנה מה. אחריי המבול.  מר חיים ברוידא: 

 

   -לראייה, בתקופה של אוקטובר נובמבר, מפרסמים אותו בנובמבר מר יוסי מזרחי: 

 

 אתה מתחנן שאני אמנע.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיליון ₪ השבחה.   2גבינו  מר יוסי מזרחי: 
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 אתה יכול להתנגד, זה היה בצחוק, הכול בסדר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אה היה בצחוק.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, לא, לא בצחוק...   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

מיליון   3מיליון ₪... השבחה, יש השבות של    2אני אומר, אם חודשיים יביאו   : מר יוסי מזרחי

מר אנחנו במינוס בחודשיים האלה. היא הנותנת מבחינת הזה, כלומר כשאני בא  ₪ שמעבר לזה, כלו

ולא נראה כלום, לא נראה כלום, כי אני לא רואה את דצמבר משתנה.    56ואומר שהייתה תחזית של  

מיליון ₪, שוב זה מינורי, זה לא הזה. ואפשר להבין את המצב. לכן יש לנו את    2או    1אז אולי עוד  

מיליון ₪ ובתקציב הרגיל כמובן, הבעיה של    70מיליון ₪ זה    20-האובדן הזה. יש את האובדן של ה

ייחודית לרעננה ולא נמצאת בשום רשות אחרת, סיפור כל הפעילות הפורמלית, שהיא   רעננה שהיא 

 תית ברעננה.  מאוד משמעו

 

 היא הושבתה בחודש סך הכל.  מר חגי בורשטיין: 

 

 .  חודש וחצי-חודש מר יוסי מזרחי: 

 

 חודש. גבו ממני כבר בתחילה.  מר חגי בורשטיין: 

 

ידי  מר יוסי מזרחי:  על  מופעל  היה  זה  אם  העניין,  לצורך  היה  זה  על ספטמבר. אם  גבו ממך 

בהכנסות   נפגעה  מהמדינה,  שיפוי  מקבלת  הייתה  העמותה  בעיה.  הייתה  לא  חיצוני,  גוף  העמותה, 

האלה מקבלת על זה. אנחנו כרשות לא זכאים לזה. לכן אובדן ההכנסות בהשבחה, אובדן ההכנסות  
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בתקציב השוטף, שבאה לידי ביטוי גם באגרות בנייה למשל, כי אין בנייה אין אגרות בנייה. כל הדבר 

מבקשים אותו לגשר בהלוואה, לא על כל הבור, אלא רק    הזה הכניס אותנו לבור, והבור הזה אנחנו 

זה   הכל  זה    60בסך   ,₪ ₪  50מיליון  ו  מיליון  ששוב   11-פה  חושב  אני  התקציב.  לאיזון   ₪ מיליון 

 -האחריות של כולנו פה. עזבו עכשיו את הקטע הפוליטי וכל אחד מה הוא רוצה כלפי הזה

 )מדברים יחד(  

 

   -אני כאיש מקצוע מר יוסי מזרחי: 

 

 לא היית פורש לי מהקבוצה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נפגעת מזה שהגזבר פרש מהקבוצה שלך?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, לא, הוא לא אשם.   מר חגי בורשטיין: 

 

  אני מבינה שהוא מקבל הוראות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את לא צריכה את הקבוצה כדי לתקשר.   מר יוסי מזרחי: 

 

 הוא גם לא צריך להיות בקבוצה עם חברי המועצה.   אל הילדסהיימר:מר ארי 

 

 וליטית אחי. זו קבוצה פוליטית.  זו קבוצה פ מר חיים גולדמן: 

 

 אמרנו לשים את הפוליטיקה בצד.   גב' רונית ויינטראוב: 
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אני אומר, בואו נתרומם רגע, ואיך היה לנו בשיחה, בסוף בואו ניקח את הכול  מר יוסי מזרחי: 

בפרופורציות, רבותיי הכול בפרופורציות. אנחנו נמצאים פה היום במצב לא נורמלי. לא חסר צרות 

ולא חסר מלחמות. הצורך שלנו באמת כדי להחזיק את העירייה הזאתי, וגם כדי לשלם לספקים, זה  

הכרחי,  הזה  הדבר  אבל  עושים,  איך  ולראות  ולשבת  פתרונות  ולמצוא  לבוא  אפשר  הזה.  האשראי 

זה    רחי על מנת זה שלנו כעירייה נוכל, שוב, העירייה זה אתם, העירייה זה אני, העירייה זה כולנו,הכ

התושבים. ובסוף אם לא יהיה מאיפה לשלם, בסוף כולנו פה ניפגע מזה. אז כל מה שאני מבקש זה,  

יש לנו את המצבה, זה המצב. אני לא בא ומייפה אותו, ולא בא ומייפה אותו. זה לא גרוע יותר ולא,  

בזמן   יהיה  חלק  זמן,  לאורך  לעמוד  יכולה  העירייה  הזה,  בעומס  לעמוד  יכולה  העירייה  המצב.  זה 

קצר, חלק יהיה בזמן ארוך. אבל אני בא ואומר, רבותיי אין לנו ברירה, חייבים את זה. וזה מה שאני  

 מבקש. 

 

 ן הזה. תהילה בואי דברי בנושא הזה של חבות אישית בעניי מר חיים ברוידא: 

 

ורו עו"ד תהילה סובל:  חושב  שהוא  ומה  מצפונו,  צו  לפי  כמובן  יצביע  אחד  כל  בסוף  אה תראו 

לנכון. אבל חשוב לי להגיד לכם מהבחינה המשפטית, יש כאן סכום משמעותי שאמור להיות מועבר  

צריכה  עכשיו  והעירייה  העירייה,  כלפי  שלהם  במחויבויות  עמדו  הם  פרויקטים.  שסיימו  לקבלנים 

לעמוד חזרה כלפיהם. אין לי בעיה להיות בבתי משפט מבוקר עד לילה. אבל אין לי כאן קייס. אין לי 

כאן קייס. אם אתם, אין לי מה להגיד לשופט שבא ואומר, למה עיריית רעננה לא משלמת את הכסף, 

 אין לי מה להגיד.  

 

  -כי חברי המועצה מהאופוזיציה  : גב' דרורה כהן

 

   -אני מדברת במיוחד בל: עו"ד תהילה סו
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 זה לא מצחיק, כואב הלב, כואב הלב.   : גב' דרורה כהן

 

 מי שעשה קומבינות שישלם.  ם: מר רחמים שלו

 

  -שנייה עו"ד תהילה סובל: 

 

 מהנתח שהוא קיבל.   מר רחמים שלום: 

 

אני מדברת על הפרויקטים שכבר הושלמו, ואין ברירה אלא לשלם. זה חושף  עו"ד תהילה סובל: 

 את העירייה, באמת חושף אותה למצב מאוד מאוד בעייתי. 

 

 זה חושף גם את חברי המועצה שמתנגדים תהילה?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -זה חושף את העירייה עו"ד תהילה סובל: 

 

 כן, כן.  מר רחמים שלום: 

 

 זה יבוא לבית המשפט.   מר ניר קריסטל: 

 

אני לא יכולה להגן. אין לי הצדקה להגיד למה העירייה    ואני לא יכולה להגן, עו"ד תהילה סובל: 

 לא משלמת את הכסף הזה. 

 

 ברמת חבות אישית?   דסהיימר:מר אריאל היל 
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 די, די, אתה מחרטט יותר מידי, די, די.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אני יודעת... חבות אישית בדרך כלל על ראש העיר, זה מה שאני יודעת.    גב' שחר גלי:

 

   -אני חושב שחבות אישית זה לכל, גנים בעירייה ומוסדותיה חד משמעי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יועצת המשפטית אומרת את זה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 עברנו לחליפה של האיומים?  מר ניר קריסטל: 

 

 חלילה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אריאל, אז אני דורש הצבעה שמית.  מר חיים גולדמן: 

 

 בוודאי שמית.   יסטל: מר ניר קר

 

 דרוש הצבעה שמית.  אתה לא יכול לדרוש את זה, אין לך מספיק אנשים ל  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, תני לו את זה שמית.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה משנה?  מר ניר קריסטל: 
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  -7אתה יודע מה אני דווקא מתנגדת עכשיו. אין לו מספיק, יש לך  גב' רונית ויינטראוב: 

 

יודעת מה,   מר חיים גולדמן:  את מתנגדת להצבעה שמית? למה את מפחדת? את מפחדת? את 

   -שלא תהיה הצבעה שמית. רונית ויינטראוב מפחדת מהצבעה שמית

 

 לא מפחדים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אז אנחנו לא עושים הצבעה שמית.  מר חיים גולדמן: 

 

 ,נתקן אותך עוד פעם. 17-אגב יש לו אפשרות, זה שליש מ לדסהיימר:מר אריאל הי

 

 זה שליש.   מר אילן כהן:

 

 .  19, אנחנו 17איזה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חברי מועצה.   2לא...  עו"ד תהילה סובל: 

 

 .  12זה  6פחות  18  מר אילן כהן:

 

 קיבלתם שקיפות, שקיפות בהצבעה זה קודם כל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 איזה שקיפות? חודשים לא היה פה ישיבת מועצה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא באת להערכות מצב.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 לאיזה הערכות מצב לא באתי?  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 ן. מה שניר אמר לך, אני אומרת לך עכשיו, עברת את הגבול, כ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את גם אומרת את זה כל ישיבה, הכול בסדר. הכול בסדר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, עברת את הגבול, בסדר, בוא נראה.   ויינטראוב:  גב' רונית

 

 הכול בסדר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בוא נראה. אמרתי לך אתה כבר מציאות אלטרנטיבית...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הכול בסדר, הכול בסדר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אפשר להתקדם?    גב' שחר גלי:

 

אוקיי, אחרי שנאמרו הדברים, והדברים הכי חשובים זה לתת את הכסף לכל  מר חיים ברוידא: 

האנשים שאנחנו חייבים להם כסף. ואני מתכוון לעשות את זה שמית, כי אני אומר את הדברים, ואני  

  -פנים. אם פה מי שהתנגד למשהו שהגזבר אומר שאפשרייודע, בדקנו גם את זה במשרד ה

 

 היועצת המשפטית.    מר אילן כהן:
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 אז אנחנו נבקש את הנושא הזה להתנהל בצורה אחרת.  ים ברוידא: מר חי

 

בו,   גב' שחר גלי: שאנחנו ממש תומכים  זה משהו  בזה. חבות אישית  אנחנו ממש תומכים 

 ואני איתך לגמרי.  

 

 אין בעיה חבר'ה. אוקיי, אני עובר להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אסור לך להרשות שהוא יעשה את זה. את הרי יודעת שהוא מאיים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, ממה את פוחדת.   מר חיים גולדמן: 

 

 את רואה שהוא מאיים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא מאיים.  מר חגי בורשטיין: 

 

 לי ממה את פוחדת?  תגידי  מר חיים גולדמן: 

 

אומ  : גב' דרורה כהן הוא  מאיים,  לא  הוא  רונית,  המשמעות  את  אומר  הוא  את לא,  ר 

 המשמעות. 

 

 רונית, ממה את פוחדת?   מר חיים גולדמן: 

 

 אני חושבת שמה שאמרתי היה... ברור.   עו"ד תהילה סובל: 
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 לא, את לא ענית על הנושא הזה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ניר, אני רוצה להבין, לבקש מראש העיר שהוא אמר על העניין של ה גב' מירב מאיר: 

 

   -אני אסביר, אני אסביר מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אתה לא יועץ משפטי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני אסביר לך. מירב את רוצה שאני אסביר לך?   מר חיים ברוידא: 

 

 טית. לא, רק היועצת המשפ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היא כבר תסביר.   גב' מירב מאיר: 

 

 רק היועצת המשפטית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אז אני אסביר לך מירב.   ם ברוידא: מר חיי

 

 הוא לא עו"ד, הוא לא עו"ד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ואנחנו  מר חיים ברוידא:  כרגע...  מצב  פה  יש  מלחמה...  במצב  שאנחנו  שהסביר  גזבר  פה  יש 

   -אמורים לשלם כסף. אין לנו שום בעיה היום מבחינת לקחת כסף ולשלם את הכסף הזה נטו

 

 יש לך, יש לך.  מר מיכאל רייזמן: 
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הכל   מר חיים ברוידא:  סך  לנו  יש  בעיה.  שום  לנו  אין  אז   22%נטו...  פעם.  אי  שהיה  נמוך  הכי 

 בואו נעשה את הדברים האלה. קדימה חבר'ה.  

 

 ף, ואין לך בעיה, אוקיי. אין לך כס מר ניר קריסטל: 

 

 אז אם אין לך בעיה, אז לא צריך הלוואה.    גב' שחר גלי:

 

   -הלוואה לפיתוח 1865מי בעד אישור תב"ר מספר  ברוידא:  מר חיים

 

 שמי, שמי. אני רוצה שמי.   מר חיים גולדמן: 

 

 מירב?  1865שמי, שמי. את  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע תהילה יש לו את זה? יש לו את המספר הדרוש לשמי?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, יש, יש.   מר אילן כהן:

 

 .  17מתוך  6יש לו  עו"ד תהילה סובל: 

 

 בכיף שמי.   גב' שחר גלי:

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 
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 את נגד, נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

   -זה 17מתוך  6לא,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דבי סלוצקי?  מירב מאיר נגד. מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 נגד. חגי?  מר חיים ברוידא: 

 

  נגד. מר חגי בורשטיין: 

 

 חגי בורשטיין. רונית ויינטראוב?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד. רחמים שלום?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 נגד. ניר קריסטל?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 
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 נגד. אנה פוזמנטיר?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 נגד. מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מתלבט, רגע תן לי לחשוב.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 איך אמר...  מר חיים גולדמן: 

 

חש מר מיכאל רייזמן:  או  פה  יהיה  אם  רק  ההלוואה  את  מאשר  העיר  אני  שראש  או  מלווה  ב 

 האלה.  התנאים 2-יתפטר, זה מה שאני, זאת ההתחייבות שלי לקחת את ההלוואה רק ב

 

 תעבור לעיר אחרת. תעבור לעיר אחרת.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא מה שנשאלת.   מר חיים גולדמן: 

 

 תעבור לעיר אחרת.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מצטרף אליו.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני מתנגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 איילת ארז סגן?   מר חיים ברוידא: 
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 )מדברים יחד(  

 

 גלי?  מר חיים ברוידא: 

 

 רק מהסיטואציה הזאתי אני מאשר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 גלי?  מר חיים ברוידא: 

 

 גלי שחר יו"ר ועדת כספים נגד.   גב' שחר גלי:

 

 נגד, יפה מאוד. ענבר?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  נבר הוכברג: גב' ע

 

 נגד. דרורה? דרורה בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 ? מה עם איילת מר חיים גולדמן: 

 

 נגד היא אמרה.    מר אילן כהן:

 

 אני מאשר את ההלוואה בתנאי שראש העיר נשאר...    מר אלי אלוש:

 

 חיים?  מר חיים ברוידא: 
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 אלוש מה קרה לך?   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא נורא, מחר הוא יבוא איתנו... גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 לורן בעד, חיים בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני בעד.   מר אילן כהן:

 

 אלוש מחר תבוא איתנו לאופוזיציה איך תיקח את המילה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני עובר להצבעה הבאה.   מר חיים ברוידא: 

 

 תהיה אופוזיציה.  בקדנציה הבאה לא  מר אלי אלוש:

 

 יפה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... במדינה.  לא תהיה מר חגי בורשטיין: 

 

 אז לאן תלך אם תרצה לפרוש?  ' רונית ויינטראוב: גב

 

 :הצבעה

 6 –בעד 

   11 –נגד 
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 0 –נמנע 

 החלטה: 

  הלוואה לפיתוח.  – 1865תב"ר מספר לאשר את לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 מלש"ח.   11ואישור הלוואה ע"ס  2023עדכון תקציב  .2

 

   -ואישור הלוואה  2023קציב אוקיי עדכון ת מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, מה עברת את כולם?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן.  מר חגי בורשטיין: 

 

 מיליון ₪.   11ואישור הלוואה על סך  2023את לא מרוכזת. עדכון תקציב  מר חיים ברוידא: 

 

 את לא עוקבת.   יים גולדמן: מר ח

 

 מיליון ₪.   11רק   : גב' דרורה כהן

 

 י... הצבעה נפרדת. סליחה, אנ מר מיכאל רייזמן: 

 

 בוודאי.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -עדכון תקציב זה דבר אחד  מר מיכאל רייזמן: 
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 ודאי, ודאי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 וההלוואה זה דבר שני.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יוסי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

לשנת   מר יוסי מזרחי:  תקציב  עדכון  אליכם  הובא  פי  2023טוב,  על  מבוסס  הזה  העדכון   ,

מיליון ₪ בהיקף   50הנתונים שאנחנו יודעים היום על התקציב ועל הביצוע עד סוף שנה. יש גידול של  

של   בחינוך  הוא  הגדול  הסכום  שהוא  נובע    33התקציב,  שם  הרוב   .₪ כמיליון  ₪.    22-משכר  מיליון 

והסכם השכר.   סייעות של משר  12השפעת שכר המינימום  נובע מחיוב  ד החינוך שמחייב מיליון ₪ 

ה  מול  הכנסה.  גם  מעביר  זה  ומול  החינוך,    33-אותנו,  משרד  של  הכנסה  תוספת  גם  יש   ₪ מיליון 

מיליון ₪. הגידול  7מיליון ₪. חזות העיר יש גידול של  22שהעביר את ההשתתפות שלו בסדר גודל של 

האשפה.   פינוי  נושא  כל  על  שהשפיע  ההובלה  מדד  עליית  גם  המינימום,  שכר  גם  שוב,  גם  נובע  הזה 

מיליון ₪, גם גידול בסיירת עצמה, גם גידול בהוצאה למאבטחים, ושוב גם שם   4וגידול באבטחה של  

המרכזיו ההשפעות  זה  המאבטחים.  של  השכר  עלות  על  השפיע  המינימום  הגידול  שכר  על  שהיו  ת 

מאו היה  והתקציב  בסדר,  היה  הכול  לכאורה  המלחמה,  הייתה  ולא  בהינתן  מה  בתקציב.  אבל  זן. 

מיליון    18-שקרה המלחמה באה וטרפה גם פה את הקלפים. ונפגענו בהכנסות בסדר גודל של קרוב ל

מיליון ₪. זה נכון גם בכל הנושא של בתי תלמיד, חוגי תרבות,    ₪3.5 אובדן הכנסות. זה נכון ביול"א  

 מיליון ₪.   2-חוגי ספורט, אגרות בנייה, חנייה כחול לבן קרוב ל

 

 חבל שהורדתם שבוע חבל.   : גב' דרורה כהן

 

קנסות וגם צפי לירידה בגביית ארנונה. שוב, אני מניח שאחוזי הגבייה בחיוב   מר יוסי מזרחי: 
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יותר. כתוצאה מהסיפור של העסקים,   נמוכים  יהיו  ששמה תהיה בעיה לגבות. כאשר צריך  האחרון 

, גם לא בתחום הארנונה. אם השיפוי  לעיריות, מבחינת אובדן ההכנסות  לזכור אין שיפוי של המדינה

יהיה, השיפוי יהיה לעסקים, והרשויות יצטרכו להתמודד מול אותם עסקים. בסופו של יום כדי לאזן  

  11את התקציב על רקע הבעיה של המלחמה ואובדן ההכנסות, אנחנו מבקשים גם לקחת הלוואה של  

מיליון ₪ לאיזון. משרד הפנים גם כן הפנה את הרשויות לקחת את ההלוואות האלה כדי לאזן אותם.  

 נכון להיום המדינה משרד הפנים לא מתכוון לעזור לשפות או לתת איזה שהוא סיוע בקשר למלחמה.  

 

 יש מלחמה?  מר חיים גולדמן: 

 

 ל הערים או רק לערים מבוססות? לכ  : גב' דרורה כהן

 

 יוסי, יש מלחמה?   מר חיים גולדמן: 

 

י מר יוסי מזרחי:    90,000-ש. לסבר את האוזן, מדינת ישראל העבירה סדר גודל של כמלחמה 

 ₪ בלבד עבור המפונים.  

 

יש אחד שאמר אני, אני, אני, אני, ועכשיו הוא אומר כל הזמן אני לא, אני לא,  גב' דבי סלוצקי: 

 אני לא, אני לא. אתה מכיר אותו? 

 

 תנו לו לסיים בבקשה.    גב' שחר גלי:

 

לכן כמו שאנחנו מביאים את העדכון לתקציב כפי שהוא והלוואה לאיזון על  מר יוסי מזרחי: 

 מיליון ₪.   11
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אני רוצה להתייחס בבקשה. אם אפשר להחזיר את השקף שהרגע ראיתם על   גב' שחר גלי:

י ממש ממש אשמח, הוא פשוט נעלם, תודה רבה. אני רוצה בבקשה שתשימו לב וגם עומס המלוות, אנ

לשנת  לפרוטוקול, שהתקצי פה  אני בוועדת כספים אישרתי  2022ב שמופיע  לי.  זה לא תקציב שיש   ,

סכום   פה  ומופיע  כחוק,  תקציב  עדכון  היה  שלא  לכם  מזכירה  נמוך.  יותר  הרבה  סכום  על  תקציב 

שבכלל לא הובא לידיעתנו ולאישורנו. זה רגע דבר אחד בשביל הפרוטוקול. הדבר השני, באמת היה 

הדברים  אחד  חומרים.  המון  כן  גם  ביקשתי  הנושאים,  כל  על  ישבנו  ובאמת  ודנו,  כספים  ועדת  לנו 

בעיניי בהמפתיעים  חודשים,  כמה  לפני  רק  פה  היינו  שאנחנו  זה  לראשונה    5/7/23-,  בעצם  אישרנו 

לשנת   ואנ 2023תקציב  הייתה  .  פה  שקיבלנו  הסקירה  הפגישה  את  שכשהייתה  לכם  מזכירה  י 

ה כי  העדכון,  עם  כבר  הוא  אתכם  שהתקציב  להפנות  רוצה  ואני  השכר.  הסכם  את  בתוכו  כולל  וא 

מה המניין  מן  שלא  מועצה  ישיבת  "במהלך   5/7/2023-לפרוטוקול  מזרחי:  יוסי  מר  תקציב.  בנושא 

זה   כמובן  ובראשונה  בראש  כל  קודם  כלכלית.  מבחינה  אירועים  מספר  עוד  אירעו  הזאתי  התקופה 

הזה  כשההסכם  נחתם.  לא  עדיין  הוא  להיחתם  הולך  המגזר.  עם  שנחתם  השכר  הסכם  של  הנושא 

על כך שכל רשות תקבל מענק חד פעמי של   ₪, שהם כבר קיבלו. הסכם חדש לסייעות    6,000מדבר 

רקטיביות. וכן כנראה מחודש יולי הם  שהעלה את שכרם, על מנת להפוך את המשרות האלה יותר אט

של   תוספת  לקבל  להתחיל  כמו    400אמורים  שוב  הזה  ההסכם  אבל  ₪.  נחתם,  טרם  אומר  שאני 

מיליון  23-ההסכם מתגבש. ועל פיו הערכתי מה העלות לעירייה, כאשר עלות לעירייה נאמדת בקרוב ל

₪ שהם כלל ההסכם הזה. בנוסף כמובן פרמיית הביטוח עלתה, כמו שאתם ראיתם. מה שקרה כל  

   -סיפור נזקי הטבע וכל האירועים הבטיחותיים שקרו ברשויות במדינה"

 

 אבל כן אישרו את הסייעות, כן אישרו לא?    : גב' דרורה כהן

 

מיליון ₪, וכמובן כמו שאמרנו אגרת   1.5-לא סיימתי. "הפרמיה עלתה קרוב ל  גב' שחר גלי:

כ של  גודל  סדר  אושרה.  שלא  למעשה   28-השמירה  זה  מול  תוספת...  או  הכנסות  אובדן   ₪ מיליון 

א תוקן.  והוא  התקציב  בכל  רביזיה  השינויים נעשתה  ומה  נגענו  איפה  הכותרות  ברמת  אציין  ני 
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לכאן   שהובא  בעצם  שאנחנו  התקציב  האם  להבין,  רוצה  אני  כאן.  ממשיך  וזה  וכו'  וכו'  שנעשו." 

והוא לא כלל  5/7/23-לאישור המועצה ב נוספים, שבאורך פלא פתאום הופיעו אחרי    155,    4תקנים 

 תקנים.   155חודשים. 

 

 של מה?   : גב' דרורה כהן

 

תקנים של כוח אדם, תוספת של כוח אדם. ואני שואלת איך יתכן שאתה כבר   גב' שחר גלי:

 תכננת ושינית את התקציב, ועכשיו אנחנו מגיעים לכאן ואתה אומר שבעצם לא התייחסת?   5/7/23-ב

 

היה   מר יוסי מזרחי:  זה  נחתם.  לא  השכר  הסכם  אמרת.  שאת  במה  הנותנת  היא  אוקיי, 

 הערכה. 

 

 אבל טענת שעשית שינוי.    שחר גלי: גב'

 

והסכם   מר יוסי מזרחי:  מכן,  לאחר  השכר  הסכם  לאחר  בא  מינימום  שכר  עדכון  נכון.  נכון, 

חשבון   על  זה  קבועה  תוספת  כל  לכולכם  וכידוע  הקבועות.  התוספות  את  והחריג  בא  שנחתם  השכר 

שכר מינימום. במקרה הזה זה לא היה. כלומר זה היה גם וגם. מבחינת התקנים, נכון יש גידול של  

זה רק כסף היה ותוקצב, זה השעתיים. עובדים שעתיים לא תוקננו, לא נתנו    32תקנים. מתוכם    155

הכסף את  הגדיל  לא  זה  אז  ראש.  שמנו  לא  כסף  נתנו  ראשים,  פנסיונרים  להם  הביאו  פנסיונרים,   .

פשוט הוצב מספר, זה לא שינה את פנסיונרים, הם היו ללא ראשים כאילו, רק הכסף היה.  8בהנדסה, 

 התקציב. והעיקר זה הסיפור של החינוך.  

 

 אבל אתה אומר שזה כן שינה את התקציב.    גב' שחר גלי:
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 לא אמרתי, לא, אני לא אמרתי.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -155-ה  גב' שחר גלי:

 

  -את אמרת, לא אני. את באה מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.   9ואמרת שזה תוספת של  אתה שלחת לי היום אימייל בבוקר  גב' שחר גלי:

 

גלי את אמרת, את שאלת שאלות, וקיבלת תשובה לשאלה. אז... את השאלה.  מר יוסי מזרחי: 

כ היו  נטו  התקנים  תוספת  התקנים,  ה  100-תוספת  מתוך  הכסף.  תוספת  וזה  בלבד.    100-תקנים 

ים ורובם הם אותם סייעות אישיות, סייעות  תקנים זה משרד החינוך. זה כל אותם תקנ  90תקנים,  

אני  ביולי,  התקציב  את  כשמאשרים  אני  כי  העניין.  לצורך  מאי  או  יוני  אפילו  או  שביולי  מיוחדות, 

  6בכלל עבדתי עליו במאי או ביוני או אפילו לפני כן. אושרו רק במהלך אוגוסט. ואלה זה תוספת של  

 -מיליון ₪. אותם תקנים חדשים. כל היתר

 

 בוועדת הכספים אמרת שעשית טעות שלא הכנסת את התקנים האלה.    גב' שחר גלי:

 

 התקנים היו פנויים לנו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 . אני אגיד לך מה לא הכנסתי מר יוסי מזרחי: 

 

 תקנים.  4 מר חיים ברוידא: 
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   -גנים שנפתחו 3היו  מר יוסי מזרחי: 

 

  -המחתרות מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ולכאורה ביולי הייתי צריך לדעת שנפתחים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 נכון.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

סייעות ערב אם זה יול"א. אם זה    2סייעות בוקר,    2אנשים.    4כל גן זה בערך   מר יוסי מזרחי: 

זה   לי. אבל לצורך העניין לזה אני מתייחס. 1סייעות, אפילו סייעת    2יום קצר  עולה  כי הגננת לא   ,

 נכון, את זה אמרתי.  

 

סייעות שזה    80-סייעות טעינו שגינו. ב  12או    10-תקנים, א' טעינו, ב  80והיו   מר אריאל הילדסהיימר:

בי לדעת  יכולים  לא  אנחנו  הפער,  ליבת  בדיוק ודאי  זה  באוגוסט,  התבצע  והתקנון  האישור  כי  ולי, 

ה על  נכון  לבח10-ההבדל.  אפשר  טובה.  שאלה  תקציב, ,  שמביאים  חמישית  פעם  למה  פילוסופית  ון 

האם במקום הזה מקבלים. אמרנו לך גם בוועדת כספים, בפעם הבאה אם נביא תקציב ביולי, נחשוב  

ההרשאה   את  אמרנו,  שלא  משהו  בסוגריים  אומר  ואני  יודעים.  כן  שאנחנו  התקנים  על  פעם  עוד 

צריכים   היינו  עדיין  אבל  שלב,  באותו  קיבלנו  לא  עוד  החינוך  ממשרד  המחתרות  על  התקציבית 

תקנים הרי אנחנו לא בהלוואה, לא קרובים להלוואה בגלל    80-תקנים האלה. את ה  10-להכניס את ה

יד  10-ה לא  המוחלט  הרוב  הרוב.  בגלל  פה  אנחנו  אפשרות,  תקנים.  שום  אין  לדעת.  יכולנו  לא  ענו, 

קצבים על הדבר הזה. כי ועדות הזכאות  אסור היה לנו להכניס את זה כשאנחנו לא מתוקננים ומתו

 והאישור עליהם מתבצעים באוגוסט. 

 

 ממש לא. רגע שנייה, שנייה אני רוצה להמשיך.    גב' שחר גלי:
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 )מדברים יחד(  

 

סעיף    גב' שחר גלי: להוראות  בהתאם  מבקשת.  אני  להמשיך.  רוצה  לפקודת    206אני 

העיריות לא תאושר הצעת תקציב בעירייה איתנה, אלא אם כן צורפה להצעה חוות דעתו של הגזבר,  

שלפיה התקציב המוצע מאוזן וכן הוא בר ביצוע, בהתחשב בהכנסות הכלולות בו ובהכנסות העירייה 

עתי התקציב שאישרנו, הוא היה לא מאוזן ולא בר  אותה שנת כספים. אני לסבירות דבשנים שקדמו ל

 ביצוע, ולכן הוא בכלל לא בתוקף. 

 

 אבל לא את הגזבר.   רחי: מר יוסי מז

 

 מה זאת אומרת?    גב' שחר גלי:

 

 אני זה הגזבר, ואני נתתי חוות דעת. ואני נתתי חוות דעת.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -אתה הצגת לנו מצב בסופו של דבר  גב' שחר גלי:

 

חוזר   מר יוסי מזרחי:  גם  אני  שוב,  מאוזן.  היה  זה  היה,  שזה  זמן  בנקודת  דעת,  חוות  הייתה 

  -ומדגיש

 

   -היו חסרים לך תקנים, יש הכנסות שהיו צריכים להירשם שלא נכנסו  גב' שחר גלי:

 

המלחמה  מר יוסי מזרחי:  אילולא  הבסיס,  פי  על  בהוצאות,  בגידול  גם  ומדגיש  חוזר  גם  אני 

 מאוזנים. המלחמה אובדן ההכנסות הם שגרמו לכך.  היינו

 )מדברים יחד( 
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 זאת דעתי.  מר יוסי מזרחי: 

 

קיבלנו   גב' שחר גלי: אנחנו  קיבלנו,  שאנחנו  התקציב  דעתי  לעניות  אני  סיימתי.  לא  אני 

בר   לא  והוא  חוקי  לא  הוא  בעיניי  ולכן  הזה,  התקציב  בתוך  טעויות  הרבה  היו  נכונים.  לא  עדכונים 

בשלב  להתנהל  שצריך  מה  זה  תקציב.  עדכון  ולא  התקציב  את  לאשר  מחדש  צריכים  ואנחנו  תוקף, 

 הזה. 

 

הפנים   מר אריאל הילדסהיימר: משרד  של  הוראה  יצאה  תקציב.  לאשר  אסור  לנו.  אסור  לנו,  אסור 

 אסור תקציב חדש.  

 

 .  2023אני מדברת על   גב' שחר גלי:

 

 ו אי אפשר להעביר תקציב.  את אומרת עכשי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 .  2023-זה התקציב ל מר יוסי מזרחי: 

 

 קציב לא היה חוקי, ואנחנו צריכים לאשר אותו מחדש.  האישור של הת  גב' שחר גלי:

 

 אבל אומר לך הגזבר שהוא היה מאוזן.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

עוד   גב' שחר גלי: לכם  היו  תקנים,  שם  שיש  אמרתם  אתם  כי  מאוזן,  היה  לא  הוא  אבל 

   -הוצאות שידעתם עליהם
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   -לאחר מכן, ומול מר יוסי מזרחי: 

 

  -לא ידענו  : גב' דרורה כהן

 

 הוא אמר שכן.    גב' שחר גלי:

 

  -אל מול ההכנסות. מול התקנים מר יוסי מזרחי: 

 

   -לא, הוא אמר  : גב' דרורה כהן

 

  -מול התקנים מר יוסי מזרחי: 

 

 שמים לב איך זה נראה? אתם  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם כל אחד מושך לכיוון אחר.  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

תגיד לי אתה שם לב איך זה נראה? לא ידענו, לא שמנו לב, היה מאוזן. למה   ונית ויינטראוב: גב' ר

 לא הבאת תקציב בדצמבר? 

 

 לא הצבעתם.   : גב' דרורה כהן

 

   -יש פה גזבר, יש פה גזבר מר חיים ברוידא: 
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 אתם נגד, נגד, נגד, כל הזמן נגד.   : גב' דרורה כהן

 

יש פה גזבר נהדר, אני לא מפיל עליו כלום. אני לא מפיל עליו כלום. אני לא   מר חיים ברוידא: 

  -מדבר איתו

 

 לא למדתם כלום.   מר חיים גולדמן: 

 

 פה לנהל את העיר.  אני לא מדבר איתו. אני לא מדבר איתו, אני נותן לו   מר חיים ברוידא: 

 

 ראש עיר לא מדבר עם הגזבר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא מהעידן שלך.   אני מר חיים ברוידא: 

 

   -אתם מוכנים להקשיב? מול תוספת התקנים מר יוסי מזרחי: 

 

 זה מובנה, זה מובנה בעבודת העירייה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא מהעידן שלך.   מר חיים ברוידא: 

 

תוקצבו  מר יוסי מזרחי:  לא  גם  תוקצבו,  שלא  החינוך  משרד  של  התקנים  תוספת  מול 

ההכנסות כנגד. לכן תוספת התקנים מאוזנת על ידי תוספת ההכנסות. היינו זה לא מה שפגע בתקציב. 

 זה לא מה שפגע בתקציב.  

 

   מיליון ₪ הכנסות של שנים קודמות גם הייתה טעות? 21וההכנסות שהכנסת   גב' שחר גלי:
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 זה לא הכנסה, כנגד זה היה הוצאות גם. זו לא טעות, אני לא אמרתי טעות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אתה אמרת טעות.    גב' שחר גלי:

 

 לא אמרתי טעות. לא אמרתי טעות.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -נראה לי שאמרת טעות, יש לי את ה  גב' שחר גלי:

 

אני לא אמרתי, לא אמרתי טעות בזה. דיברנו רק על התקנון, ושם לא הייתה  מר יוסי מזרחי: 

 שום טעות. 

 

   -דיברנו על זה  גב' שחר גלי:

 

   -מה שאני אמרתי מר יוסי מזרחי: 

 

 גלי את מנסה בכוח להוציא ממנו דברים שהוא לא אמר? את מנסה בכוח?   מר חיים ברוידא: 

 

   -שביום שתאשר מר יוסי מזרחי: 

 

 היו שמה אנשים.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מה את מנסה בכוח?   מר חיים ברוידא: 
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   -כאשר מה שאני אמרתי מר יוסי מזרחי: 

 

  -את מנסה בכוח? לא, כנראה שלא. הוא אומר לך בן אדם : מר חיים ברוידא

 

   -אתה אם היית מגיע לוועדת כספים, טורח להבין במצב הכי גרוע  גב' שחר גלי:

 

  -למה אני אבוא לוועדת כספים כשאת עושה את הדברים האלה מר חיים ברוידא: 

 

 איזה דברים אני עושה?    גב' שחר גלי:

 

 בכוונה תחילה. נו באמת גלי, נו באמת, נו גלי.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... את המוסד הזה שנקרא ועדת הכספים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מישהו מראשי הערים האחרים הגיע פעם לוועדת כספים?  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יודע מה גם בקרוב...  ונית ויינטראוב: גב' ר

 

   -מה שאני אמרתי מר יוסי מזרחי: 

 

   -לא יעזור לכם, עומד פה אדם ישר, נותן לכם תשובות... ואתם בכוח א: מר חיים ברויד

 

 אין לנו טענות אליו.   גב' רונית ויינטראוב: 
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לכם.   מר חיים ברוידא:  ילך  לא  לכם.  ילך  לא  הזה,  הקמפיין  עם  די  מנסים.  מנסים,    3מנסים, 

 שנים אתם מנסים לא הולך לכם, לא ילך לכם גם עכשיו. 

 

  -2022, לא הבאתם עדכון תקציב 2022לא הבאתם עדכון תקציב    גב' שחר גלי:

 

  -שנים  3-איך הגעת למצב ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לא היה עדכני 2023-התקציב שהבאתם ב  גב' שחר גלי:

 

   -הגעתי למצב שרעננה נמצאת בתקופה הכי יפה מר חיים ברוידא: 

 

 ן לו כסף לשלם, לזה הגעת. במצב שהגזבר אומר לך שאי גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 ... לא מגיעים ממלחמה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עומס המלוות הנמוך ביותר ברעננה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה תקציב שלא קיים. אתה עושה כאן פייק ניוז.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -עומס המלוות הנמוך ביותר ברעננה, כפי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה פייק ניוז.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 שהוכיח... זה הביצוע בפועל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, זה לא הביצוע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מקשיבה, הוא אומר לך יוסיאבל את לא  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מכירה את זה שמדברים...  אתה יודע במספרים תמיד אפשר להציג, אני  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הגזבר לא מנפח, הגזבר איש מקצוע, זו הטבלה שהוא הכין.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אנחנו ראינו בדיוק איך ההכנסות העצמיות פתאום קיבלו איזה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עומס המלוות הכי נמוך, זה לא נעים לשמוע את זה, אני מבין.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה לא נעים לשבת... את זה אנחנו מבינים.    גב' שחר גלי:

 

לא ביקשתם חשב מלווה? לא ביקשתם מביילסקי להתפטר, שום דבר, הכול  מר חיים ברוידא: 

 בסדר. 

 

 שנבקש.  למה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הכול מצוין.  מר חיים ברוידא: 

 

 אולי נחזיר אותו.   מר חגי בורשטיין: 
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אני מוכנה... מנומס שכל אחד מקבל את רשות הדיבור להתעמת איתך על זה  יינטראוב: גב' רונית ו

 פומבית, אני. אני, אני.  

 

  -רונית מר חיים ברוידא: 

 

יודעת את הזה. ודרך אגב ובאותו זמן גם לא באת לוועדת   גב' רונית ויינטראוב:  כן, כי אני בדיוק 

 כספים. למה? 

 

 מעולם לא הגיע ראש עיר לוועדת כספים, מעולם לא, מעולם לא.  מר חיים ברוידא: 

 

 שצריך.   אז יש מצבים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היו צריכים להביא לפה.  49%-ו 40%כן נכון, כשהיה  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אתה יודע מה, גם הלוואות זה גם תלוי, הם ניתנות לפיתוח.  אוב: גב' רונית ויינטר

 

 ן לא יעזור לכם. יאללה חבר'ה בואו נצביע.  הקמפיי מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, אני מבקש לדבר. סליחה, אני מבקש לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

יוסי, מה קורה באמת במציאות אם חלילה... אנחנו יכולים כעיר להרים את   : גב' דרורה כהן

 הראש? 
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 הכול בסדר תודה. אפשר לדבר?  מר ניר קריסטל: 

 

 ... כל אחד שייבחר תגידי ששינית את דעתי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אפשר לסיים את הדיון הזה?  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר אני יכולה רגע רק לסיים?   גב' שחר גלי:

 

 כן.  מר ניר קריסטל: 

 

בתקציב, גידול מופרע לחלוטין אל    11%אני רק רוצה לסכם. יש פה גידול של    חר גלי:גב' ש

גידול מטורף  .  2022מול   אין לזה שום הלימה לגידול באוכלוסייה של עיריית רעננה שצמחה. יש פה 

 בתקנים. אם אתם משווים את זה בכלל מאיפה שהתחלנו. 

 

 מיליון ₪.  990-מיליון ₪ ל 874-מ מר ניר קריסטל: 

 

   -זה פשוט הזוי. עכשיו אני אומרת, הכנסתם אותנו  גב' שחר גלי:

 

 מיליון ₪.  990מיליון ₪, ועכשיו  874היה  2022בתקציב  מר ניר קריסטל: 

 

 גלי, אין עלייה של עשרות מיליונים כל שנה? בוודאי שכן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מיליון ₪ בכל שנה.   50 מר חיים ברוידא: 
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 יחד(  )מדברים

 

   -קודם כל... כל התקנים זה סייעות אישיות מר אריאל הילדסהיימר:

 

 א נכון, אני ראיתי...  זה ל  גב' שחר גלי:

 

 יוסי, האם כל התקנים זה סייעות בחינוך? חד משמעית גלי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תקנים זה בסייעות.   100 מר יוסי מזרחי: 

 

 , יאללה בואו נצביע.  -חבר'ה בואו נצביע, חבל אתם מאוחדים בכל ה מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני רוצה להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

 מה מה? אני רוצה להתייחס.  מר ניר קריסטל: 

 

 על מה?   מר אילן כהן:

 

 אתם ממילא נגד.    : גב' דרורה כהן

 

 זה דיון נכון?   מר ניר קריסטל: 
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 ו... זה לא מערכת בחירות פה. הבנ מר חיים גולדמן: 

 

 הכול בסדר? מותר לדבר?   מר ניר קריסטל: 

 

 . כן מר חיים ברוידא: 

 

לא   מר חיים גולדמן:  אתה  עכשיו,  בחירות  במערכת  לא  אתה  שלך.  העמדה  את  הבנו  ניר,  ניר, 

 בקמפיין סליחה, הבנו. תגיד את השורה התחתונה. תן את השורה התחתונה.  

 

 אני רוצה לכם כמה דברים שהם מאוד חשובים.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא, אם אתם מצביעים נגד באופן אבסולוטי על כל דבר...   : גב' דרורה כהן

 

 אני לא יכול לדבר?   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אין טעם.   : גב' דרורה כהן

 

 אני לא יכול לדבר? את מוכנה לתת לי לדבר?   מר ניר קריסטל: 

 

 עם. אין ט  : גב' דרורה כהן

 

 את מוכנה לאפשר לי לדבר?  מר ניר קריסטל: 

 

 זה מתיש אותי. אתה מתיש.   : גב' דרורה כהן
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 את מוכנה לאפשר לי לדבר?  מר ניר קריסטל: 

 

 לא.   : גב' דרורה כהן

 

 מה לעשות?  מר ניר קריסטל: 

 

 היא לא תיתן לך לדבר.   מר חיים גולדמן: 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 היא יכולה ללכת. היא לא חייבת לשבת.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 הוא רוצה לדבר.   גב' מירב מאיר: 

 

 אבל היא לא תיתן לו.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא יפה, ניר זה לא יפה.    : גב' דרורה כהן

 

 יאללה בואו נתקדם.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חברים, סיימת כבר את הקומדיות שלך?   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה קומדיה.   ברוידא:  מר חיים
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 אני קומדיה?   מר ניר קריסטל: 

 

  -מפיקה ... מפיקה, יושבת פה מר חיים ברוידא: 

 

 אני יכול לממש את זמני בקומדיה? אתה מרשה לי?   מר ניר קריסטל: 

 

 ... ליד בניין העירייה תעשה את זה, לא כאן במועצת עיר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מוכן לתת לי לדבר?   מר ניר קריסטל: 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -תודה רבה. התקציב מר ניר קריסטל: 

 

 כמה זמן?   מר אילן כהן:

 

 כמה זמן?  מר חיים גולדמן: 

 

 דקות.   10חברים,  מר ניר קריסטל: 

 

 דקות.  10 עו"ד תהילה סובל: 

 

 דקות?  10 מר חיים גולדמן: 
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 עוד פעם?   : גב' דרורה כהן

 

 גע, רגע, נשים טיימר.  ר מר חיים גולדמן: 

 

 דקות?   10למה עוד פעם   : גב' דרורה כהן

 

 יכולים לצאת לפרסומות מי שרוצה.  חבר'ה אתם  מר ניר קריסטל: 

 

 דקות אחי.   10לא, לא,  מר חיים גולדמן: 

 

 קדימה ניר.   גב' שחר גלי:

 

את   גב' רונית ויינטראוב:  להגדיל  שמבקש  עיר  ראש  מתנהג.  שאתה  איך  בושה  זו  מה,  יודע  אתה 

  -מיליון ₪ 72-החוב של העירייה מ

 

 -התקציב מר ניר קריסטל: 

 

 לקום באמצע שהוא מדבר? תתאפק.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אודה  מר ניר קריסטל:  אני  הפעם?  הפרעות  בלי  אפשר  תודה,  חאלס,  רונית  אושר,  התפקיד 

מיד כשראש העירייה הביא אותו  חודשים,    5-לכם. התקציב אושר כאן במועצת העיר רק לפני פחות מ

ב ה5/7/23-לראשונה  ראש  שבהם  המדינה,  רשויות  כל  לכמעט  בניגוד  בזמן,  .  תקציב  הגיש  עירייה 

 בתחילת השנה.  
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  -גם, סליחה תרשה לי, סליחה, סליחה מר חיים גולדמן: 

 

 אני ביקשתי בלי הפרעות.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני רוצה להפריע לך.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא, אבל אני לא רוצה שתפריע לי.  מר ניר קריסטל: 

 

  -כי אתה מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא רוצה שתפריע לי.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אז לא מעניין אותי מה שאתה רוצה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אז אתה לא תפריע לי.   מר ניר קריסטל: 

 

  -לא מעניין אותי, לא מעניין אותי מר חיים גולדמן: 

 

 אתה לא הבנת, אתה לא תפריע לי.  ניר קריסטל:  מר

 

 תן לו לדבר.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אתה לא תדבר.   דמן: מר חיים גול
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 אין בעיה. אבל אתה לא תפריע לי.  מר ניר קריסטל: 

 

   -תקשיב, התקציב מר חיים גולדמן: 

 

 אני בזמן שלי, אתה לא תפריע לי.  מר ניר קריסטל: 

 

בינואר   מר חיים גולדמן:  בדצמבר,  היה,  התקציב  בינואר.  פה  פה    2023היה  להיות  יכול  היה 

 תקציב. 

 

 ראש העיר משך אותו. ראש העיר משך אותו.   מר ניר קריסטל: 

 

 ומי שלא אישר, זה הנכבדים האלה פה.  מר חיים גולדמן: 

 

  -אז אני שמח מר ניר קריסטל: 

 

   אז אל תבלבל את השכל ותגיד את האמת. מר חיים גולדמן: 

 

 אל תשקר.  מר חגי בורשטיין: 

 

 ראש העיר לא הביא ביולי.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה משקר.  מר ניר קריסטל: 
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ראש העיר לא הביא ביולי, בגלל שהיה לו חשק להביא ביולי. ראש העיר הביא  מר חיים גולדמן: 

 ביולי, בגלל שאתם לא הסכמתם לאשר תקציב... 

 )מדברים יחד(  

 

 אל תפריח שקרים.   מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא שקרים, אתה משקר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אל תעשה עניינים, כי זה אתם.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה משקר פשוט.   מר חגי בורשטיין: 

 

מועצת   מר חיים ברוידא:  את  לפזר  לא  לבקשתם  ונעניתי  הקשבתי  שאני  שלי  הגדולה  הטעות 

 העיר. 

 

 י בכן ולא, התקציב עלה להצבעה בינואר? חיים גולדמן תענה ל מר ניר קריסטל: 

 

  -התקציב לא עלה להצבעה בינואר מר חיים גולדמן: 

 

 מי רשאי להעלות תקציב להצבעה?  ר ניר קריסטל: מ

 

  -כי היה איזון, לא היה מאוזן  : גב' דרורה כהן

 

 הגזבר.   מר אילן כהן:
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 ראש העירייה לא העלה אותו.  מר ניר קריסטל: 

 

 הגזבר, הגזבר.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא, ראש העירייה. ראש העירייה.  מר ניר קריסטל: 

 

 גזבר.  מר חיים גולדמן: 

 

 . 206זה פקודת העיריות סעיף  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 הציבור ראה את זה... כשאתה תראה את המוקלט...  מר חיים גולדמן: 

 

   -אז בוא אני אראה לך מר ניר קריסטל: 

 

אבל בינתיים תענה אתה בכן ולא. התקציב נשלח אליך מאוזן בדצמבר? כן או   הילדסהיימר: מר אריאל 

 ה של כן או לא.  לא? שאל

 

 כן, כן.   : גב' דרורה כהן

 

 נשלח אליך מאוזן בדצמבר?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הייתה לנו התייחסות לתקציב.  מר ניר קריסטל: 
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 כן או לא? ביקשת... תענה כן או לא?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הייתה התייחסות לתקציב.  מר ניר קריסטל: 

 

ללא  מר אריאל הילדסהיימר: התקציב  את  הפכת  אליך,  נשלח  הוא  מאוזן,  לא  שהתקציב  הגזבר  ענה 

 מאוזן,... 

 

 אתה מבלבל את השכל. אל תשקר, אתה משקר לציבור.  מר חיים גולדמן: 

 

   בסדר סבבה, על הכיפאק. מר ניר קריסטל: 

 

... מה זה ביולי? אתם משכתם את זה עד יולי, אני אמרתי לו שלא יעביר את   מר חיים גולדמן: 

יעיפו אתכם, משרד הפנים היה מעיף את כולנו, להעיף,  התקציב. אני התחננתי אל תעביר תקציב...  

 להעיף. גם אותנו, גם אותך להעיף. 

 )מדברים יחד( 

 

את   מר חיים גולדמן:  יעיפו  התקציב,  את  מעבירים  לא  אנחנו  זה  מה  טלפון,  לי  הרמת  אתה 

 כולנו. אתה זוכר את הטלפון הזה? או שגם את זה אתה תגיד שלא היה. גם את זה חלמתי... 

 

 היית יכול לשבת היום בבית...  מר חיים ברוידא: 

 

 תפסיקו לשקר לציבור, שקרנים.  מר חיים גולדמן: 
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י ושל ענבר, שלא לפזר את המועצה שעתיים לפני  אני נעניתי לבקשתם של גל מר חיים ברוידא: 

 זה. 

 

 אני מודה לך.   מר ניר קריסטל: 

 

בינואר. בינואר היה    2023שקרנים, שקרנים. כבר היה יכול להיות פה תקציב   גולדמן: מר חיים 

 ... הוא משקר את הציבור. 2023יכול להיות פה תקציב 

 )מדברים יחד( 

 

אני רוצה רק להגיד דבר אחד, כי אין על מה לדבר פה. חבר'ה אין על מה לדבר  מר ניר קריסטל: 

 פה. 

 

בטח, תגיד דברים אמת. תגיד את האמת, אל תשקר. אל תשקר את הציבור.   מר חיים גולדמן: 

 אתה משקר לציבור.  

 

 אני לא משקר לציבור, מי שמשקר לציבור זה אתה.   מר ניר קריסטל: 

 

  -זה אתה... שיביאו את הסרטים ה. לא,זה בדיוק מה שאתה עוש מר חיים גולדמן: 

 

 תביא את כל הסרטים.   מר ניר קריסטל: 

 

   -שמוליק, אני רוצה שתראה לו את הסרטים : מר חיים גולדמן

 

 תביא את כל הסרטים.   מר ניר קריסטל: 
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   -... על המסך שיראה מר חיים גולדמן: 

 

 תביא את כל הסרטים.   מר ניר קריסטל: 

 

 לנפץ את הנת"צ. ועכשיו הוא בעד הנת"צ.   מר חיים ברוידא: 

 

מישהו   מר ניר קריסטל:  עוד  אולי  לך  יש  אוסטרובסקי?  עם  גם  חשבונות  עוד  לך  יש  לי,  תגיד 

 להעלות על הפרק? תודה.  

 

 יותר הזוי מזה אי אפשר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה להגיד לכם רק דבר אחד.  מר ניר קריסטל: 

 

 . תגיד, תגיד מר חיים ברוידא: 

 

חברים, יש פה צורך בהגדלת תקציב הביטחון. התקציב הזה קיים, אני קובע   מר ניר קריסטל: 

 וא קיים. שה

 

 אני מסתיר?  מר חיים גולדמן: 

 

לא, אתה לא מסתיר לכלום, אתה רק מפריע. אתה יכול להסתיר זה בסדר, או  מר ניר קריסטל: 

 שתורידי את זה. עזבי, אני אקח את זה. עכשיו נרגעתם? אני יכול לדבר?  
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 הוא לא רוצה שתצלמי...   מר חיים גולדמן: 

 

 סבבה, אני אשלח למשרד הפנים את מה שאני חושב, אני מודה לכם.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני רוצה להגיד משהו.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 טוב חבר'ה בואו נעבור להצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ד משהו על התקציב. אני רוצה לדבר על העדכון.  רגע, אני רוצה להגי מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני רוצה גם להתייחס.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 גם לי יש מה להגיד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ברזרבה.  מר ניר קריסטל:  לך כסף  יש  רעננה.  לביטחון של  מילה אחת אוקיי? אתה חוטא  רק 

 מיליון ₪ לרזרבה.   4.6ביולי אנחנו אישרנו כאן 

 

 אכלו אותו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

עוד כסף   325,000 מר ניר קריסטל:  ₪ השתמשתם בהם לדמי עמותות, אל תשאל אותי איזה. 

 ₪, שאתם עושים בהם את הקמפיין של הבחירות שלך.   125,000השתמשת בו למועצה הדתית, עוד 
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 ות שעל תקנה...  לא, זה תקנה. זה ההשתתפ מר יוסי מזרחי: 

 

 אל תפריעו לי באמצע.   מר ניר קריסטל: 

 

   אבל זו תקנה. מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 אבל לא מרזרבה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נשארו לך... רגע, רגע, ברוידא, בוא, בוא, הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה אמרת שהשתמשתי לקמפיין שלי למועצה הדתית?  מר חיים ברוידא: 

 

לכל   מר ניר קריסטל:  מקבלים  אנחנו  שלה  הפרסומים  שאת  הדתית  המועצה  של  לפעילות 

 החגיגות במופעים במעמד ראש העיר, אנחנו מקבלים את זה גם. 

 

 זו תקנה, ההעברה הזו זה תקנה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 על חגיגות של ראש העיר...  גב' רונית ויינטראוב: 

 (  )מדברים יחד

 

   -אני אפילו לא אוציא לך מכתב מעו"ד על השטויות שאתה אומר. תקשיב רגע מר חיים ברוידא: 

 

 תשלח לי עוד מכתב מעו"ד, אתה רגיל.  מר ניר קריסטל: 
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   -ניר, ניר, אתה יודע מר חיים ברוידא: 

 

 אבל תן לי רגע לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 ... זה לא נעים באמת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -יש כאן מר ניר קריסטל: 

 

   -כל יום משנה... דבר פעם אחתדבר אמת, דבר אמת, דבר אמת. אתה  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לדבר?   8ניר  מר ניר קריסטל: 

 

 כן, דבר.  מר חיים ברוידא: 

 

אתה יכול לסתום את הפה שלך כבר? אתה כבר יכול פעם אחת לשתוק? ולתת  מר ניר קריסטל: 

 שמגיע לי?   לי לדבר בזמן

 

 צלם, צלמי.  מר חיים ברוידא: 

 

ו מר ניר קריסטל:  שלי,  בזמן  לדבר  לי  ותן  אותך  תצלמי.  מכבד  אני  כי  מדבר.  כשאני  שתוק 

 ושותק כשאתה מדבר.  

 

   -אבל אתה אמרת שהוא מר חיים גולדמן: 
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   -מיליון ₪ 1.3יש  מר ניר קריסטל: 

 

 לציבור הדתי לא מגיע, כי הוא דתי?  מר חיים גולדמן: 

 

   -מיליון ₪ 1.7יש  מר ניר קריסטל: 

 

 אני רוצה להבין.   מר חיים גולדמן: 

 

 ראיתי הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 הציבור הדתי לא מגיע פעילות דתית על ידי המועצה הדתית?  מר חיים גולדמן: 

 

  -מיליון ₪ שהשתמשתם בהם מהרזרבה לטובת הביטחון 1.7יש  מר ניר קריסטל: 

 

 שהציבור הדתי ידע, שזו הדעה.  גולדמן:  מר חיים

 

  -... אבל ל מר אריאל הילדסהיימר:

 

יש   מר ניר קריסטל:  אני.  מי  יודע  המקליט  בסדר,  בהם   1.7הכול  שהשתמשתם   ,₪ מיליון 

   -ברזרבה לטובת הביטחון. ברזרבה, נכון לדו"ח שקיבלתי מיוסי, נשארו כמעט

 

   -איך זה היה המשפט גב' רונית ויינטראוב: 
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עוד   מר ניר קריסטל:  כמעט  היום    900,000נשארו  לביטחון.  בבקשה  אותם  קח  פנויים.   ₪

   -הביטחון יושב

 

 זה דווקא דברים טובים.   מר חיים ברוידא: 

 

 האם זה חוקי גזבר העירייה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אם הייתם מקשיבים.   מר ניר קריסטל: 

 

   -שמציעהאם זה חוקי מה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -כן מר ניר קריסטל: 

 

 חבר המועצה ניר קריסטל יוסי?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש לך רזרבה. כן.   קריסטל:  מר ניר

 

 מה כן? יוסי האם זה חוקי?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש כאן מועצת עיר.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, יש חוק...   : גב' דרורה כהן
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 מזכירות כאשר...  2זה לא חוקי לקחת  מר חיים ברוידא: 

 

 תגיד אנחנו מפקירים את הביטחון?  מר חיים גולדמן: 

 

 כן.  מר ניר קריסטל: 

 

 כן?  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה יכולת להגיד לו לא.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 האם זה חוקי? לא חוקי. בסדר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יתנו רגע להמשיך חברים. אבל ת מר ניר קריסטל: 

 

 רת לי כן.  מה שאמרת עכשיו זו האשמה, באמת הביטחון מופקר אמ מר חיים גולדמן: 

 

עוד  מר ניר קריסטל:  היום הביטחון של רעננה בעת המלחמה קיבל תוספת, אתה תדבר איתי 

פעם על השלט, בוא נעצור את כולם, אני ארים את השלט, תהיה רגוע ונתקדם. תודה. לא רוצה    20

 להגיד, הכול בסדר.  

 

   -שיראו את ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

לא צריך לראות אותי, הכול טוב. עזוב, קח רק את האוזניים. עצום עיניים רק   מר ניר קריסטל: 
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יש   יופי.  עוד   1.7אוזניים,  צריך  הביטחון  אבל  הכבוד.  וכל  לביטחון,  מהרזרבה  שלקחתם   ₪ מיליון 

   -כסף שבחרתם לצמצם

 

 מה עם אגרת השמירה?   חיים גולדמן: מר 

 

   -למרות שהוא נמצא, אין צורך באגרת השמירה מר ניר קריסטל: 

 

 מה עם אגרת השמירה?   מר חיים גולדמן: 

 

 שנייה, תן לי לסיים.   מר ניר קריסטל: 

 

 כיבוי אש.  מר חיים ברוידא: 

 

 אה לכיבוי אש זה הולך?   מר חיים גולדמן: 

 

 לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 הבנתי.  מר חיים גולדמן: 

 

בעיקר  מר ניר קריסטל:  הן  בביטחון  היום  שנמצאות  והתוספות  בביטחון,  צורך  עוד  יש 

במתנדבים ובעובדי עירייה. גם אני אגב אחד מהמתנדבים. העניין הוא שנושא המתנדבים לא יחזיק  

  לעד. אנשים יחזרו לשגרה כזאת או אחרת, שגרת חירום, שגרה רגילה, שגרה חלקית.

 

 ואז יצטרכו עוד פעם להרים את אגרת הביטחון.   מר חיים גולדמן: 
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 לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 אגרת השמירה.   חיים גולדמן: מר 

 

העלינו את הארנונה בגובה כזה שמכסה   2019-, כבר ב2019-לא. מהסיבה שב מר ניר קריסטל: 

  -2019את כל הביטחון, זאת אומרת שכל שנה בשנה מאז 

 

 אבל התקופה קצרה, מה שתיתן לביטחון...   מר חיים גולדמן: 

 

את  מר ניר קריסטל:  היום  לתת  צריכים  ואתם  התקציב.  בבסיס  נמצא  הביטחון  של  הכסף 

 יש דרישות מהתושבים והן מוצדקות, ובזה צריך לטפל. הדעת על הגדלת תקציב הביטחון. 

 

יוסי, האם תקציב   מר אריאל הילדסהיימר: לגזבר.  הביטחון בתקציב השוטף עלה  ברשותך רק שאלה 

 בשנים האלה?   60%-ב

 

 תו? , אחרי שכיסחת או60%-מה זה ב מר ניר קריסטל: 

 

 כן או לא?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . איזה יופי. 3עשית אותו  8.5אחרי שכיסחת אותו? הוא היה  מר ניר קריסטל: 

 

 עלה, עלה, מה לעשות?   מר אריאל הילדסהיימר:
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 . ועכשיו אתה אומר לי... 3-הורדת אותו ל  8.5-תגיד מ מר ניר קריסטל: 

 

 זה אתם דרשתם.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 

   -אני רוצה להגיד תודה לראש העיר ולגזבר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ניר, הוא מזכיר המועצה, הוא מבצע. יש ראש עיר תדבר איתו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עלייה בתקציב הביטחון, זה מדהים.   60%.. . מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ת העיר תתנהל...  התפקיד שלו זה לדאוג שמועצ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בתקציב הביטחון.  60%...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, זה לא ימשיך ככה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 אני סיימתי, תודה רבה. וצריך עוד, הוא שאמרת וצריך עוד.  מר ניר קריסטל: 

 

 תמיד צריך עוד...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא תמיד צריך עוד.   מר ניר קריסטל: 

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 29.11.2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 172 
 

   -60%-אבל קודם כל צריך להגיד תודה ויישר כוח על מה שנעשה. עלייה ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

מקשיב   אם היית מקשיב, אמרתי שטוב שלקחתם את זה מהרזרבה. אם היית מר ניר קריסטל: 

 בתחילה, היית שומע. אפילו את... אתה לא מסוגל לשמוע. 

 

 . איזה יופי. 60%של עלייה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 , איזה יופי. אינטליגנציה של כיתה ג'. 4-ל 8.5-איזה יופי. מ מר ניר קריסטל: 

 

 לא יודע את מי אתה מרמה, אבל בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני רק מוודא, בסדר גמור.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני רוצה להתייחס רגע לנושא של העדכון. בשנה שעברה לא הביאו עדכון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

יהיה  מר מיכאל רייזמן:  והכול  נעלה  אנחנו  לעדכן?  צריך  פתאום  מה  עדכון?  הביאו  לא  למה 

לא חותמת גומי. ואני לא מאשר בדיעבד כלום.    בסדר. אני אמרתי לא פעם אחת. אני לא מאשר, אני

הו מה  ויגיד  השנה,  שיבוא במהלך  לעדכן,  שרוצה  זה  מי  נעדכן.  ואז  לעדכן  צריכים  למה  לקרות,  לך 

גירעון   יהיה  לא  כולכם,  את  להרגיע  רוצה  אני  אבל  נגד.  אצביע  אני  למה  העדכון  נושא  כל  קודם 

 בתקציב. תראו איזה פלא יהיה לא יהיה גירעון בתקציב השוטף. אתם יודעים למה? 

 

 בגלל הבחירות.   מר ניר קריסטל: 
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 אם יהיה גירעון העיר תאבד את העיר האיתנה שלה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, היא צריכה שנתיים בשביל זה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ואז אתם תראו שלא יהיה גירעון.  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 לחבובות להמשיך.   תן מר חגי בורשטיין: 

 

   -אני אומר לכם מר מיכאל רייזמן: 

 

  -מהניסיון מר חיים ברוידא: 

 

 אני אומר לכם לא יהיה גירעון. בואו נראה מה יקרה. בואו נראה מה יקרה.   ל רייזמן: מר מיכא

 

שנתיים היה גירעון,   2018-ו  2017-מהניסיון האישי שלך, אתה יכול לדעת שב מר חיים ברוידא: 

  -הגענו לזה. ואתה הייתולכן 

 

 -לא יהיה גירעון מר מיכאל רייזמן: 

 

 ? 2018-ו 2017-מיכאל, היית בוועדת כספים באותם שנים ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן, הוא היה.    מר אילן כהן:
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 לא דפקת על השולחן?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה זה קשור? על מה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -מסיימים בגירעון ימר:מר אריאל הילדסהי 

 

 לא היה שום גירעון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יה? לא ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אה לא?  מר חיים ברוידא: 

 

 -לא היה גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

  -כל ההלוואות... בפברואר, כל ההלוואות -אני אסביר לך מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתם משקרים.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אני אגיד לך מר מיכאל רייזמן: 

 

 איפה היית?  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אתה מוכן לתת לי לדבר? זה הזמן שלי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 , איפה היית?  2018, 2018 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כל ההלוואותאני יכול לדבר? אני יכול לדבר? כל ההלוואות, אני רוצה לדבר.   מר מיכאל רייזמן: 

בפברואר   על    2019שנלקחו  שנת  2018נרשמו  סוף  של  הרבעוני  שהדו"ח  הרבעוני  2018,...  הדו"ח   ,

  -חרוןהא

 

 כשלתם.  מר חיים ברוידא: 

 

 היה בפלוס.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה חתום עליו.   מר ניר קריסטל: 

 

   -הדבר היחידי שקרה מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה חתום על הדו"ח.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

הדו"ח   מר מיכאל רייזמן:  את  שינית  אתה  חתום...  אתה  הזה.  על הדו"ח  חתום  גם  היית  ואתה 

 -הרבעוני של עצמך. אתה מה שחתמת

 )מדברים יחד(  

 

תקשיב מיכאל, "הנדון: שימוע בטרם ביטול הכרזה על עיריית רעננה כעירייה   מר חיים ברוידא: 
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יאיר הירש  2017-. ומה שהוא כותב, הוא כותב ככה: "דו"ח מבוקר מאיתנה." כותב את זה מנכ"ל 

 -"38הרשות סיימה בגירעון של  2018ועל פי דו"ח מבוקר מיליון ₪,  4.9הרשות סיימה בגירעון של  

 )מדברים יחד( 

 

 איך לא דפקת על השולחן?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תראה...  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה פועל מתוך דחף של נקמה. מי אתה, כולם יודעים פה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יכול להגיד הכול.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא יעזור לך מיכאל, אתה תראה אותי גם בקדנציה הבאה פה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לעבור להצבעה?   מר ניר קריסטל: 

 

 הנה בבקשה, בבקשה, תגדילו, תגדילו.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

  -פעם שנייה... פדיחה היום יאל הילדסהיימר:מר אר 

 

. אריאל תירגע. אריאל תירגע. אתה לא יודע מה הלו, הלו, הלו, תירגע, תירגע מר מיכאל רייזמן: 

 שאתה מדבר. 
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 אני משחק, אני משחק, איך אמרת?...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא היית... הוא חתם על הדו"ח הרבעוני, והיינו בפלוס.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -2018-גירעון ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתם מוליכים את הציבור שולל.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 איפה היית? איפה היית?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתם משקרים את הציבור. אתם משקרים את הציבור.  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 גירעון. איפה היית?   1720-איפה היית? ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתם משקרים את הציבור.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 א נעים. איך הוא אמר? אוסטרובסקי רשם. מה אתה מספר סיפורים?  ל מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אריאל אתה מדבר דברים לא נכונים. לא נכונים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מתי אושרה התביעה?   מר ניר קריסטל: 

 

 אני מבין שזה לא נעים, טעית.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 יוסי, מתי אושרה התביעה?  מר ניר קריסטל: 

 

  -אני רוצה להגיד לך באמת מיכאל מר חיים ברוידא: 

 

 אתה שוב טועה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

העיר  מר חיים ברוידא:  לראשות  כשנכנסתי  בכלכלה,  מבין  שאתה  באמת  חשבתי  פעם  מיכאל, 

ט חשוב שזה בית פרטי, או שזה מפעל פרטי, ואתה פשוט לא מבין בכלכלה. אתה  הבנתי שאתה פשו

 חושב... 

 חד(  )מדברים י

 

ב מר ניר קריסטל:  ההלוואה?  נלקחה  שבגינו  הדין  פסק  ניתן  מתי  יודעים  אתם  -סליחה, 

, כשהעיר הייתה בפלוס  4/2018. אתה חתום על הדו"ח הרבעוני של סוף דו"ח מצטבר של  16/6/2019

   -₪. זה שאת כל ההלוואה שמתם רטרואקטיבית והצגתם גירעון 286,000

 

 רגע, ניר, ניר, אני רוצה להסביר.  מר יוסי מזרחי: 

 

 .  2019הנה פסק הדין  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע ניר.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -מתקן אותך הגזבר מר אריאל הילדסהיימר:
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ביולי   מר יוסי מזרחי:  אכן  התקבל  הדין  מ  .2019פסק  התנהלה  שנהוג  2011-התביעה  מה   .

הקיימות. אילו היו מבצעים את    מבחינה חשבונאית כל שנה ושנה, צריך לבצע הפרשה על התביעות 

  -ההפרשה כל שנה, לא היה צורך

 

 . 2019-מתי... ב מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, אנחנו פשוט נציג לציבור את...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 2019-יוסי, הייתי סגן, הכנסנו את זה ב מר ניר קריסטל: 

 

 נכון, נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אז אל תספרו לי שקיבלתם עיר בגירעון, כי לא קיבלנו עיר בגירעון.   מר ניר קריסטל: 

 

אני אגיד לך למה בגירעון. כי אם היו עושים את ההפרשה כל שנה ושנה, לא  מר יוסי מזרחי: 

  -היו צריכים לעשות את ההפרשה הזאת

 

 יוסי, אבל הפרשנו את הכול ...  מר ניר קריסטל: 

 

יפ גב' רונית ויינטראוב:  יודע  אתה  אחרי,  יוסי,  חודשיים  מגיעה  הייתה  הפסיקה  שאם  מאוד  ה 

 . אני ישבתי איתך כל יום. 2019-הגירעון היה רשום לו ב

 

 מה שהוא אומר,   מר יוסי מזרחי: 
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 פעמיים בשבוע, שלוש פעמים בשבוע.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -מה שהוא אומר מר יוסי מזרחי: 

 

 יוסי, המצב בסדר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 .  2018לא, אני מדברת על  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גם היום, גם היום,...   מר יוסי מזרחי: 

 

שת לאפשר לי  אני ביקשתי רשות דיבור. אני מבקשת רשות דיבור, ואני מבק גב' רונית ויינטראוב: 

נמשיך עם שיטת  לדבר. המצב פה הוא יותר מידי רציני, המצב פה הוא יותר מידי רציני, כדי שאנחנו  

המשחק כדורגל הזה. אנחנו לא ביציע, וראש העיר אני רוצה להגיד לך משהו, בין אם אתה אוהב את  

הדברים ובין אם אתה חושב שלא צודק או כן צודק. אני אומרת לך לכבודה של העיר רעננה ובתפקיד  

שאתה יושב, תתנהג אתה בצורה מכובדת. אתה לא יכול לשבת ולאפשר למנכ"ל שלך להתנהל בצורה 

  -פה. זה לא התפקיד שלו. דבר שני,  20-מבזה לחברי מועצה, כאילו הוא חבר מועצה ה

 

 למה אישי, למה אישי?    : מר אריאל הילדסהיימר

 

 תן לי לסיים.  .תן לי לסיים גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -... משהו מהותי מר אריאל הילדסהיימר: 
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 . תן לי לסיים. תן לי לסיים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תתבע אותי.  מר חגי בורשטיין: 

 

 -תן לי לסיים. אני מסתכלת עכשיו במצב הזה, במצב הזה גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

הזאת  גב' רונית ויינטראוב:  המועצה  את  לכנס  מבקשת,  אני  אחד  דבר  אליו,  שהגענו  הזה  במצב 

   -עכשיו, לא בעוד חודש, אלא בשבוע הבא ולהציג לנו

 

 בשביל מה?   : גב' דרורה כהן

 

 התחלה של תכנית תיקונים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה?   מר אילן כהן:

 

 אני רוצה התחלה של תכנית תיקון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

היא הגיעה להערכת מצב האחרונה שעשית? היא לא הגיעה. אז למה  : לדסהיימרהי מר אריאל

 לעשות אם לא מגיעים?  
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  -אני מבקשת לכנס ישיבת מועצה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תהיתי עם עצמי.   : מר אריאל הילדסהיימר

 

 ולא זום באמצע היום.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הרוב הגיעו וכל הכבוד.   : מר אריאל הילדסהיימר

 

אני מבקשת זום, אני מבקשת שישיבת מועצה ולא זום. ישיבת מועצה חוקית   גב' רונית ויינטראוב: 

 שיירשם לפרוטוקול כדי לראות איך מושכים את העגלה הזאת מהבוץ. זה מה שאני רוצה. 

 

 העגלה לא בבוץ.   מר חיים ברוידא: 

 

של   גב' רונית ויינטראוב:  הכלכלי  המצב  את  שאין    רעננההבאת  כשאומרים  הגזבר...  שאומר  כמו 

   -כסף לשלם לספקים

 

 ף לספקים, מכיוון שאין הכנסות. את לא מאשרת את הכס מר חיים ברוידא: 

 

 אני יכולה לאשר? אני יודעת מה קורה? לאן הלך הכסף?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני רוצה להסביר לך, תקשיבי רגע מר חיים ברוידא: 
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 על רבע דקה של ישיבה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

את   מר חיים ברוידא:  מה  לקנות,  צריכה  ואת  שלם,  חודש  משכורת  מקבל  לא  שבעלך  תחשבי 

  -עושה? רונית, אני מנסה להסביר לך

 

 גם האישה מרוויחה אתה יודע.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מנסה להסביר לך פשוט בהיגיון.  מר חיים ברוידא: 

 

  -בשיעורים ראוב: ית ויינטגב' רונ

 

 בעלך ואת לא מביאים משכורת באותו חודש. לא מביאים.  מר חיים ברוידא: 

 

 בשביל זה יש רזרבות.   מיכאל רייזמן:  מר

 

 אין רזרבות,... בעירייה אין, אתה עוד פעם עובד על משק בית.  מר חיים ברוידא: 

 

 יעורים... בחיים לא יכול להיות ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אין ברשות מר חיים ברוידא: 
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 גמרנו את האובליגו גם.   מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 תתנגדו.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אבוא. בוא תקים צוות עם כולנו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שיתנגדו, אין בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

כולנ גב' רונית ויינטראוב:  בוא  צוות.  תקים  אופוזבוא  לא  נהיה  ו,  כולנו  בואו  קואליציה,  לא  יציה 

 במאמץ הזה. 

 

 מי בעד?  ?2023מי בעד עדכון תקציב  מר חיים ברוידא: 

 

 חיים חכה, אבל היא אמרה דברי טעם.    מר אילן כהן:

 

 מי בעד? חיים גם פה. מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 מי נגד תושבי העיר?    מר אלי אלוש:

 

 יופי.  מר חיים ברוידא: 

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 29.11.2023ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 185 
 

 

 

 :הצבעה

 5 –בעד 

   11 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

  . 2023עדכון תקציב לאשר את לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 מיליון ₪? מי בעד? מי נגד?  11מי בעד אישור הלוואה על סך  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 5 –בעד 

   11 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

   מיליון ₪.   11וואה על סך הללאשר לא ות מועצת העיר החליטה ברוב קול

 

 מהתקציב.   5%אישור מסגרות אשראי בגובה  .3

 

בגובה  א מר חיים ברוידא:  אשראי  מסגרות  רבה    5%ישור  תודה  נגד?  מי  בעד?  מי  מהתקציב, 

מן   שלא  העיר  מועצת  ישיבת  את  נועל  אני  שקט.  שיהיה  ונקווה  טוב,  ערב  לכולם  מאחל  אני  לכם, 

 המניין. 
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 :הצבעה

 5 –בעד 

   11 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

  מהתקציב.    5%מסגרות אשראי בגובה לאשר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 

 

          

  ______________________           ______________________ 

 רמר אריאל הילדסהיימ                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


